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 با اصفهان امروز در کلاب هاوس همراه شوید
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 شنیدن صدای شما 
در  کلـاب هــاوس

معاون علمی و فناوری رئیس جمهور گفت: اصفهان 
با برخورداری از شهرک علمی تحقیقاتی و واحدهای 
متعدد دانش بنیان از شهرهای پیشرو در حوزه اقتصاد 

دانش بنیان است.
به گزارش ایمنا، سورنا ستاری در حاشیه مراسم افتتاح 
پروژه های دانشگاه اصفهان در جمع خبرنگاران، اظهار 
کرد: اصفهان با برخورداری از شهرک علمی تحقیقاتی 
و واحدهای متعدد دانش بنیان از شهرهای پیشرو در 

حوزه اقتصاد دانش بنیان است.
اتفاقات  قبلی  مصوبات  پیرو  گفت: خوشبختانه  وی 
خوبی در دانشگاه اصفهان افتاده است؛ همکاری بخش 
قابل  نوآوری  حوزه  در  جدی  صورت  به  خصوصی 
مشاهده است و به زودی مرکز نوآوری لوازم خانگی 

توسط شرکت اسنوا پیاده سازی می شود.
داد:  ادامه  جمهور  رئیس  فناوری  و  علمی  معاون 
زمینه  می تواند  دانشگاه  و  صنعت  نزدیک  همکاری 

ایجاد نوآوری در بخش صنعت را تقویت کند.
وی با بیان اینکه آزمایشگاه مرکزی اصفهان بزرگترین 
آزمایشگاه در منطقه مرکز و جنوب شرقی کشور است، 
گفت: تجهیزات زیادی برای این آزمایشگاه تهیه شده 
بود، اما این مرکز گنجایش کافی نداشت؛ خوشبختانه 
با هزینه ای که اختصاص داده شد ساختمان آزمایشگاه 

توسعه یافت.
ستاری با اشاره به ظرفیت آزمایشگاه مرکزی دانشگاه 
در  زیادی  قابلیت های  مرکز  این  گفت:  اصفهان، 
زمینه های فنی و آزمایشگاهی دارد. امیدوارم در ادامه 
با کمک و حمایت های بیشتر بتوانیم ظرفیت آن را 
افزایش داده تا استفاده های بیشتری از مجموعه داشته 

باشیم.
نیز عنوان  هوشنگ طالبی، رئیس دانشگاه اصفهان 
کرد: در حال حاضر ۱۶ شرکت بخش خصوصی برای 

استقرار در پهنه نوآوری دانشگاه درخواست داده اند.

تا گفتمان جدیدی  اضافه کرد: تلاش کرده ایم  وی 
مبتنی بر نوآوری را بین شرکت های مستقر در مرکز 
نوآوری دانشگاه ترویج کنیم، زیرا فرهنگ سازی در 
این زمینه به قطع وابستگی به خارج و خودکفایی ملی 

در تولید محصولات منجر می شود.
Á  علمی دانش بنیان شهرک  طرح های  افتتاح  

تحقیقاتی اصفهان
معاون علمی و فناوری رئیس جمهور در ادامه سفر خود به 
اصفهان، ساختمان اندیشه شهرک علمی تحقیقاتی اصفهان 
را افتتاح کرد. زیربنای این ساختمان سه هزار و ۵۰۰ مترمربع 
و اعتبار اختصاص داده شده برای آن ۳۰ میلیارد تومان است 
و شرکت ها و مؤسسات فنی و دانش بنیان در آن مستقر 

می شوند.

Á رونمایی از پروژه تصفیه پساب و انتقال آب
سورنا ستاری همچنین از پروژه های تصفیه پساب و انتقال آب 
به شهرک علمی تحقیقاتی با ظرفیت تأمین آب پایدار ۲۰ لیتر 
بر ثانیه جهت آبیاری فضای سبز رونمایی کرد. برای ایجاد این 
طرح ها ۸۰ میلیارد ریال به بخش پکیج تصفیه فاضلاب، ۹۵ 
میلیارد ریال به بخش انتقال فاضلاب، ۵۰ میلیارد ریال به بخش 
خط قطع انتقال و ایستگاه پمپاژ و ۳۰ میلیارد ریال به بخش 
استخر مخزن آب و نگهداری فاضلاب اختصاص داده شده است.

Á رونمایی از نخستین پارک فناوری خصوصی
معاون علمی فناوری رئیس جمهور در حاشیه بازدید از شهرک 
علمی تحقیقاتی از طرح جامع پارک تجهیزات پزشکی و 
سلامت به عنوان اولین پارک فناوری بخش خصوصی در 

استان اصفهان رونمایی کرد.

عضو کمیسیون کشاورزی، آب ومنابع طبیعی مجلس 
شورای اسلامی گفت: بارگذاری جدید بر حوضه آبریز 
زاینده رود اقدامی ست که مادامی که جبران نشود حتی 
اگر مجوزهای لازم را داشته باشد کاری غیرکارشناسی 
است.حجت الاسلام محمدتقی نقدعلی در گفت و گو با 
فارس در اصفهان در خصوص پروژه بن -بروجن اظهار 
داشت: بحث آب استان اصفهان، چهارمحال بختیاری و 
خوزستان از مباحثی است که امروزه با توجه به موضوع 
خشکسالی حادتر شده و مشکل را مقداری عمیق تر 
منابع  و  آب  کشاورزی،  کمیسیون  کرده است.عضو 
طبیعی مجلس شورای اسلامی ادامه داد: طبق قاعده، 
بارگذاری جدید بر حوضه آبریز زاینده رود اقدامی ست 

که مادامی که جبران نشود حتی اگر مجوزهای لازم را 
داشته باشد کاری غیرکارشناسی است و چهارچوب های 
محیط زیستی و پیوست های اجتماعی و امنیتی در آن 
رعایت نشده است؛ امیدواریم نهادهای مربوطه، مخصوصا 
انرژی و آب در کشور  وزارت نیرو که متولی  داستان 
است نسبت به کار کارشناسی و احیانا تغییر رویه ها در 
این زمینه اقدام کند.وی تاکید کرد: ما نظرات خود را 
به وزارت نیرو ابلاغ کردیم و جلساتی را با وزیر نیرو و 
مقامات امنیتی داشته ایم، همچنین اخیرا شورای امنیت 
کشور در وزارت کشور برای این موضوع تشکیل شده  
است.نقدعلی مطرح کرد: این واقعیتی است که سوءتدبیر 
و  اجتماعی  بحران های  باعث  می تواند  قضیه  این  در 

چالش های امنیتی شود و در حال حاضر نیز چالش های 
اقتصادی و معیشتی برای مردم درست کرده است.

نماینده مردم خمینی شهر در مجلس شورای اسلامی 
این  درباره  اصفهان  نمایندگان  پیگیری  درخصوص 
موضوع اعلام کرد: نمایندگان به  طور مکرر پیگیر این 
داستان هستند و در نطق های خود نیز اعلام نارضایتی 
می کنند؛ همچنین در پیگیری های معمولی که دارند، در 

جلسات پیگیر این موضوع هستند.
وی در انتها افزود: وزارت نیرو تعهدی را به حوضه آبریز 
زاینده رود داده است و بر اساس آن تعهد برداشت ها و 
این تعهدات و  انجام  انجام شده و پیگیر  بارگذاری ها 

جبران برداشت ها هستیم.

معاون علمی و فناوری رئیس جمهور مطرح کرد: 

اصفهان؛شهر پیشرو در حوزه اقتصاد دانش بنیان

بارگذاری جدید بر حوضه زاینده رود غیرکارشناسی و مسأله زاست
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 اصفهان؛ شهر پیشرو 
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گشایش مرحله نخست  آزادراه اصفهان - شیراز

نوبت اول

علیرضا ملاکبیری- شهردار چمگردان

شهرداری چمگردان به استناد مجوزهای شورای محترم اسلامی شهر چمگردان در نظر دارد نسبت به:
1- اجاره پارکینگ ماشین آلات سنگین شهرداری)تجدید مزایده(

2- اجاره پارکینگ تصادفات شهرداری )تجدید مزایده(
متقاضیان می توانند حداکثر تا روز دوشنبه مورخ 1400/03/17  جهت دریافت اسناد و آگاهی از شرایط داخلی مزایده و به 
واحد امور قراردادها مراجعه و تا پایان وقت اداری همان روز پاکت های مزایده را تحویل دبیرخانه حراست شهرداری نمایند. 

هزینه چاپ آگهی در روزنامه و کارشناسی،هریک از موارد فوق به نسبت بعهده برنده مزایده می باشد.
شماره تماس شهرداری: 52240471 

آگهی مزایده  

م الف: 1139075

 نوبت اول

به گفته رئیس ســتاد انتخابات استان اصفهان آموزش  
لازمه فرآیند انتخابات اســت و نماینده های فرمانداران 
و دســت اندرکاران انتخاباتی باید از آموزش های لازم و 

استفاده از اینفوگرافیک برخوردار شوند.
به گزارش ایرنا، حیدر قاسمی روز گذشته در جلسه ستاد 
انتخابات اســتان در استانداری گفت: یکی از مهمترین 
و شاخص ترین پروژه های کاری ما انتخابات است و با 
توجه به حجم گســترده واجدان شرایط و صندوق های 
اخذ رأی در شهرســتان اصفهان بایــد نگاه ویژه ای به 
این شهرستان صورت بگیرد. او افزود: حدود ۳۰ درصد 
از کاندیداهــای ثبت نامی، ۳۰ درصــد از صندوق ها و 
شــعب اخذ رأی و ۴۰ درصد از واجدان شــرایط حضور 

در انتخابات در این استان مربوط به  شهرستان اصفهان 
هستند. قاسمی اظهار داشت: ویروس کرونا متغیر بسیار 
تأثیرگذار است و باید با تمهیدات لازم در این خصوص 
به مردم اطمینان بخشی صورت بگیرد تا در روز انتخابات 
و شعب اخذ رأی دستورالعمل ها و پروتکل های بهداشتی 
رعایت شود و مردم با اطمینان خاطر پای صندوق های 
رأی حاضر شوند. او خطاب به فرمانداران تصریح کرد: 
به دلیل شیوع ویروس کرونا در کشور فضای مناسب و 
روباز برای شــعب اخذ رأی در نظر گرفته شود. در این 
جلســه فرماندار اصفهان گزارشی از فعالیت های انجام 
شده در این شهرستان و روسای کمیته ها پیشنهادها و 

نظرات خود را به جلسه ارائه کردند.

 ما را زمانه گر شکند 
تار می شویم

حسن روانشید| ایــن قلم بعضی وقت ها می تواند 
شمشــیر باشد، اما امروز به لطیف بودن بسنده می کند 
تــا تنها بــه معایب ظاهــری در جامعه بپــردازد که 
قشــرهای پایین آن اندکی آرامش معیشــت بگیرند. 
حــالا اگر قــرار بر این شــود تا ســعه صدر در میان 
اصحاب رســانه نوعی ضعف جلوه کند این قلم است 
که چــون تیغ برنده ای از نیــام دوات یا همان ظرف 
 جوهردان خارج می شــود تا قــدرت و توانایی خود را 

نشان دهد. 
ســال های ۱۳۵۶ و ۱۳۵۷ مســتندترین ایام پس از 
دوران پــر بحران انتقال قــدرت از قاجاریه به پهلوی 
بــود که در آن دوران پرالتهــاب ۱۲۹۵ الی ۱۲۹۹ نیز 
مطبوعات کشــور رنج کش ترین قشــر جامعه بودند 
تا همچون چوب خشــک از دو سر بســوزند که این 
مظلومیت های ازدســت رفته همچنــان و تا به امروز 
ادامه یافته و قشــری که در ظاهر و ضمن مقایسه با 
اصحاب رسانه های دیگر کشــورها قدرتمند و بانفوذ 
به نظر می رســیدند. پاداش همه فداکاری های خود را 
در برابر مســتبدان روزگار بگیرند. اگر محمد مسعود 
مدیر روزنامه مرد امروز هفتادوپنج ســال قبل درست 
پس از خــروج از چاپخانه مظاهری در خیابان اکباتان 
تهران هدف شلیک دو گلوله قرار می گیرد تا پس ازآن 
درنهایــت غربت زیــر خروارها خاک در قبرســتان 
ظهیرالدوله پایتخت به ابدیت بپیوندد اما نامی جاودان 
از او باقــی می ماند زیرا فدای دفاع از حقوق جامعه ای 
شد که نمی خواستند زیر بار بیگانگان بروند که جمال 
خاشــقچی روزنامه نگار عرب تبار هــم یکی دیگر از 
نمونه های آن اســت تا نوکران غرب در عمق منطقه 
و حدفاصل کنســولگرهای دو عامــل به هم ریختگی 
در غرب آســیا زبان او را بریده و قلمش را بشکنند و 
ســفارتخانه ای باید محافظ او در یک کشوری بیگانه 
باشد برایش به مقتل تبدیل شود! بازخوانی و تکرار این 
غمنامه ها برای گروهی که از حقوق حداکثر ۲۰ سال 
به منظور رســیدن به سن بازنشستگی و دیگر مزایایی 
که در اکثر کشــورهای جهان شامل حالشان می شود، 
محروم هستند تولید نوعی هجران برای نویسنده این 
مقاله است که بازهم شاهد آن باشیم بعضی مسئولان 
صبر و تحمل را پیرامون افشــاگری ها از دست بدهند 
و از گاردی که برای حفاظت از حقوق مهد علم یعنی 
دانشــگاه برپاشده بخواهند با اســتفاده از حربه زور و 
ضرب و شتم یک خبرنگار با چنین پروانه و مجوز که 
محتوای قانونی آن کاملا واضح و روشــن است مورد 
هجمه قرار گیرد و گوشــی تلفن همراه او را که پاسخ 
سوألات از مسئولان در آن ضبط شده باز پس بگیرند 
و در این میان انگشت خبرنگاری را که دختری ضعیف 

بوده بشکنند!
 زهی تأســف بــرای مهد علم و معرفتــی که چنین 
مدیرانی بر کرســی ریاســت و حراست آن نشسته اند 
تا نداند به ســوألات یک خبرنگار چگونه پاسخ گویند 
که بلافاصله پشیمان نشده و ناچار به استفاده از حربه 
زور به منظور بازپس گیری مدارک مستندات داده شده 
شــوند. این اجرای وظیفه نیست که توسط یک مأمور 
انتظامی داخلی در دانشــگاهی که مهد علم و تربیت 
اســت و در پیش چشم دانشــجویان مشتاق آموزش 
نماینده رسانه ای مورد بی احترامی و ضرب و شتم واقع 
شود بلکه انتقام از رسانه های اهل دیار شفافیت هاست 
که طی هشت سال گذشته ایثارگرانه درراه حفظ نظام 
و آرمان های اسلامی به افشاگری و وسعت بخشیدن 
به آن پرداخته اند، وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی که 
متولی اصحاب رســانه است به رغم همه بی توجهی ها 
اما در پشــت پروانه خبرنــگاری این گروه زحمتکش 
و تقریباً بــدون حقــوق و مواجب و عاشــق. متنی 
قانونی تحت عنوان »دارنــده این کارت ازنظر وزارت 
فرهنگ و ارشاد اســلامی خبرنگار شناخته می شود و 
هیچ کس جز در محدوده قانون نمی تواند مانع فعالیت 
و انجام وظیفه وی شــود« اشاره دارد که در سال های 
اخیر مــورد بی حرمتی ها قرارگرفته و اهانت ها به نوعی 
بدعت و عادت تبدیل شــده است تا وزیری نامزد شده 
در لیســت ریاست جمهوری دو سال پیش در محوطه 
پاستور ضمن بی حرمتی میکروفون خبرنگار را از دست 
او گرفته تا به سویی پرتاب کند؛ که این گونه پروانه ها 
و دیگر نمونه های آن برای اکثر دســتگاه های دولتی 
فاقد ارزش و وجاهت قانونی باشد و خبرنگار و اصحاب 
رســانه را نوعی مفتش و مزاحم معرفی کند تا نشان 
دهد متولیان آن در بخش معاونت مطبوعاتی هم یکی 
از زیرمجموعه های همین قوه مجریه هستند تا نتوانند 
از حریم پروانه ای که صادر می کند دفاع کند و اینگونه 
اتفاقــات بارها تکرار شــوند. آنچه در خارج از نقشــه 
گربه کشــورها می گذرد خبر از آن می دهد که جامعه 
رسانه ای دیگر کشورها بخصوص آن هایی که با قلم، 
کاغذ و چاپ ســروکار دارند در پناه قانون و حمایت از 
آن ها توانسته اند حقوق حقه زحمات پراسترس و تشنج 
خود را نه تنها در حد اعتدال بلکه بیش از آن به دست 
آورند زیرا اولیــن نهادهایی که به حقوق قانونی آن ها 
در افشای حقایق احترام می گذارند بخش حاکمیت در 
لایه قوه مجریه اســت اما کشور ما سوای آن چیزی 
اســت که در بیرون اتفاق می افتد زیرا اصحاب رسانه 
آگاه تر و متعهدتر و درنهایت ایثارگرتر از هم مســلکان 
خود در سراسر جهان هســتند تا این روزهای سخت 
را همچنــان بــه قناعت ســپری و بازهــم این نوع 
اهانت هــا را تحمل نمایند که از قوای مقننه و مجریه 
انتظار دارند روزی فرارســد که دست این بی حرمتی ها 
برای همیشــه کوتاه شــود زیرا این بیدها از وزش باد 
 نمی لرزنــد و زمزمــه می کنند: ما را زمانه گر شــکند

 تار می شویم.
ادامه دارد

جدیت اجرای سیاست های 
قوه قضاییه در زندان 

اصفهان

گروه رویداد: به گفته رئیس کل دادگستری استان 
اصفهان قضات ویژه ای برای رســیدگی ســریع به 
پرونده های اعسار بویژه محکومان به پرداخت مهریه 

در دادگاه های بدوی و تجدیدنظر تعیین شده اند.
محمدرضا حبیبی در جلسه با رئیس سازمان زندان ها 
و اقدامات تأمینی و تربیتی کشور اظهار داشت: قضات 
اســتان با عزم جدی در مســیر اجرای دقیق اجرای 
سیاســت های عالی قوه قضاییه در رابطه با زندان ها 
گام برمی دارند. او افزود: قضات ویژه ای برای رسیدگی 
سریع به پرونده های اعسار بویژه محکومان به پرداخت 
مهریه در دادگاه های بدوی و تجدیدنظر تعیین شده اند 
تا پرونده های مذکور را با دقت و ســرعت رســیدگی 
و این اقدام نتایج بســیار خوبی به دنبال داشته است. 
رئیس کل دادگســتری استان اصفهان گفت: افزایش 
قضات ناظر، فعال بودن کمیســیون عفو، اســتفاده 
حداکثری از مجازات جایگزین حبس و ظرفیت های 
قانونی و نیز بهره منــدی از ظرفیت خیران و اعطای 
مرخصی های موردی از دیگر اقدامات مهمی اســت 
که دادگســتری استان اصفهان در دستور کار دارد. او 
از تعامل و همکاری دادگستری با نهادهایی همچون 
بنیاد تعاون و انجمن حمایت در جهت اشــتغال پایدار 
مددجویان و تحت پوشــش قــرار دادن خانواده های 
زندانیان خبر داد و گفت: در رابطه با اشتغال زندانیان 
ظرفیت های بسیار بالایی بویژه در بنیاد تعاون وجود 

دارد که نیاز است بیشتر موردتوجه قرار گیرد.

شعارهای تبلیغاتی با شعور 
همراه باشد

به اعتقاد عضو مجمع اصولگرایان اســتان اصفهان 
کاندیداهــای انتخابــات ۱۴۰۰ می توانند با عملکرد 
شــفاف خود اعتماد مردم به نظام را مستحکم کنند و 

تضمین کننده راه انقلاب باشند.
کمال حیدری با اشــاره به لزوم توجه به شفافیت در 
عملکرد مســئولان و همچنین کاندیداهای ششمین 
دوره انتخابات شــورای شهر به مهر گفت: باید توجه 
داشــت که عملکرد برخی بد برخی از مســئولان و 
همچنین هجمه های تبلیغاتی گســترده دشــمن در 
کشور و بویژه در فضای مجازی که در دسترس همه 
افراد است، همراهی مردم با مسئولان و نظام را دچار 
چالش می کند. او با بیان اینکه دشمن سرمایه گذاری 
گســترده ای را در راستای تبلیغات در فضای مجازی 
برای فاصله انداختن بین مردم و نظام انجام داده است، 
تصریح کرد: از سویی نیز باید توجه داشت که برخی از 
مردم سواد رسانه ای لازم را ندارند و نمی توانند برخی 
از موارد تبلیغاتی در فضای مجازی را تجزیه وتحلیل 
کنند. عضو مجمع اصولگرایان استان اصفهان با اشاره 
به اینکه برخی از موارد نیز در فضای مجازی مصادیق 
واقعی را مطرح و کل مســئولان و نظام را زیر سؤال 
می برنــد، اضافه کرد: در این مــوارد جای دفاعی نیز 
وجود ندارد و مردم نیز تنها به این مصادیق اســتناد 
می کنند. او با تأکید بر اینکه منطقی نیست که کسی 
بخواهد در سرنوشــت خود دخالت نداشته باشد، ابراز 
داشت: از ســوی دیگر باید افرادی به عنوان کاندیدا 
معرفی شوند که امین مردم باشد و بتواند مسئولیتی که 
بر دوش آن گذاشته می شود را پوشش دهد. حیدری 
با تأکید بر اینکه شعارهای تبلیغاتی باید با شعور همراه 
باشد، ابراز داشــت: باید پیشینه افراد موردتوجه باشد 
و عملکــرد و برنامه منطقی را ارائــه دهد. او با بیان 
اینکه حامیان کاندیداها نیز باید موردتوجه باشند، ادامه 
داد: از سویی شــهروندان باید از افراد قابل اعتماد در 
خصوص کاندیداها تحقیق کنند و پس از آن دســت 
به انتخــاب بزنند. عضو مجمع اصولگرایان اســتان 
اصفهان با اشــاره به اینکه همه کاندیداها در ابتدای 
فعالیــت رفتار و کردار خوبی داشــته اند، ادامه داد: اما 
در ادامه راه روند ادامه مسیر به نفس افراد برمی گردد 
که چه میزان امانت دار و عزت نفس داشــته باشند. او 
با اشــاره به لزوم حضور حداکثری مردم در انتخابات 
۱۴۰۰ ابراز داشت: امروز همه دنیا به دنبال جدا کردن 
مردم از نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران هستند 
و کاندیداها می توانند با عملکرد شــفاف خود و قرار 
گرفتن تمام برگه اعمالشان در اتاق شیشه ای اعتماد 
مردم به نظام را مســتحکم کنند و تضمین کننده راه 
انقلاب باشــند. حیدری با بیان اینکه مردم باید برای 
انتخابات ۱۴۰۰ وقت بگذارنــد، افزود: برای انتخاب 
فرد شایســته و متعهدی که قرار است برای شورای 
شهر و ریاست جمهوری انتخاب شود حداقل یک روز 
زمان گذاشــته شود تا به انتخاب درستی برسند. او در 
خصوص جنبش »ازما«  نیز ابراز داشــت: هر چالشی 
که فرد خودش را محک بزند ارزشمند است و فرد را 
برای خدمت بهتر پویا می کند و ازاین رو از کاندیداهای 
این دوره شورای شهر اصفهان درخواست دارم حتماً 

در این چالش مشارکت داشته باشند.

رئیس جمهور با بیان اینکه در همه استان ها از نقطه پیک 
کرونا عبور کردیم، گفت: مسیر ما کاهشی است مناطق 
است.  نارنجی  و  زرد  بیشتر  و  است  محدود  بسیار  قرمز 
باید تلاش کنیم به طور کامل از این پیک خارج شویم و 

درعین حال وارد پیک جدید هم نشویم.
به گزارش ایرنا، حجت الاسلام حسن روحانی در جلسه 
ستاد ملی مقابله با اشاره به آخرین وضعیت کرونا در کشور 
در  و  است  گذاشته  کرونا  شیوع  از  ماه  کرد: ۱۵  تصریح 
این مدت، روزهای سختی را داشتیم. در نقشه ها مشاهده 
می کنیم روزهایی که پیک این بیماری بود، روزهایی که 
ویروس جهش یافته وارد کشور می شود و استانی را درگیر 
بقیه  هم  آن  دنبال  به  است.  سختی  روزهای  می کند، 
می شویم  پیک  وارد  وقتی  می شوند.  درگیر  نیز  استان ها 
پیک  از  وقتی  اما  می شود،  مراعات  دستورالعمل ها خوب 
عبور می کنیم یک اطمینان کاذب در جامعه درست می شود 
آغاز  سهل انگاری ها  کاهش یافته،  پروتکل ها  متأسفانه  و 
می شود و همین مقدمه موج بعدی می شود و این مشکل 

اصلی است. رئیس جمهور با بیان اینکه باید کاملا مراعات 
کنیم، گفت: همه بخش هایی که مسئولیت دارند، از خود 
وزارت بهداشت و درمان بخش های نظارت بر کسب وکارها، 
نیروی انتظامی، سپاه و بسیج در کنار هم قرار بگیریم و 
کاری کنیم پروتکل ها بسیار دقیق رعایت شود و با مختلفان 
قاطعانه برخورد شود. روحانی خاطرنشان کرد: امسال در ماه 
خرداد با یک مسؤولیت سنگین مواجه هستیم و آن انتخابات 
ریاست جمهوری و شوراها و میان دوره ای مجلس خبرگان 
ریاست  انتخابات  آن  اصل  اما  است؛  اسلامی  شورای  و 
جمهوری و شوراها است. او ادامه داد: ما باید کاری انجام 
بدهیم که یک هفته مانده به انتخابات یک شرایط آرامی 
از لحاظ کرونا داشته باشیم، وگرنه اگر در هفته های اولیه 
خرداد مراعات نشود و بخواهیم پایان هفته دوم خرداد و در 
هفته سوم خرداد با یک پیک جدید مواجه شویم معنی آن 
این است که ما نمی توانیم انتخابات مطلوب و باشکوه داشته 
باشیم و مردم را می ترسانیم. رئیس جمهور افزود: مردم وقتی 
ببینند موج جدید شکل گرفته و این ویروس اوج گرفته، 

برای حضور در انتخابات دچار مشکل می شوند؛ بنابراین ما 
مسئولیت سنگینی داریم حفظ جان مردم مسئولیت اصلی 
ما است. در هفته های اولیه خرداد باید کاملا مراقبت کنیم 
و باید بتوانیم روی تخلفات در این ایام بیشتر حساس باشیم 
برای اینکه در آن روزها انتخابات ما در سلامت کامل مردم 
و حفظ جان آنها به خوبی انجام شود. او تصریح کرد: تصمیم 
مهمی در جلسه اتخاذ شد برای اینکه زمان را برای ساعات 
انتخابات کمی افزایش بدهیم. وزارت کشور هم از پیش 
تصمیم گرفته صندوق ها را هم اضافه کند و اپلیکیشنی که 
شعبه یاب است، سریع در اختیار مردم قرار بگیرد تا مردم 
از روی موبایل تشخیص بدهند  بتوانند  انتخابات  در روز 
جاهایی که اطراف خودشان آلان خلوت تر است، کجاست 
با  بروند که هم کمتر معطل شوند و هم  به همان جا  و 
کشور  وزارت  افزود:  رئیس جمهور  نشویم.  مواجه  ازدحام 
هرکجا که ببیند ازدحامی است فورا باید صندوق سیار را 
به آنجا برساند و همه این ها برای روز انتخابات مراعات 
اگر  انتخابات  روز  برای  که  داریم  فرصت  بازهم  می شود 
تصمیم دیگری هم لازم بود اتخاذ کنیم. روحانی تبلیغات 
داوطلبان انتخابات را دستور اصلی این روز دولت عنوان کرد 
و افزود: تبلیغات بلافاصله بعد از اینکه شورای نگهبان اعلام 
کند آغاز می شود و در این تبلیغات بسیار مهم است که ما 
پروتکل ها را دقیق مراعات کنیم. امروز در جلسه ما مصوب 

شد که در فضای سربسته نباید اجتماعات داشته باشیم. او 
اضافه کرد: اگر در شهری هزار نفر، دو هزار نفر، کمتر یا 
بیشتر اجتماعی برگزار کنند، در فضای سربسته نمی شود. 
انتخاباتی باشد ولی اگر  اینکه ما می خواهیم شور  ضمن 
جمعیتی هست حتما باید فضای بزرگ و باز پیدا کنیم با 
پروتکل هایی که وزارت بهداشت اعلام می کند فاصله هایی 
که باید داشته باشند و در موقع ورود و خروج باید مراعات 
کند. رئیس جمهور یادآور شد: در فضای بسته هم اگر جلسه 
که  پروتکل هایی  چارچوب  در  باید  بازهم  است  کوچکی 
است، انجام شود، در جاهایی که قرمز است حداکثر چند 
نفر باید باشند، در جاهایی که نارنجی و زرد است هم باید 
پروتکل ها در دقیق مراعات کنیم و برای اینکه سلامت 
مردم حفظ شود. روحانی ادامه داد: برای این کار هم خود 
نامزدها و هم ستادهای آنها باید احساس مسئولیت کنند، 
هم مسئولان استانی اعم از استاندار، فرماندار و بخشدار و 
هم نیروهای ما نیروی انتظامی در قدم اول، بسیج، سپاه و 

همه باید احساس مسئولیت کنند.
ادامه داد: مقرراتی که در ستاد ملی کرونا وضع و  او 
ابلاغ می شود در شرایط کرونا حکم قانون دارد و همه باید 
آن را مراعات کنند برای اینکه تبلیغات ما حداقلی نشود و 
حداکثری باشد و اجتماع حداقلی باشد. ما می خواهیم اجتماع 

حداقلی اما تبلیغات ما حداکثری باشد.

رئیس جمهور:

ساعات انتخاباتی افزایش می یابد

چهارراه  سان  به  کشور  میانی  منطقه  در  اصفهان  استان 
مواصلاتی نقش بزرگی در ارتباط جنوب با شمال و نیز شرق 
با غرب کشور بازی می کند و در این میان طرح های حوزه راه 
در این خطه پهناور توسعه و عمران را برای سایر نقاط کشور 

به ارمغان می آورد.
به گزارش ایرنا  یکی از اقدامات مهم دولت در ۴ سال گذشته 
تکمیل پروژه های راه سازی در استان اصفهان و نیز تکمیل 
زیرسازی پروژه ملی قطار پرسرعت تهران - اصفهان بوده 
قطار  استان،  این  ملی  پروژه های  مهمترین  از  یکی  است. 
سریع السیر اصفهان - قم - تهران و نیز به عنوان  نخستین و 
بزرگترین قطار سریع السیر کشور است که پس از بهره برداری از 
این طرح، زمان سفر تهران به اصفهان با پیش بینی جابه جایی 
۱۶ میلیون مسافر در سال به کمتر از ۲ ساعت می رسد. ایده 
اولیه این طرح  به حدود نزدیک ۴۰ سال پیش و توسط یک 
شرکت ژاپنی برمی گردد، اما بعد از مدتی این طرح مسکوت 
ماند تا اینکه در سال ۸۲ بار دیگر مسئولان استانی و کشوری به 
فکر راه اندازی آن افتادند تا این پروژه را احیا کنند و  در نهایت 
سال ۸۶ با تعیین مسیر حرکت قطار، اقدامات لازم پیگیری 
شد. تأمین اعتبار خارجی برای اجرای این پروژه در سال ۸۹، 
میان ایران و چین بررسی و در نهایت شورای اقتصاد مصوبه 
اجرای طرح را به شکل  فاینانس از کشور چین به تصویب 
رساند که قرار بود طبق پیش بینی ها، پروژه قطار سریع السیر 
اصفهان- تهران در دولت دهم مورد بهره برداری قرار گیرد؛ 
اما با گذشت ۵ سال و روی کار آمدن دولت یازدهم پروژه 
موردبازنگری قرار گرفت و در اسفند ۹۳ توسط رئیس جمهوری 
یک بار دیگر گلنگ زنی شد پس از بازدید رئیس جمهور، احداث 
خط ریلی اصفهان- قم- تهران و اجرای طرح قطار پرسرعت 
از مرکز کشور تا پایتخت در دستور کار وزارت راه و شهرسازی 
قرار گرفت اما این طرح در دولت یازدهم  با پاره ای مشکلات 
از جهات فنی و حجم سرمایه گذاری مواجه شد. علیرضا صلواتی 
مجری پروژه قطار سریع السیر تهران -قم -اصفهان  دراین باره 
گفت که این طرح یکی از مهمترین پروژه های عمرانی کشور 
است که در گام نخست آن ۱۵۰ هزار میلیارد تومان برآورد 
جدید اعتبار شده است. او تصریح کرد: اکنون این طرح در 

مرحله زیرسازی و در مسیر قم و اصفهان با  هشت پیمانکار 
مستقر در دست اجراست که انتظار می رود، حداقل  تا آخر دولت 
دوازدهم بتوان زیرسازی آن را تکمیل کرد. او افزود: البته این 
امر مستلزم این  است که زیرساخت ها، تأمین منابع مالی و 
فایناس را داشته باشیم و بتوانیم موانع داخلی و خارجی را از 
سر راه برداریم که اگر محقق بشود  ۴ سال دیگر به شرط 
تأمین اعتبار در سال ۱۴۰۳ تکمیل و آماده بهره برداری می شود. 
در خصوص  –اصفهان  تهران-قم  سریع السیر  مجری قطار 
طولانی شدن این پروژه ملی گفت: این پروژه سه دوره متوالی 
و در چند دوره سیاست گذاری را پشت سر گذاشته است و در 
این مدت به بن بست پیمانکاران، فاینانس و سرمایه گذاری 
خارجی برخورده است. او ادامه داد: البته هم اینک هم شیوع 
کرونا بی تأثیر نیست زیرا این  پروژه ها به روابط خارجی وابسته 
است و هر اقدامی در سطوح روابط خارجی باشد، بر آن تأثیر 
و  راه  فقط  پروژه  این  متولی  گفت: البته  صلواتی  می گذارد. 
شهرسازی نیست بلکه همه سازمان ها و چندین وزارت خانه به 
نوعی در آن دخیل هستند، هرچند در موضوعات اقتصادی، هم 
مسائل مدیریتی، هم سیاست گذاری ها دستخوش تغییر شده اما 

نقش مهمی دارند.
Á  اتصال راه آهن اصفهان - شهرکرد تا پایان

سال به شبکه ملی ریلی کشور

صلواتی در مورد دیگر پروژه های ملی در حوزه راه از احداث 
طرح با  گفت: این  و  داد  خبر  - شهرکرد  اصفهان  راه آهن 
پیشرفت  درصد  و ۵۲  تومان  میلیارد  هزار  از  بیش  اعتباری 
فیزیکی در دست اجراست. مجری طرح های آزادراهی مرکز 
و جنوب کشور اضافه کرد: همچنین زیرسازی این طرح به 
سمت سفیددشت  به طول ۹۲ کیلومتر و در ۴ قطعه در نظر 
گرفته شده است. او افزود: تاکنون ۶۵۰ میلیارد تومان برای 
آن هزینه شده است که پایان سال ۱۴۰۰ با زیرسازی مسیر 
و تأمین مابقی اعتبار به شبکه ملی کشور وصل خواهد شد. 
صلواتی همچنین طرح راه آهن اصفهان به  اهواز به طول ۵۰۹ 
کیلومتر را از دیگر پروژه های ملی در حوزه راه در محدوده استان 
اصفهان عنوان کرد و افزود: این پروژه بین سه استان شهرکرد، 
اصفهان و اهواز قرار دارد که ۵۰ هزار میلیارد تومان و ۵ سال 
زمان اجرا برای آن در نظر گرفته شده و اکنون در مرحله انتخاب 
سرمایه گذار است. صلواتی همچنین اشاره کرد : کنارگذر شرقی 
اصفهان اخیر به نام شهید سید محمد حجازی نام گذاری شده 
است به طول۹۳ کیلومتر، پروژه دیگری است که در بخشی 
ادامه  او  دارد.  قرار  ایران  جنوب  و  شمال  اتصال  کریدور  از 
داد: البته این پروژه در تأمین بخشی از مسیر تبریز - بوشهر 
نقش بسیار مهمی دارد  و ۷۰ کیلومتر مسیر شمال به جنوب 
کشور و ۲۰ کیلومتر مسیر اصفهان- تهران را کوتاه تر و ۴۰ 

دقیقه صرفه جویی در زمان، مسیر اصفهان -تهران و ۹۰ دقیقه 
کاهش زمان تهران - شیراز به همراه دارد. به گفته صلواتی 
آزادراه گذر شرقی اصفهآنکه از آزادراه کاشان، نطنز و اصفهان 
شروع و تا سه راهی مبارکه ادامه دارد  از سال ۸۴ شروع  و  
در ۲ مرحله متوقف شد. او اظهار داشت: در نهایت با فعال 
شدن این پروژه  در بهمن ۹۸، ۵۹ درصد پیشرفت فیزیکی 
حاصل شد و در آبان سال گذشته)سال ۹۹( نیز ۵۵ کیلومتر آن 
مورد بهره برداری قرار گرفت و ۹ کیلومتر دیگر از محور فرودگاه 
تا جاده نایین در حال انجام و تا تیرماه امسال به بهره داری 
می رسد. او اضافه کرد: تاکنون کل اعتبار در نظر گرفته شده 
آزادراه شرق اصفهان هزینه شده است و در گام جدید نیز حدود 
هزار میلیارد تومان برای آزادراه شرق اصفهان هزینه خواهد شد. 
مجری طرح های آزادراهی مرکز و جنوب کشور افزود: همچنین 
قطعه سوم این آزادراه شرق به طول ۳۰ کیلومتر از جاده نایین 
پشت آرامستان باغ رضوان آغاز و  تا سه راهی مبارکه ادامه 
دارد که اگر اعتبار آنکه حدود هزار میلیارد تومان برآورد شده 
می رسد.  بهره برداری  به   ۱۴۰۰ پایان  شود  تا  تأمین  است 
صلواتی همچنین پروژه ملی دیگر را آزادراه اصفهان به شیراز 
با طول حدود ۳۳۵ کیلومتر عنوان کرد و گفت:  این آزادراه 
از سه راهی مبارکه شروع می شود و تا ایزد خواست و از ایزد 
خواست تا شیراز ادامه دارد. او افزود: حدود  ۲۲۰ کیلومتر آن 
محدوده استان فارس است اما  محدوده ایزد خواست تا شیراز 
تا پایان سال بهره برداری می شود. صلواتی گفت: پروژه اصفهان 
تا ایزد خواست ۱۰ سال متوقف بود که در سال گذشته با انعقاد 
قرارداد با سرمایه گذار پیش بینی می شود با اعتباری بیش از ۴ 
هزار میلیارد تومان مدت پروژه تا دو ماه دیگر بهره برداری شود. 
مجری طرح های آزادراهی مرکز و جنوب کشور همچنین گفت: 
بهره برداری از آزادراه ایزد خواست به شیراز در آینده نزدیک به 
مرحله بهره برداری می رسد که تاکنون ۲ هزار و ۸۰۰ میلیارد 
تومان برای آن هزینه و یک هزار و ۲۰۰ میلیارد تومان دیگر 
هم اعتبار نیاز دارد تا تکمیل شود. او  ابراز امیدواری کرد که با 
تکمیل و بهره برداری از طرح های نیمه تمام و در دست اجرای 
راه سازی، شاهد شتاب بیشتر توسعه در استان اصفهان و دیگر 

مناطق هم جوار این خطه در مرکز کشور باشیم.

رئیس ستاد انتخابات استان اصفهان تأکید کرد

آموزش لازم به دست اندرکاران انتخابات
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اصفهان
    شهر   استان

به گفته مدیر موزه هنرهای تزیینی اصفهان این موزه در 
سیزدهمین آیین انتخاب موزه های برتر، از سوی کمیته ملی 
موزه های ایران )ایکوم( به چهار عنوان برتر در کشور دست 

یافت.
راحله یوسفیان دارانی  به ایرنا گفت: در شاخص  »آموزش 
کودک و نوجوان« رتبه اول، »مناسب سازی برای معلولان« 
رتبه اول و »آموزش« رتبه دوم کشور را کسب کردیم. او 
عنوان  نوآوری«  و  »خلاقیت  شاخص  در  موزه  این  افزود: 
شایسته تقدیر را کسب کرد همچنین به دلیل فعالیت در فضای 
مجازی مورد تقدیر قرار گرفت. مدیرموزه هنرهای تزیینی 
اصفهان  گفت: احراز این رتبه ها به دلیل فعالیت های مداوم و 
مؤثر این موزه در بخش شاخص کودکان و نوجوانان مانند 
مناسب سازی فضای موزه برای کودکان معلول و مبتلا به 
بیماری های خاص بوده است. یوسفیان افزود: این کودکان 
در فضای موزه و با شرکت در دوره های ویژه، هنر درمانی 
می شوند که این امر در روند بهبود بیماری آنها، افزایش نشاط 
اجتماعی و اعتماد به نفس آنها تأثیر داشته است. او اضافه کرد: 
برگزاری کلاس های آموزشی برای راهنمایان بناهای تاریخی 
شهر اصفهان و انجمن های گردشگری از دیگر فعالیت ها بوده 
است که در آن چگونگی مواجهه با معلولان در فضای موزه ها 
هنرهای  موزه  مدیر  شد.  داده  آموزش  متخصص  از سوی 
تزیینی اصفهان افزود: برگزاری نمایشگاه نقاشی و افزون بر ۱۰ 
ورکشاپ تخصصی در شاخه های مختلف هنری برای کودکان 

مبتلا اوتیسم و سندرم از فعالیت های شاخص موزه است. 
یوسفیان با بیان اینکه در طول ۲ سال گذشته، موزه به صورت 
پایلوت به عنوان یک مکان پژوهشی فعالیت داشته است، 
افزود: نتیجه این اقدام نگارش چندین پایان نامه دانشجویان 
دانشگاه هنر با موضوعاتی نظیر انتقال مفاهیم میراث فرهنگی 
به کودک و نوجوان، منسوجات، فلزات و آثار چوبی و معماری 
بود. مدیر موزه هنرهای تزیینی اصفهان افزود: هم زمان با 
توسعه فعالیت های فرهنگی، به روزرسانی زیرساخت های موزه 
مانند بهسازی و نوسازی موتورخانه، تعمیر و اصلاح لوله ها، 
مرمت پشت بام ها، درزهای ساختمان و استحکام بخشی بنا در 
حال اجراست. او اضافه کرد: معتقدیم موزه علاوه بر پویایی 
لازم است از نظر کالبدی و فیزیکی استاندارهای لازم را برای 
مخاطب داشته باشد تا او بتواند با فراغ بال در موزه حضور 

داشته باشد و از برنامه های فرهنگی بهره مند شود. یوسفیان 
برگزاری نمایشگاه عکس های »ارنست هولتستر« با عنوان 
»هزار جلوه از اصفهان« و با موضوع فعالیت های روزمره و 
مشاغل در ۲ قرن گذشته شهر اصفهان، برگزاری نمایشگاه 
»گردش مینای دو« از آثار هنرمندان اصفهانی، نمایشگاه های 
کودک و نوجوان و برگزاری دوره های موسیقی درمانی، حافظ 
و شاهنامه خوانی برای کودکان معلول و مبتلا به بیماری های 
از دیگر  خاص هر سه شنبه در قالب برنامه »پیام هنر« را 
اقدامات در دست اجرا برشمرد. او تبادل اشیا با چندین موزه 
برای برگزاری نمایشگاه های موقت را از دیگر فعالیت های 
مهم عنوان کرد. به گفته او موزه هنرهای تزئینی اصفهان 
در سال ۹۷ در شاخص های گردآوری، حفاظت و نگهداری، 
تلاش برای بقا، کودک و نوجوان، آموزش و معرفی سه رتبه ۲ 

کشوری و ۲ رتبه سوم کشوری را از ایکوم کسب کرد؛ در سال 
۹۸ نیز به دلیل شیوع کرونا و فعالیت در فضای مجازی مورد 

تقدیر ایکوم قرار گرفت.
در پایان سیزدهمین دوره مراسم انتخاب موزه برتر  که 
۲۸ اردیبهشت امسال با شعار »آینده موزه ها؛ بازیابی و تصور 
دوباره« توسط کمیته ملی موزه های ایران )ایکوم( برگزار شد، 
برترین موزه های کشور در ۱۴ شاخص مختلف معرفی شدند. 
عمارت رکیب خانه اصفهان که محل برپایی گنجینه هنرهای 
تزیینی اصفهان است، یادگار به جا مانده از قرن ۱۱ هجری 
است که هم زمان با دوران حکومت شاه عباس اول ساخته 
شد. به نظر می رسد که در این مکان لوازم سوارکاری و اسب 
دوانی و یراق الات اصطبل دولتی نگهداری می شد. در دوران 
سلطنت قاجارها این بنا دوباره احیا و به عنوان محل زندگی 
»مسعود میرزا ظل السلطان« برگزیده شد. با روی کار آمدن 
خاندان پهلوی، از این بنا به عنوان اداره آمار و ثبت احوال شهر 
اصفهان استفاده می شد اما با پیروزی انقلاب اسلامی، بازسازی 
شد و در نهایت  در سال ۱۳۷۵ این عمارت به عنوان موزه 
هنرهای تزئینی اصفهان مورد بهره برداری قرار گرفت. گنجینه 
هنرهای تزیینی ایران با فضایی به مساحت ۲۶۰۰ مترمربع و 
حدود ۲ هزار متر فضای نمایشگاهی با در برگرفتن هفت بخش 
دائمی صدها اثر نفیس هنری را برای بازدید عموم عرضه کرده 
است. بیش از سه هزار قطعه هنری و تاریخی در موزه هنرهای 

تزیینی اصفهان گردآوری شده است.

در سیزدهمین آیین انتخاب موزه های برتر صورت گرفت؛

کسب رتبه چهار کشوری برای موزه هنرهای تزیینی اصفهان

معــاون مالــی و اقتصــادی شــهردار اصفهــان از ایجــاد 
ــهم  ــش س ــز، افزای ــه داری متمرک ــی، خزان ــاط مال انضب
درآمدهــای پایــدار در بودجــه شــهرداری، تصویــب عوارض 
ــرای جبــران کمبودهــای شــهر و اخــذ اوراق مشــارکت  ب
ــی و  ــات مال ــن اقدام ــوان مهم تری ــه عن ــهیلات ب و تس
اقتصــادی مدیریــت دوره پنجــم شــهر اصفهــان نــام بــرد.
بــه گــزارش ایمنــا، مرتضــی طهرانــی در جلســه انتقال 
تجربیــات مدیریــت شــهری اصفهــان به مدیریت شــهری 
زاهــدان کــه در جریــان ســفر مدیران شــهری اصفهــان به 
اســتان سیســتان و بلوچســتان برگــزار شــد، اظهــار کــرد: 
ــه  ــران و ب ــابق در ته ــهری س ــای ش در دوره مدیریت ه
تبــع آن در دیگــر شــهرها ناهنجاری هایــی وجــود داشــت 
کــه نخبــگان و مــردم نســبت بــه آن اعتــراض داشــتند و 
ــژه  ــد بوی ــه تیم هــای جدی یکــی از دلایلــی کــه مــردم ب
ــد،  ــم روی آوردن ــورای دوره پنج ــرای ش ــان ب اصلاح طلب
ــندی  ــای خرس ــزود: ج ــود. او اف ــفتگی ها ب ــن آش ــع ای رف
اســت کــه شــعارهایی کــه در ابتــدای دوره پنجــم مدیریت 
شــهری دادیــم، محقــق شــد و ایــن موضــوع را بــا افتخــار 
ــت  ــای مدیری ــا ادع ــن تنه ــم؛ ای ــلام کنی ــم اع می توانی
ــد  ــی می توانن شــهری نیســت، بلکــه دســتگاه های نظارت
ــی و  ــاون مال ــد. مع ــح کنن ــا تصری ــن ادع ــر صحــت ای ب
ــورای  ــه ش ــان اینک ــا بی ــان ب ــهردار اصفه ــادی ش اقتص
شــهر بــر عملکردهــای مالــی شــهرداری نظــارت می کنــد 
ــی  ــتگاه های نظارت ــارت دس ــورد نظ ــات، م ــام اقدام و تم
ــازمان  ــای س ــرد: گزارش ه ــح ک ــت، تصری ــی اس بیرون
ــا دوره هــای گذشــته  بازرســی کل کشــور از شــهرداری ب
ــی  ــوان تخلفــات عمــده مال قابل مقایســه نیســت و نمی ت
را میــان آن هــا یافــت بــه ایــن ســبب به صراحــت اعــلام 
می کنــم کــه انضبــاط مالــی در شــهرداری محقــق شــده 
ــای  ــی از گزارش ه ــاس یک ــر اس ــه داد: ب ــت. او ادام اس
ــزان تــرک تشــریفات از  ــی شــهرداری می معاونــت عمران
۶۷ درصــد در دوره گذشــته بــه کمتــر از ۱۸ درصــد رســیده 
ــی  ــارکت مال ــت مش ــای فرص ــه معن ــن ب ــه ای ــت ک اس
ــی اضافــه  ــکاران اســت. طهران ــرای تمــام پیمان بیشــتر ب
ــم  ــود ه ــرا ش ــد اج ــم می توان ــرک تشــریفات ه ــرد: ت ک
اجــرا نشــود کــه اگــر اســتفاده نشــود، افزایــش فرصــت 
ــش  ــی و کاه ــاط مال ــکاران و انضب ــرای پیمان ــور ب حض

ــال دارد. ــه دنب ــهرداری ب ــرای ش ــا را ب هزینه ه
Á صرفه جویی در هزینه های جاری

ــای  ــی در هزینه ه ــود صرفه جوی ــه وج ــاره ب ــا اش او ب
ــان  ــم، خاطرنش ــدای دوره پنج ــهرداری از ابت ــاری ش ج
ــی  ــای منف ــکاس پیامده ــب انع ــرد: بی انضباطــی موج ک
ــور  ــود؛ به ط ــت ش ــد مدیری ــه بای ــت ک ــرون اس ــه بی ب
ــار  ــودرو در اختی ــادی خ ــداد زی ــا تع ــدا ب ــا در ابت ــال م مث
ــدون  ــای ب ــتند و اضافه کاری ه ــاز نداش ــه نی ــرادی ک اف
قاعــده روبــه رو بودیــم، امــا اکنــون اضافه کاری هــا و 
ــاون  ــت. مع ــده اس ــت ش ــد و مدیری ــویقی ها قاعده من تش
مالــی و اقتصــادی شــهردار اصفهــان افــزود: البتــه ابتــدای 
اعمــال ایــن تصمیمــات، از ســوی کارکنــان هجمه هــای 
ــز  ــا نی ــا آن ه ــود ام ــهری ب ــت ش ــه مدیری ــادی علی زی
ــد  ــی اســتقبال کردن ــا حت ــه و خیلی ه ــج پذیرفت ــه تدری ب
چــون ناعدالتی هــا برطــرف شــد. او تأکیــد کــرد: گــزارش 
ــان در  ــارد توم ــه ۱۷۰ میلی ــی داد ک ــان م ــال ۹۷ نش س
هزینه هــای شــهرداری صرفه جویــی کرده ایــم؛ ایــن 
گــزارش بــه تأییــد حســابرس رســید و در تفریــغ بودجــه 

ــزد  ــون از ورودی ی ــر اکن ــرف دیگ ــد. از ط ــر ش ــز ذک نی
ــای  ــه پل ه ــام مجموع ــه ن ــروژه ای ب ــان پ ــه اصفه ب
ــروژه ای عظیــم  شــهید ســلیمانی احــداث شــده اســت، پ
کــه ۲۰۰ میلیــارد تومــان هزینــه صــرف آن شــد. دقــت 
ــک  ــتیم ی ــا توانس ــن صرفه جویی ه ــا همی ــه ب ــد ک کنی
پــروژه بــه ایــن بزرگــی را احــداث کنیــم. طهرانــی ادامــه 
داد: بایــد پیمان هــا در حــدود فهرســت بها انجــام شــده و 
ــه شــهرداری آغــاز  ــه از ســازمان های وابســته ب ایــن روی
شــود تــا الگــوی غلــط بــرای پیمانکار بــه وجــود نیایــد. او 
افــزود: ســختی های زیــادی در معاونــت مالــی و اقتصــادی 
متحمــل شــدیم تــا ایــن فرآیندهــا اصــلاح شــود امــا بایــد 
ادامــه آن بــا جدیــت انجــام شــود تــا فرصت هــا از دســت 
نرفتــه و بــا به کارگیــری روش هــای نویــن، بهــره وری نیــز 
بالاتــر رود. معــاون مالــی و اقتصــادی شــهردار اصفهــان 
بــا بیــان اینکــه انضبــاط هــر ســازمانی را معاونــت مالــی 
ــد  ــط باش ــش منضب ــن بخ ــر ای ــد و اگ ــخص می کن مش
ســایر بخش هــا نیــز دارای انضبــاط کافــی خواهنــد بــود، 
ــز  ــان نی ــهرداری اصفه ــزی ش ــت برنامه ری ــت: معاون گف
ــروژه ای  ــا پ ــون ت ــا داشــت و اکن ــا م ــی ب همــکاری خوب
تعریــف نشــده و شــرح نداشــته و زمیــن در اختیــار پیمانکار 

ــود. ــام نمی ش ــار آن انج ــص اعتب ــد، تخصی نباش
Á تحقق خزانه داری متمرکز

ــتورالعمل  ــق دس ــهرداری ها طب ــه ش ــان اینک ــا بی او ب
ــد  ــاد کنن ــز ایج ــه داری متمرک ــد خزان ــور بای وزارت کش
ــا در  ــد، ام ــل کردن ــوری عم ــهرها ص ــی ش ــه در بعض ک
شــهرداری اصفهــان به صــورت واقعــی ایــن اتفــاق رخ داد، 
گفــت: تمــام اتفاقــات در شــهر برحســب تخصیــص اعتبار 
مصــوب آن انجــام می شــود. این گونــه نیســت کــه 
درآمــد یــک منطقــه در یک مقطــع زیــاد باشــد و مدیریت 
ــص عمــل  ــر از تخصی ــازه داشــته باشــد فرات ــه اج منطق
ــای  ــر پروژه ه ــوی دیگ ــه داد: از س ــی ادام ــد. طهران کن
بــزرگ معطــل اعتبــار نمی مانــد و از محــل خزانــه اعتبــار 

موردنیــاز آن را تخصیــص می دهیــم؛ فراینــد خزانــه داری 
متمرکــز، اتفاقــی شــبه بانکــی اســت کــه کمــک می کنــد 
ــش  ــب پی ــدی مناس ــق زمان بن ــی طب ــای عمران پروژه ه
ــی  ــران عقب ماندگ ــی از مقص ــه یک ــون همیش ــرود چ ب
پروژه هــا معاونــت مالــی بــود امــا اکنــون هیــچ قصــوری 
ــدارد. او  ــود ن ــان وج ــی در شــهرداری اصفه از لحــاظ مال
افــزود: همچنیــن صنــدوق ذخیــره در شــهرداری اصفهــان 
ایجــاد شــده و هــر بخشــی کــه صــورت وضعیــت درآمــد 
دارد، شــش درصــد آن برداشــته شــده و در ایــن صنــدوق 
گذاشــته می شــود؛ ایــن صنــدوق اکنــون بــه بخش هــای 
مختلــف وام چنــد ماهــه می دهــد کــه بســیاری از 

ــرده اســت. ــع ک ــی را رف ــای مال گره ه
Á تصویب لوایح ۵2 گانه

اصفهــان  شــهردار  اقتصــادی  و  مالــی  معــاون 
ــبب  ــه س ــی ک ــر از کارهای ــی دیگ ــرد: یک ــح ک تصری
ــدن  ــدار ش ــمت پای ــه س ــهرداری ب ــای ش ــد درآمده ش
ــه شــورای  ــه ۵۲ لایحــه درآمــدی ب ــد، ارائ حرکــت کن
ــدی  ــای درآم ــی پایه ه ــود؛ بعض ــال ۹۸ ب ــهر در س ش
ــار  ــد و در کن ــه روز ش ــه ب ــود ک ــی ب ــار عقب ماندگ دچ
آن بعضــی لوایــح جدیــد دادیــم کــه شــورا همــه 
ــه  ــرای مقابل ــه داد: ب ــرد. او ادام ــب ک ــا را تصوی آن ه
ــبز،  ــای س ــعه فض ــوا و توس ــی ه ــکل آلودگ ــا مش ب
ــه  ــان ب ــاز در اصفه ــوارض ساخت وس ــد ع ــج درص پن
ــعه  ــرای توس ــه و ب ــاص یافت ــیژن« اختص ــد اکس »تولی
نــاژوان هزینــه می شــود. طهرانــی  فضــای ســبز 
ــهرداری در  ــه در ش ــی ک ــی از نقاط ــرد: یک ــه ک اضاف
ــی  ــار عقب ماندگ ــدت دچ ــه ش ــم ب ــدای دوره پنج ابت
بــود، تجهیــزات آتش نشــانی بــود کــه عوارضــی بــرای 
ــت  ــده اس ــوب ش ــانی مص ــزات آتش نش ــد تجهی خری
همچنیــن در پروانه هــای ساخت وســاز ســه درصــد 
ــه می شــود.  ــرو گرفت ــت مت ــرای عــوارض مدیری ــز ب نی
ــال  ــه س ــد بودج ــا ۷۰ درص ــرد: تقریب ــان ک او خاطرنش

۹۶ شــهرداری اصفهــان از محــل فــروش تراکــم تأمیــن 
ــع  ــلاح وض ــا اص ــون ب ــم اکن ــن رق ــه ای ــد ک می ش
ــیده  ــه ۳۲ درصــد رس ــنتی ب ــای س ــوارض و درآمده ع
اســت و بــا رویــه ای کــه در مدیریــت مالــی شــهرداری 
ــه ۱۰  ــک ب ــه نزدی ــم بودج ــر می کن ــده، فک ــال ش دنب

ــم. ــن کنی ــم تأمی ــی را بتوانی ــارد تومان ــزار میلی ه
Á اخذ تسهیلات و اوراق مشارکت

ــت:  ــی و اقتصــادی شــهردار اصفهــان گف ــاون مال مع
ــه  ــادی ب ــی، اعتق ــر دلیل ــر ه ــا ب ــته بن ــت گذش مدیری
گرفتــن اوراق مشــارکت بــرای پروژه هــای خــود نداشــت، 
امــا ایــن بخــش را اکنــون فعــال کرده ایــم و چنــد صــد 
میلیــارد تومــان ســهم شــهر خــود از منابــع دولتــی را اخــذ 
کردیــم و اصفهــان اولیــن شــهری بود کــه توانســت اوراق 
ــان  ــا بی ــرد. او ب ــوس بگی ــد اتوب ــرای خری ــارکت را ب مش
ــه نقطــه کشــور  ــورم نقطــه ب اینکــه در شــرایطی کــه ت
۴۶ درصــد اســت، گرفتــن وام حتــی بــا کارمــزد بــالا بــه 
نفــع شــهرداری اســت، گفــت: وام هایــی کــه بــرای انجــام 
ــه  ــیار مقرون به صرف ــود، بس ــه می ش ــی گرفت ــور عمران ام
اســت چــون شــهرداری ایــن پول هــا را در بانــک ســپرده 
نمی کنــد بلکــه تبدیــل بــه کالای مصرفــی در پروژه هــای 
ــی افــزود: ۲۶ هــزار تــن  عمرانــی شــهر می شــود. طهران
میلگــرد بــرای قطــار شــهری و هفــت هــزار تــن میلگــرد 
ــه  ــده ک ــداری ش ــر خری ــران پیش ت ــازمان عم ــرای س ب
اکنــون قیمــت آن چهــار برابــر شــده اســت، بنابرایــن اخــذ 
ــهرداری  ــای ش ــی در هزینه ه ــه صرفه جوی ــهیلات ب تس
ــح کــرد: درصــد تحقــق  کمــک بســیاری کــرد. او تصری
بودجــه شــهرداری در ســال ۹۹ نســبت بــه اصــل بودجــه، 
۱۰۱ درصــد بــود کــه اخیــراً بــا ثبت هــای جدیــد بــه ۱۱۰ 
ــه اصــلاح  درصــد رســید همچنیــن ایــن رقــم نســبت ب
ــغ حــدود  ــا مبل ــان ســال گذشــته ب بودجــه ای کــه در پای
ــه ۹۰  ــد ب ــه ش ــان ارائ ــارد توم ــزار و ۷۰۰ میلی ــک ه ی

ــد. ــد می رس درص

پنج درصد عوارض ساخت وساز در اصفهان به تولید اکسیژن اختصاص یافته است

توسعه فضای سبز ناژوان با عوارض نوسازی
سامانه ثبت اطلاعات مراکز 
اقامتی و خدماتی باغبادران 

رونمایی شد
از رونمایی سامانه ثبت اطلاعات مراکز  باغبادران  شهردار 
اقامتی، خدماتی و افراد فعال حوزه گردشگری باغبادران خبر 

داد.
حجت ا... امینی با بیان اینکه باغبادران شهری گردشگرپذیر با 
شهرت کشوری است، به ایمنا گفت: این شهر به دلیل طبیعت 
بکر و مهمان نوازی شهروندان، سالانه میزبان تعداد زیادی از 
مسافرانی است که از سراسر کشور به این شهر ساحلی سفر 
می کنند و بخش قابل توجهی از آنها نیز در خانه و ویلاهای 
استیجاری اقامت می کنند. او با بیان اینکه شهروندان انتظار 
دارند منافع حضور گردشگر برای تمامی آن ها و نهادهای 
گردشگر  همه روزه  حضور  کرد:  اضافه  باشد،  خدمت رسان 
در شهر باغبادران نیازمند مدیریت صحیح بوده تا از یک سو 
درآمد حاصل از این حضور به شکلی عادلانه توزیع شود و 
از سوی دیگر از آسیب های ترافیکی، اجتماعی و انتظامی و 
زیست محیطی ناشی از حضور گردشگر در شهر جلوگیری 
کنیم. شهردار باغبادران ساماندهی ویلاها و منازل استیجاری 
را جزء اولویت های ستاد سفر بخش باغبادران عنوان کرد و 
گفت: حضور گردشگران در این شهر و روستاهای بخش 
هدفمند نبود از این رو در سال ۱۳۹۸ درخواست فعال سازی 
ستاد هماهنگی خدمات سفر بخش را با هدف تمرکز بر 
گردشگری و بومی سازی قوانین در جمع مسئولان مطرح 
کردیم که این مسئله با جدیت دنبال شد و خوشبختانه با 
نگاه مثبت فرماندار شهرستان لنجان پس از تصویب فعالیت 
ستاد سفر بخش باغبادران در شهرستان، استان نیز با این 
مهم موافقت کرد و این ستاد فعالیت خود را آغاز کرده و 
کمیته های زیرمجموعه شکل گرفتند. او با بیان اینکه کمیته 
جمع آوری اطلاعات ستاد سفر بخش باغبادران به شهرداری 
سپرده شد، گفت: باید توجه داشت که نظارت، مدیریت و 
ساماندهی ویلاها و اماکن گردشگری استیجاری نیازمند آمار 
و اطلاعات جامع است. امینی یادآور شد: با هدف برنامه ریزی 
دقیق در حوزه گردشگری باغبادران گردآوری اطلاعات و آمار 
ویلاها آغاز شد و نباید این مهم را به دست فراموشی سپرد 
که شناسایی و ثبت نشدن ویلاهای استیجاری پیامدهای 
فرهنگی، اجتماعی و امنیتی خاص خود را دارد و توجه به 
این مهم بسیار ضروری است. او متذکر شد: بیش از هزار ویلا 
و واحد مسکونی پذیرش مسافر را در شهر باغبادران انجام 
می دهند که تاکنون نظارت دقیقی بر فعالیت آنها وجود نداشت 
و اگر شناسایی و سازمان دهی و نظارت انجام نشود روند 
اسکان و ارائه خدمات به گردشگران، حفظ امنیت گردشگری، 
اقامت طولانی تر، پاسخگویی بهتر و توزیع عادلانه درآمدها 
به درستی انجام نخواهد گرفت. شهردار باغبادران با اشاره به 
رونمایی از سامانه ثبت اطلاعات مراکز اقامتی خدماتی و افراد 
فعال حوزه گردشگری این شهر افزود: این سامانه به گونه ای 
طراحی شده که صاحبان مراکز اقامتی خدماتی و افراد فعال 
حوزه گردشگری بتوانند اطلاعات خود را به ثبت برسانند و 
این اطلاعات در اختیار مدیریت شهری قرار گیرد تا بتوانیم 
برنامه ریزی های لازم را در این حوزه انجام دهیم. او با بیان 
اینکه به هیچ عنوان به دنبال اعمال محدودیت برای فعالیت 
مراکز اقامتی خدماتی و افراد فعال حوزه گردشگری باغبادران 
نیستیم، تصریح کرد: نبود مشوق های حمایتی، قدیمی و 
فرسوده بودن تجهیزات بعضی مراکز، واهمه از اخذ مالیات، 
عوارض و… از جمله دلایلی است که مالکان بسیاری از 
ویلاهای استیجاری رغبت به دریافت مجوز نداشته باشند و 
باید به این نکته توجه داشت که ثبت اطلاعات در این سامانه 
ارائه تسهیلات  با هدف مدیریت و نظارت های لازم  تنها 
به گردشگر و گردشگر پذیران انجام گیرد. امینی رونمایی 
از سامانه ثبت اطلاعات مراکز اقامتی خدماتی و افراد فعال 
حوزه گردشگری باغبادران را زمینه ساز اجرایی شدن شهر 
الکترونیک دانست و عنوان کرد: افزایش ارتباطات با صاحبان 
مراکز اقامتی، خدماتی و افراد فعال حوزه گردشگری باغبادران 
و همچنین کلیدداران با مدیریت شهری و دیگر دستگاه ها 
یکی دیگر از مزایای این سامانه است از آن جمله می توان 
از تجمع گردشگر در تعطیلات جلوگیری و بر مبنای ظرفیت 

پذیرش آنها را در طول سال توزیع کرد.

واکسیناسیون 3 هزار نفر در 
آران و بیدگل 

به گفته سرپرست شبکه بهداشت و درمان آران و بیدگل ۳ 
هزار و ۲۳۷ نفر در این شهرستان از آغاز واکسیناسیون علیه 

ویروس کرونا تاکنون واکسن دریافت کرده اند.
اعظم باقری به ایرنا گفت: تاکنون برای ۲ هزار و ۲۷۱ نفر 
از سالمندان بالای ۷۵ سال، ۷۰۰ نفر از کارکنان بهداشتی و 
درمانی، ۱۳۷ بیمار خاص، ۳۶ نفر از پاکبانان، بنیاد شهید ۳۰ 
واکسن و بقیه معلولان ذهنی موسسه ایرانمهر آران و بیدگل 
واکسن مرحله اول تزریق شده است. او با بیان اینکه برای 
۴۸۰ نفر از جمعیت هدف در آران و بیدگل هم واکسن نوبت 
دوم تزریق شده است، ادامه داد: با ورود به مرحله واکسیناسیون 
همگانی از همه امکانات شبکه بهداشت و درمان آران و بیدگل 
برای این مهم بهره خواهیم گرفت و بر اساس اولویت های 
اعلام شده مرحله به مرحله پیش خواهیم رفت. او تصریح کرد: 
در مرحله واکسیناسیون عمومی همچنان نیازمند همکاری و 
همراهی همه اقشار جامعه خواهیم بود و همچنان تأکید داریم 
رعایت شیوه نامه های بهداشتی تداوم داشته باشد. باقری با بیان 
اینکه هیچ نگرانی، محدودیت و کمبودی برای واکسیناسیون 
افراد واجد شرایط وجود ندارد، ادامه داد: واکسن کرونا به تعداد 
کافی تأمین شده است و واکسیناسیون افراد واجد شرایط تا 
تزریق واکسن به آخرین فرد ادامه خواهد داشت. او با اشاره 
نارنجی شهرستان آران و بیدگل گفت:  به تداوم وضعیت 
شمار بستری ها و مراجعه بیماران سرپایی در این شهرستان 
در روزهای اخیر تا حدودی کاهش داشته که امید می رود با 
افزایش رعایت شیوه نامه های بهداشتی، شاهد کاهش بیشتر 
بستری ها و تبدیل وضعیت به زرد و سفید در هفته های پیش 

رو باشیم.

حفظ سنت کاشت گل سرخ در 
چهارباغ عباسی

بنا به گفته مدیر منطقه سه شهرداری اصفهان کاشت گل 
سرخ در مسیر باغ های صفوی از همان زمان ها در چهارباغ 
عباسی مرسوم بوده که طبق این سنت، طرح جدید کاشت 
این گل در منطقه سه با هزینه ای بیش از پنج میلیارد و ۵۰۰ 

میلیون ریال انجام شده است.
حسین کارگر در خصوص اقدامات ایجاد طراوت مضاعف 
در مسیر چهارباغ عباسی برای شهروندان، به ایمنا گفت: 
کاشت گل سرخ در مسیر چهارباغ از زمان های دور مرسوم 
بوده است در این راستا شهرداری اصفهان مسیر باغ های 
صفوی را گلباران کرده است. او افزود: قسمت اعظم مسیر 
باغ های صفوی در مرکز شهر است که این مرکزیت از 
میدان امام حسین )ع( آغاز شده و با گذر از میدان انقلاب، 
در ادامه باغ های صفوی به سمت خارج شهر ادامه داشته 
است. مدیر منطقه سه شهرداری اصفهان با اشاره به هزینه 
۱۰ میلیارد ریالی سالیانه تهیه گل های فصلی در چهارباغ 
عباسی، تصریح کرد: در سال گذشته تعداد ۳۰ هزار بوته 
سلوی، ۲۶ هزار شاخه گل شمعدانی و پایان سال بیش از 
۴۲ هزار بوته گل شب بو در این محور کاشته شده است. 
او افزود: با اجرای طرح کاشت گل ، ۲۵ هزار بوته گل سرخ 
و ۲۶ هزار شاخه گل شمعدانی در فضای سبز چهارباغ و 
بوته های گل در ۱۸۰۰ گلدان جدید کشویی کاشته شده 
است. کارگر با اشاره به هزینه پنج میلیارد و ۵۰۰ میلیون 
ریالی طرح جدید کاشت گل، خاطرنشان کرد: با توجه به 
مرمت محور میانی چهارباغ عباسی، نصب مبلمان شهری، 
شده،  احداث  حوض های  و  آبراهه  در  آب  شدن  جاری 
با  را به گردشگاه ویژه ای تبدیل کرده و  محیط چهارباغ 
گل کاری های دوره ای محیط پرطراوت و شادابی را برای 

همشهریان ایجاد کرده است.

عملکرد شهرداری اصفهان 
شفاف و شیشه ای است

اصفهان  شهردار  معماری  و  شهرسازی  معاون  اعتقاد  به 
فرایند  یک  مشارکت  و  شفافیت  سیاست های  اجرای 
زمان بر و مستمر است، بااین وجود می توان گفت شهرداری 
اصفهان با گام برداشتن در این مسیر توانسته به سمت یک 

شهرداری شیشه ای پیش رود.
سید احمد حسینی نیا به ایمنا گفت: روند آگاه سازی مردم از 
فعالیت های مدیریت شهری مورد استقبال شهروندان قرار 
گرفت و همین موضوع یکی از دلایل موفقیت شهرداری 
اصفهان در همراه کردن مردم در ایجاد زمینه های شفافیت 
است، هرچند ساختارهای بروکراسی شکل گرفته تا سالیان 
طولانی برای انطباق با سیستم شفافیت، نیاز به زمان و 
همراهی دارد. او با بیان اینکه سیاست گذاری های انجام شده 
رویکردی کامل داشته که ممکن است در اجرا به دلایل 
مختلف دچار نقص شده باشد، گفت: مهمترین عوامل آن 
اداری موجود است که ممکن است  پیچیده  ساختارهای 
را  مناسبی  زمینه  آنها  به روزرسانی  یا  اطلاعات  ارائه  در 
ایجاد نکند یا در ارائه برخی از اطلاعات محدودیت های 
خاصی در نظر گرفته شود که این موضوعات در نهایت 
روند تکمیلی پیدا خواهد کرد. معاون شهرسازی و معماری 
مشارکتی  سیاست های  کرد:  تأکید  اصفهان  شهردار 
شهرداری اصفهان سیاست های موفق تری بوده و توانسته 
در زمینه های مختلف از وجود شهروندان استفاده کند که 
مهمترین آنها تهیه برنامه جامع با رویکرد نوین است. او 
با اشاره به نحوه ارزیابی سیاست های شفافیت و مشارکت 
در شهرداری اصفهان، گفت: بر مبنای برنامه سنجش پذیر 
شفافیت  میزان  برنامه  این  از شاخص های  یکی  شهردار 
اصفهان  شهرداری  کارهای  در  شهروندان  مشارکت  و 
بوده است که از طریق نهادهای ارزیاب و نظارتی داخل 
شهرداری به صورت مرتب شاخص های ممکن موردسنجش 
قرار می گیرد. حسینی نیا با بیان اینکه نخستین مورد در حوزه 
شفافیت، بودجه است، تصریح کرد: استفاده از سیستم های 
الکترونیکی در ارائه خدمات می تواند زمینه ارتقا و پیاده سازی 
از  که  کند  فراهم   را  مشارکت  و  شفافیت  سیاست های 
مهمترین این ارائه خدمات »شهرسازی الکترونیک« است. 
او ادامه داد: بسیاری از خدمات شهرداری به شهروندان در 
حوزه شهرسازی است که با سیستم الکترونیکی شهرسازی 
بسیاری از موارد شفاف شده و از بروز تخلفات جلوگیری 

شده است.

استخدام نیرو در پلیس آگاهی 
اصفهان

رئیس پلیس آگاهی فرماندهی انتظامی استان از استخدام 
نیرو برای به کارگیری در مقطع افسری و درجه داری در این 

پلیس خبر داد.
به گزارش  مهر، سرهنگ حسین ترکیان در تشریح جزئیات 
انتظامی  فرماندهی  آگاهی  پلیس  داشت:  اظهار  این خبر 
استان اصفهان به منظور تکمیل کادر موردنیاز خود در مقطع 
افسری و درجه داری از بین برادران علاقه مند و واجد شرایط 
استخدام می کند. او داشتن مدرک دیپلم یا پیش دانشگاهی 
در تمامی رشته های نظری، فنی و کار و دانش، داشتن 
حداقل ۱۷۰ سانتی متر قد، متولدین سال ۷۴ به بعد و حداقل 
معدل ۱۴ برای دیپلم یا پیش دانشگاهی برای تمامی رشته ها 
را از جمله شرایط اختصاصی استخدام عنوان کرد. رئیس 
بیان  با  انتظامی استان اصفهان  پلیس آگاهی فرماندهی 
اینکه فرزندان نیروهای مسلح، بستگان درجه یک خانواده 
شهدا، جانبازان و ایثارگران، دارندگان مقام در المپیادهای 
سال  یک  حداقل  بودن  دارا  کشوری،  و  استانی  علمی 
بسیجی فعال، دارا بودن حکم قهرمانی استانی یا کشوری 
در ورزش های انفرادی و حافظان حداقل یک جز قرآن در 
اولویت استخدام خواهند بود گفت: در صورت داشتن یکی 
از این شرایط معدل دیپلم و یا پیش دانشگاهی داوطلبان تا 

نمره ۱۲ نیز موردپذیرش خواهد بود. 
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اطلاع رسانی

درمان اعتیاد تلفنی انجام 
نمی شود

به گفته رئیس گروه پیشگیری از اعتیاد سازمان بهزیستی 
کشور خط ۰۹۶۲۸ برای سؤالات مرتبط با اعتیاد است و درمان 

پشت تلفن انجام نمی شود.
به گزارش ایرنا، ماریت قازاریان اظهار کرد: تمام افراد چه 
مصرف کنندگان مواد و چه سایر گروه های مردمی می توانند 
با خط ملــی اعتیاد تماس بگیرند، ســؤالات باید مرتبط با 
اعتیاد باشد و درمان پشت خط انجام نمی شود اما راهنمایی 
شــیوه های درمانی و ارجاع به مراکز و ســؤالات مربوط به 
درمان ارائه می شــود. او اضافه کرد: گاهی فرد مصرف کننده 
و گاهــی نیز که در خانواده یا اطرافیان، فرد مصرف کننده ای 
دارد بــا خط ملی اعتیاد تماس می گیرد تا به طور مثال برای 
هدایت آنان از شیوه های درمانی مطلع شود، گاهی نیز افراد، 
فرزندانی دارند که نگران هستند، مواد مصرف کنند بنابراین 
با خط ملی اعتیاد تماس می گیرند که از اعتیاد فرزندان خود 
پیشــگیری کنند. رئیس گروه پیشــگیری از اعتیاد سازمان 
بهزیستی کشور گفت: گاهی نیز فرد تماس گیرنده فرزندی یا 
قوم و خویش مصرف کننده ندارد و خودش هم مصرف کننده 
نیست اما خواستار دریافت اطلاعات عمومی درباره اعتیاد است. 
قازاریان تأکید کرد: همه افراد می توانند با خط ملی اعتیاد با 
شــماره ۰۹۶۲۸ تماس بگیرند و سؤالات مرتبط با اعتیاد را 
بپرسند. در صورت نیاز مراکز درمانی به آنها معرفی می شود. 
او گفــت: تماس گیرندگان در صورت نیــاز به تمام مراکزی 
که تحت نظارت بهزیســتی هستند چه دولتی و غیردولتی، 
سرپایی، کمپ ها و مراکز اقامتی بهبود و بازتوانی ارجاع داده 
می شوند. البته به مراکز سرپایی وزارت بهداشت –تا جایی که 
نشانی آنها را داشته باشیم- نیز ارجاع داده می شوند؛ در واقع 
مراکز رسمی مجوزدار از بهزیستی و وزارت بهداشت مراکز 
ارجاع صدای مشاور به شمار می روند. قازاریان گفت: برخی 
تماس گیرنــدگان نیز برای دریافت خدمات به مراکز کاهش 
آسیب و مراکز گذری، در صورت نیاز ارجاع می شوند. او تصریح 
کرد: تعداد تماس ها در ارتباط با کاهش آسیب تماس ها کمتر 
است. چون نیازمندان به این خدمات، قشری تزریقی هستند 
که کمتر با تلفن تماس می گیرند یا ممکن است کسانی که در 
پاتوق ها هستند با این شیوه آشنا نباشند. ارجاع به مراکز درمان 

خیلی بیشتر است.

کرونا اهدای عضو را ۵0 درصد 
کاهش داد

رئیس مرکز مدیریت پیوند و درمان بیماری های وزارت 
بهداشــت با بیان اینکه با شیوع کرونا در سال گذشته شاهد 
کاهش ۵۰ درصدی اهدای عضو بوده ایم، گفت: البته در همین 
شرایط کرونا ۴۰ قلب اهدایی از نقاط مختلف کشور به جاهای 

دیگر منتقل شده که کار پیچیده و بسیار بزرگی است.
دکتر مهدی شادنوش در زمینه وضعیت اهدای عضو در 
کشور، به ایسنا گفت: با وجود اینکه در بهمن ماه سال ۱۳۹۸ 
به بالاترین میزان اهدای عضو در کشور در طول سال هایی 
که اهدای عضو در کشور فعال است، رسیده بودیم، اما با شیوع 
ویروس کرونا، مقداری در این زمینه دچار اختلال شــدیم. 
به طوری که در سال ۱۳۹۹ اهدای عضوهای ما تا ۵۰ درصد 
کاهش یافت که البته هر چه که تا پایان سال پیش رفتیم، بهتر 
شد. او افزود: امیدواریم در سال ۱۴۰۰ با همت همه رسانه ها 
و خانواده هایــی که می توانند در روزهــای مبادا تصمیمات 
قاطعی بگیرند، امیدبخش زندگی های دیگران باشند. اگر در 
ســال ۱۴۰۰ بتوانیم به شرایط ســال ۱۳۹۸ بازگردیم اتفاق 
بسیار بزرگی رخ داده است. شــادنوش گفت: تا سال ۱۳۹۸ 
PMP ما یعنی شاخص بین المللی اهدای عضو به ازای هر 
یک میلیون نفر ۱۴.۷ بوده است. او تأکید کرد: البته در همین 
شرایط کرونا ۴۰ قلب اهدایی از نقاط مختلف کشور به جاهای 
دیگر منتقل شده که کار پیچیده و بسیار بزرگی است. شادنوش 
درباره وضعیــت داروهای بیماران پیوندی نیز گفت: با وجود 
همه تحریم ها و فشارهای ناجوانمردانه ای که آمریکایی ها به 
تولیدکنندگان و کمپانی های داروهای وارداتی ما وارد کردند و 
دچار مشکل بودیم، اما خوشبختانه دچار بحران نشدیم و با هر 

مشکلی که بوده این داروها تاکنون فراهم شده است.

قرنطینه موقت ۶0 مسافر در 
مرزهای کشور

رئیس ســازمان امداد و نجات جمعیــت هلال احمر از 
قرنطینه موقت ۶۰ نفر و پایش سلامت ۳۱۴هزار و ۲۹۱ مسافر 
در مرزهای )هوایی، زمینی و دریایی( کشور توسط امدادگران و 

داوطلبان این نهاد خبر داد.
مهدی ولی پور  با اعلام آخرین آمار اجرای طرح کنترل 
و پایش سلامت و مراقبت بهداشتی از مسافران مبادی مرزی 
رسمی کشور از روز ۲۰ اسفند سال گذشته تا یکم خرداد ماه 
امســال، به ایرنا گفت: با تصمیم ستاد ملی مقابله با کرونا، 
کنترل بهداشتی مسافران ورودی به کشور در ۱۵پایگاه فعال 
مرز رسمی هوایی، زمینی و دریایی فعال در ۱۶استان برعهده 
جمعیت هلال احمر قرار گرفته و ۴۷۱ نفر از نیروهای آموزش 
دیده جمعیت هلال احمر از ۲۰ اسفندماه سال ۹۹ فعالیت خود 
را در این زمینه آغاز کردند. او توضیح داد: در مدت یاد شده ۱۵ 
هزار و ۷۵۱ نفر تست »پی سی آر« برای مسافران مشکوک 
به کرونا انجام شد که ۶۰ نفر در این مدت در قرنطینه موقت 
قرار گرفتند. رئیس سازمان امداد و نجات جمعیت هلال احمر 
از انجام ۴۲هزار و ۹۵تســت فوری تشــخیص کرونا توسط 
امدادگران هلال احمر در ۱۵پایگاه فعال مراقبت بهداشتی از 
شــیوع کرونا در مرزهای رسمی کشور خبر داد و گفت: این 
طرح با همکاری وزارتخانه های بهداشت و راه و شهرسازی 
با هدف شناسایی و غربالگری و انجام تست سریع و نهایی، 
مدیریت مسافران ورودی و مشکوک، همکاری در قرنطینه 
موقت و رهگیری تا اتمام فرآیند بیماری و کمک به کاهش 
شیوع بیماری در سراسر کشور اجرا می شود و از همه مسافران 
زمینی، هوایی و دریایی در زمان ورود به کشور غربالگری و در 

صورت نیاز تست سریع کرونا گرفته می شود. 

علت عملکرد بالای 
خیریه های سلامت اصفهان 

تخصصی بودنشان است
به گفته مدیرعامل مجمع خیرین سلامت استان 
اصفهان یکی از امتیازهای خیریه های ســلامت در 
اصفهان تخصصی بودن آنها اســت و همین مسئله 
روند کار در حوزه سلامت و رشد بهداشت و درمان را 

سرعت بخشیده است.
سید حسین رضازاده در ارتباط با نقش خیریه های 
سلامت در پیشبرد اهداف حوزه سلامت و پیشگیری 
و درمان، به ایمنا گفت: خیریه های سلامت در نیم قرن 
گذشــته نقش مؤثری در امر آموزش، پیشگیری و 
درمان داشته اند که خیریه تخصصی دیابت نیز در این 
ســه بخش به خوبی ورود پیدا کرده است. او با بیان 
اینکه سهم خیران در نظام سلامت در برخی مواقع از 
سهم دولت بیشتر بوده است و در فراهم کردن بستر 
و آماده کردن امکانات پیش قدم است، تصریح کرد: 
خیران ســلامت در فراهم کردن تجهیزات پزشکی 
و رفع نیازها و کمبودهای دولتی مانند بخش دیالیز 
و بخــش مراقبت های ویژه نــوزادان نقش پررنگی 
داشــتند. مدیرعامل مجمع خیران ســلامت استان 
اصفهان افزود: هرگاه از خیران کمک یا مســاعدتی 
درخواست شده همواره در این راه آماده بودند و این 
انتظار می رود که این حمایت ها دو طرفه باشد، باید 
بتوانیم از سرمایه های اجتماعی که همان خیریه های 
 ســلامت هســتند حراســت کرده و حمایت های

 لازم انجام شود. 
او گفت: ارج نهادن بــه فعالیت خیران و تکریم 
آن ها موجب گسترش فرهنگ خیر می شود و معرفی 
کارهای خیــر آنها از طریق رســانه ها به جامعه در 
گســترش امور خیر مؤثر است، خیرانی که اقدام به 
ساخت بیمارستان فیض، عسگریه و زهرای مرضیه 
)س( کردنــد یا معرفی چهره های شــاخصی که در 
توسعه دیالیز یا توسعه بیمارستان های اصفهان نقش 
داشتند و یا ده ها خیری که در عرصه سلامت فعال 
هســتند، لازم و ضروری اســت. یکی از امتیازهای 
خیریه های سلامت در اصفهان تخصصی بودن آنها 
است و همین مســئله روند کار در حوزه سلامت و 
رشد بهداشت و درمان تسریع کرده است. مدیرعامل 
مجمع خیران ســلامت استان اصفهان تصریح کرد: 
ارتباط خیریه های ســلامت با دانشــگاه های علوم 
پزشــکی چه در اصفهان و چه در خیریه ها در زمان 

کنونی نیاز به تقویت بیشتری دارد.

امدادرسانی هلال احمر به 
101 آسیب دیده در هفته 

گذشته
گروه جامعه: بنا بــه گفته معاون عملیات امداد و 
نجات هلال احمر اســتان اصفهان در هفته گذشته 
۱۰۱ نفر در ۴۶ حادثه در اســتان اصفهان آســیب 
دیدند.داریوش کریمی با اشاره به اینکه هفته گذشته 
۴۶ حادثه به هلال احمر استان اصفهان گزارش شده 
اســت، اظهار داشت: از این تعداد ۲۶ حادثه جاده ای، 
چهار حادثه حضوری، چهار حادثه شــهری، هشت 
حادثه صنعتی و کارگاهی و چهار حادثه کوهســتان 
بوده اســت. او با بیان اینکه در مجموع این حوادث 
۱۰۸ نفر حادثه دیده گزارش شده است، ابراز داشت: 
از این تعداد ۱۰۱ نفر آســیب دیدند. معاون عملیات 
امــداد و نجات هلال احمر اســتان اصفهان با بیان 
اینکه از مجموع آســیب دیدگان حوادث در اســتان 
اصفهــان در یک هفته اخیــر ۴۸ نفر نجات یافتند، 
گفت: از این تعداد ۳۵ نفر به مراکز درمانی منتقل و 
۱۳ نفر نیز به صورت سرپایی درمان شدند. او اضافه 
کرد: برای امدادرســانی به این حوادث هفته گذشته 
در اســتان اصفهان ۵۶ تیم عملیــات امداد و نجات 
اعزام شده اســت، تصریح کرد: ۱۴۴ نفر نیرو و ۴۳ 
 دســتگاه خودرو نیز برای امدادرسانی به این حوادث

 اعزام شده است.

۷ شهر اصفهان در وضعیت 
زرد قرار دارند

ســخنگوی دانشگاه علوم پزشــکی اصفهان از 
قرار گرفتن ۱۷ شــهر اســتان اصفهان در وضعیت 
نارنجــی کرونــا و ۷ شــهر در وضعیــت زرد خبر 
داد. آرش نجیمی با اشــاره بــه آخرین رنگ بندی 
اعلام شــده از ســوی وزارت بهداشــت در زمینه 
شــیوع بیماری کرونا در شهرســتان های اســتان 
اصفهان به مهر گفت: بر اســاس آخرین رنگ بندی 
صورت گرفته هفت شهرســتان استان در وضعیت 
زرد کرونا قــرار دارنــد. او افــزود: بر این اســاس 
شهرســتان های تیران و کرون، برخــوار، چادگان، 
بیابانک  و خور و  خوانسار، بوئین میاندشت، دهاقان 
در وضعیــت زرد کرونا قــرار دارنــد. ســخنگوی 
دانشــگاه علوم پزشــکی اصفهان با اشــاره به قرار 
گرفتن وضعیت ۱۷ شهرســتان اســتان در وضعیت 
نارنجی کرونا نیــز ابراز داشــت: در حــال حاضر 
گلپایــگان،  شهرستان های فریدن، فریدونشــهر، 
شاهین شهر و میمه، خمینی شهر، فلاورجان، مبارکه ، 
لنجان، نطنز، کاشان، آران و بیدگل، اردستان، نائین، 
اصفهان، شــهرضا، ســمیرم و نجف آباد در وضعیت 
نارنجی کرونا قرار دارند. او اضافه کرد: شــهروندان 
باید توجه داشته باشند که شیوع کرونا همچنان در 
جامعه وجود دارد و نســبت به رعایت پروتکل های 

بهداشتی توجه داشته باشند.

گــروه جامعــه| روز گذشــته در حالی خبــر آغاز 
واکسیناســیون افراد ۷۰ سال به بالا علیه بیماری کووید 
-۱۹ از اعلام شد که در پی آن مسئولان مختلف نسبت 
بــه مراقبت های لازم و احتمال بــروز پیک های جدید از 
جمله تجمعــات انتخاباتی و هم چنین شــیوع انواعی از 
ویروس کرونا که نســبت به واکسیناسیون مقاوم هستند 

هشدار دادند.
در حال حاضر بر اســاس اعلام وزارت بهداشت، لازم 
است که گروه سنی ۷۰ سال به بالا از جهت دریافت نوبت 
تزریق واکسن کرونا در سامانه salaMat.gov.ir ثبت نام 
کنند. همه افراد ثبت نام شــده به ترتیب سنی به صورت 
هوشــمند نوبت دهی خواهند شــد و محل و زمان دقیق 
واکسیناسیون به هر فرد از طریق پیامک اعلام می شود. 
لازم به ذکر است حضور افراد در مراکز واکسیناسیون فقط 
بر اساس پیامک نوبت دهی است و مراکز واکسیناسیون از 
 پذیرش افرادی که بدون نوبت مراجعه کنند معذور خواهند

 بود.
Á واکسن ۷۵ ساله ها محفوظ است

بنا بر اعلام مسئولان وزارت بهداشت، سهمیه واکسن 
ســالمندان در گروه سنی ۷۵ سال به بالا که هنوز موفق 
به انجام واکسیناسیون نشده اند، محفوظ است و با اعلام 
گروه های ســنی جدید، سوخت نمی شود. به گفته وزارت 
بهداشــتی ها فاز دوم واکسیناســیون کرونا در کشور به 
ترتیب شــامل سنین ۸۰ ســال به بالا، ۷۵ تا ۸۰، ۷۰ تا 
۷۵، ۶۵ تــا ۷۰ و بیماران زمینه ای و صعب العلاج، خواهد 
بود که در این فاز افراد ســالمند گروه هدف ۷.۲ میلیون 
نفر هستند و به همین میزان هم بیماران زمینه ای داریم. 
بر همین اساس هم گفته شده که فاز دوم واکسیناسیون 
کرونا تــا اواخر خــرداد و اوایل تیرماه بــه طول خواهد 

 انجامید و طی این فرایند، حدود ۱۴ میلیون نفر واکسینه
 می شوند.
Á ابتلای ۶۹0 نفر در اصفهان به کرونا

در همین راســتا سخنگوی دانشــگاه علوم پزشکی 
اصفهان از ابتلای حدود ۷۰۰ نفر در ۲۲ شهرستان استان 
خبر داد و به تســنیم گفت: در ۴۸ ســاعت گذشته ۶۹۰ 
مبتلای جدید شناســایی و ۲۱۶ نفر کارشان به بستری 
کشــید در این مــدت ۲۲  خانواده هم  بــه خاطر مرگ 
کرونایی داغدار شدند. معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی 

اصفهان با اشــاره به ارتباط  کاهش موارد کرونا با فرایند 
واکسیناســیون، اظهار داشت: هنوز برای نتیجه گیری زود 
است و تا به حال ۱۵۵ هزار نفر در استان در مقابل کرونا 
واکسینه شدند. بهروز کلیدری افزود: اینکه ما نتیجه بگیریم 
 که واکسن کرونا منجر به کاهش آمار شده این گونه نیست 
و  اگر بتوانیم جمعیت بیشــتری از استان را تحت پوشش 
واکسیناسیون قرار بدهیم می توانیم از موج های سنگین تر 
در اســتان جلوگیری کنیم. او با بیان اینکه همه نگرانی 
مــا رویارویی با موج جدید کرونا اســت، گفت: برآورد ما 

این اســت در شــش ماه آینده دو موج دیگر را در استان 
اصفهــان تجربه خواهیــم کرد و عمــده نگرانی ما این 
 اســت که با موج هایی مواجه شــویم که واکسیناسیون 
در مقابل آنها نتواند مقابله کند. او ادامه داد: در حال حاضر 
جهشی از ویروس با نام ویروس آفریقایی که نمونه هایی 
هم در ایران پیدا کردیم این جهش در مقابل واکسیناسیون 
مقاومت چشمگیری داشته بنابراین همه باید توجه داشته 
باشــند که مراقبت کنند این جهش در استان ما گسترش 

پیدا نکند.

نگرانی از پیک جدید ویروس کرونا مقاوم به واکسن؛

تزریق واکسن تیر خلاص به کرونا نیست

ثبت نام دانش آموزان اول ابتدایی از روز گذشــته، شنبه، 
یکم خرداد ماه آغاز شد و تا پایان مرداد ادامه دارد. در سال 
تحصیلی آتی برخلاف ســال های گذشته، امکان ثبت نام 
الکترونیکی برای تمام پایه ها فراهم شده است؛ البته برای 
پایه اولی ها به دلیل سنجش سلامت، ثبت نام به دو طریق 

حضوری و غیرحضوری انجام می شود.
به گزارش ایســنا، بر اســاس پیش بینــی معاون وزیر 
آموزش وپرورش، امســال حدود ۱/۵ میلیــون دانش آموز 
کلاس اولــی در مــدارس ثبت نام خواهنــد کرد. ثبت نام 
اولیه پایــه اول ابتدایی از یکم خــرداد به صورت حضوری 
انجام می شــود. بدیهی است بعد از مراجعه دانش آموزان به 

پایگاه های سنجش بدو ورود، ثبت نام قطعی خواهد شد.
Á سنجش سلامت، مرحله اول ثبت نام

برنامه ســنجش سلامت جسمانی و آمادگی تحصیلی، 
همه ساله به منظور شناســایی و مداخلات بهنگام طلایی 
اجرا می شــود؛ بنابراین در مرحله نخست، با مراجعه والدین 
نوآموز به مدرسه محل ثبت نام، دریافت نوبت پایگاه سنجش 
صورت می پذیرد. بر اســاس نوبت گیری انجام شــده و به 
منظور جلوگیری از ازدحام، انتظار می رود فقط یکی از والدین 
همراه با فرزند خود در روز و ساعت تعیین شده به پایگاه های 
ســنجش، مراجعه کنند. مدارک لازم جهت انجام سنجش 
در پایگاه ها عبارت اســت از اصل شناسنامه دانش آموز  و 
والدین، کارت واکسیناسیون تکمیل شده، یک قطعه عکس 

۳ در ۴، مبلغ ۵۰ هزار تومان صرفا از طریق دســتگاه پوز یا 
درگاه پرداخت الکترونیکی. ارزیابی های بینایی، دید رنگ، 
شــنوایی، گفتاری، آمادگی تحصیلی، اختلالات جســمی 
حرکتی، اندازه گیری توده بدنی، قــد، وزن، دهان و دندان، 
بیماری های پوســت و مو و بیمــاری نیازمند مراقبت های 
ویژه در مرحله مقدماتی در پایگاه های اولیه سنجش انجام 
می شود. همچنین بررســی وضعیت واکسیناسیون توسط 
مراقب ســلامت صــورت می پذیرد. طبق اعــلام وزارت 
آموزش وپرورش، حداقل ســن ثبت نام در پایه اول ابتدایی 
شــش سال تمام و ملاک محاسبه سن، اول مهرماه است؛ 
بنابراین حداقل سن ثبت نام در پایه اول ابتدایی تا متولدین 

۱ مهر ۹۴ است.
Á دریافت الکترونیکی مدارک محل سکونت

ثبت نام تمامی دانش آموزان در پایه ها و مقاطع مختلف 
در سامانه سیدا و از درگاه Pada.Medu.ir انجام می شود. 
در مرحلــه ثبت نام الکترونیکی نوآموزان پیش دبســتانی و 
دانش آمــوزان ورودی مقاطع )پایه های اول، هفتم و دهم(  
نکات زیر در دســتورالعمل ثبت نام مدارس قید شده است: 
اولیا باید با مراجعه بــه درگاه پادا اقدام به پیش ثبت نام در 
مدارس موردنظر خود کنند. برای این منظور به دانش آموز 
پنج اولویت انتخابی داده می شود و محدودیت جغرافیایی با 
در نظر گرفتن ضوابطی در سامانه کنترل می شود. چنانچه 
دانش آموز مدرســه ای را در خارج از محدوده یا منطقه خود 

انتخاب نماید، درخواســت ابتدا به کارتابل مســئول ستاد 
ثبت نام منطقه منتقل شده و در صورت تأیید، امکان نمایش 
در خواست در لیست درخواست ثبت نام مدرسه قرار خواهد 
گرفت. به محض تأیید ثبت نــام نهایی دانش آموز در یک 
مدرســه، به صورت خودکار تمامــی اولویت های انتخابی 
دیگر دانش آموز حذف خواهد شــد. بدیهی اســت چنانچه 
بعد از تأیید نهایی، دانش آموز بخواهد در مدرســه دیگری 
ثبت نام کند، می بایست از طریق درگاه درخواست لغو ثبت نام 
در مدرســه فعلی را داده و پس از تأیید مدیر مدرسه مبدأ، 
نسبت به ثبت نام مجدد در مدرسه مقصد اقدام کند. ارسال 
فایل های آموزشــی در سطوح مختلف فرآیندهای ثبت نام 
و اطلاع رســانی های لازم، از طریق شــبکه شاد و دیگر 
مکانیزم های ارتباطی صورت خواهد پذیرفت. تعریف کلمه و 
رمز عبور و یا بازنشانی آن برای دانش آموزان جهت استفاده 
در درگاه پادا از طریق ســامانه سیدا و توسط مدیر مدرسه 
صورت می گیرد و لازم اســت توسط مکانیزم هایی که در 
سامانه پیش بینی می گردد و یا دیگر راه های امن در اختیار 
دانش آموزان یا اولیاء آنها قرار گیرد. دانش آموزان و کاربران 
می بایســت اطلاعات محل اقامتی خود از جمله کد پستی 
و آدرس دقیق را در ســامانه پادا ثبت کنند. معاون آموزش 
ابتدایــی وزارت آموزش وپرورش درباره مشــکلات مربوط 
به محدوده بندی جغرافیایی مدارس برای ثبت نام توضیح 
داده و گفته است که امسال سعی شده همانند سال گذشته 

محدوده بندی تعریف شود و خانواده ها به مدارس در محدوده 
محل سکونت خود هدایت شوند. سال قبل مدارس مدارک 
را حضوری دریافت می کردند اما امسال مدارک الکترونیکی 
دریافت می شود و امیدواریم شاهد مشکلات کمتری در این 
زمینه باشیم. البته اگر مدرســه در محدوده، ظرفیت خالی 
داشته باشد ثبت نام انجام می شود اما اگر ظرفیت خالی نباشد 
ممکن است چالش هایی ایجاد شود. امیدواریم در مجموع با 

ثبت نام الکترونیکی چالش ها کمتر باشند.
Á  برگــزاری کلاس های آمادگــی بهاره و

تابستانه
قرار است وزارت آموزش وپرورش برای کلاس اولی هایی 
که به پیش دبستانی نرفته اند اقدام به برگزاری کلاس های 
آمادگی بهاره و تابستانه کند. در دستورالعمل ثبت نام مدارس 
تأکید شده اســت که مدیران مدارس، نو آموزان بدو ورود 
به پایه اول دبســتان فاقد تجربه پیش دبستانی را شناسایی 
کنند تا در اسرع وقت برای مناطق و نوآموزان واجد شرایط، 
برنامه ریزی برگزاری کلاس های آمادگی بهار و تابســتان 
۱۴۰۰ به عمل آید. به منظور پیشــگیری از تداخل برنامه 
آموزش های آمادگی پیش دبســتانی تابستانی با آغاز سال 
تحصیلی، شایسته است به گونه ای برنامه ریزی شود تا تداوم 
یادگیری و کلاس های آمادگی بهار و تابستان ۱۴۰۰ و نیز 
پیش دبستانی ویژه آموزش و مداخله به هنگام، حداکثر در 

نیمه اول شهریور ۱۴۰۰ به اتمام برسد.

ثبت نام کلاس اولی ها تا پایان مرداد ادامه دارد

معاون متوسطه آموزش وپرورش استان اصفهان خبر داد:

 بازدید روزانه ۶ اکیپ 
از حوزه های امتحانات 

بنا به گفته معاون  آموزش متوسطه آموزش وپرورش استان 
اصفهان، امتحانات نهایی  دانش آموزان پایه نهم و دوازدهم در 
۵۴۰ پایگاه با جمعیت کمتر برگزار می شــود و روزانه حداقل 
شــش اکیپ بازدید برای رعایت پروتکل های بهداشــتی  به 
مناطق و نواحی آموزش وپرورش در ســطح استان اصفهان 

اعزام می شوند.
محمدرضــا ناظــم زاده بــا اشــاره بــه بازیــد روزانه 
آموزش وپرورش از حوزه های امتحانات نهایی، به ایمنا گفت: 
از طریق اداره کل روزانه حداقل شش اکیپ بازدید به مناطق 
و نواحی آموزش وپــرورش اعزام می شــوند و هم مدیرکل 
آموزش وپــرورش و هم معاونین در اکیپ هــای مختلف از 
حوزه های امتحانات نهایی دانش آموزان پایه نهم و دوازدهم 
برای رعایت پروتکل های بهداشتی بازدید می کنند. او افزود: 
علاوه بر این شش اکیپ، روزانه بازدیدهایی به وسیله مدیران 
مناطق و نواحی آموزش وپرورش انجام می گیرد، در طی چند 
روز گذشته که از برگزاری امتحانات نهایی مدارس متوسطه دوم 
و نهم می گذرد از پنج منطقه آموزش وپرورش اصفهان بازدید 
داشــتیم و رعایت موازین بهداشتی، پروتکل ها، زدن ماسک، 
حضور مراقب بهداشتی، استفاده از مواد ضدعفونی کننده، وجود 
اتاق ایزوله، رعایت فاصله گذاری اجتماعی و تهویه مناســب 

حوزه های امتحانی مثبت ارزیابی شده است.
Á برگزاری امتحانات نهایی ۵40 حوزه

معاون آموزش متوسطه آموزش وپرورش استان اصفهان، 
تصریح کرد: دو ســال گذشته قبل از شــیوع ویروس کرونا 
در اســتان برای برگزاری امتحانات نهایی حدود ۲۹۰ حوزه 
امتحانی فعالیت داشــت و امســال به دلیل شیوع کرونا و به 
جهت رعایت پروتکل های بهداشــتی و جلوگیری از شلوغی 

حوزه هــای امتحانی به ۵۴۰ حوزه افزایش یافت تا امتحانات 
نهایی دانش آموزان پایه نهم و دوازدهم با جمعیت کمتر برگزار 
شــود. او تصریح کرد: قبل و بعد از برگزاری امتحانات نهایی 
معضل تجمع دوســتانه دانش آموزان و بحــث آنها بر روی 
امتحان وجود دارد، باید خانواده به این مسئله توجه کنند و به 
فرزندان تذکر جدی دهند که بعد از جلســه امتحان از حضور 
در تجمع دوســتانه پرهیز کنند و سریع محل حوزه امتحانی 

را ترک کنند.
Á گزارش تخلفات حوزه های امتحانی

ناظم زاده، خاطرنشــان کرد: اگر حوزه امتحانی تخلف و 
کاستی در مورد رعایت پروتکل های بهداشتی داشته باشد، باید 
خانواده ها حتماً به ادارات نواحی و مناطق مربوطه یا اداره کل 
آموزش وپرورش اســتان اصفهان مورد تخلف را اطلاع دهند 
تا ســریع برخورد لازم برای این موارد صورت بگیرد. معاون 
آموزش متوســطه آموزش وپرورش اســتان اصفهان، گفت: 
ســلامتی دانش آموزان برای آموزش وپرورش بســیار مهم 
است و تخلف ها را به سرعت پیگیری کرده و برطرف کردن 
مشکلات اولویت اول اســت، بازدید از حوزه های امتحانات 
نهایی دانش آموزان پایه نهم و دوازدهم شهرســتان ها نیز به 

صورت مرتب انجام می شود.
Á بازدید از حوزه های امتحانی شهرستان ها

او اظهار کرد: از فردا و روزهای آینده از حوزه های امتحانات 
نهایی مدارس متوسطه نهم و دوازدهم شهرستان های شهرضا 
و مبارکه بازدید خواهیم داشت و مدیرکل آموزش وپرورش و 
معاونین در ایام امتحانات به طور مرتب از حوزه های امتحانی 
در سطح استان بازدید می کنند تا رعایت پروتکل های بهداشتی 

برای دانش آموزان در کرونا به خوبی انجام شود.

روز گذشــته سخنگوی ســتاد ملی مقابله با کرونا درباره 
پروتکل ها و تصمیمات اتخاذ برای چگونگی برگزاری انتخابات 

و تبلیغات نامزدها در شرایط فعلی کرونا توضیح داد.
به گزارش ایسنا، علیرضا رئیسی درباره تصمیمات اتخاذ شده 
برای انتخابات پیش رو گفت: در خصوص پروتکل های انتخابات 
هدف اصلی ما این اســت که محیط به گونه ای ســالم باشد و 
رعایت پروتکل ها به گونه ای اطمینان بخش باشد که منجر به 
مشارکت پرشــکوه مردم شود. او افزود: پر واضح است که اگر 
مردم از نظر سلامتی احساس اطمینان نکنند ممکن است برای 
شرکت در انتخابات تردید کنند؛ بنابراین باید کاندیداهای محترم 
کاری کنند که حداکثر رعایت پروتکل ها به عمل آید تا مردم 
با خیال راحت در انتخابات شرکت کنند.  بنابراین ما اصل را بر 
تبلیغات حداکثری گذاشــتیم و تجمعات باید به حداقل برسد. 
رئیسی تأکید کرد: هرگونه تجمع در فضای بسته برای نامزدها 
ممنوع است. این اماکن از قبیل سالن اجتماعات، مساجد، سالن 
ورزشی، سالن پذیرایی و... به جز موارد خاص در صداوسیما که 
به شکل نشســت خبری و با جمعیت محدود برگزار می شود؛ 
اما در فضای باز این امکان وجود دارد که نامزدهای انتخاباتی 
با رعایت پروتکل ها و فاصله گذاری فیزیکی بتوانند سخنرانی 
کنند. این مراکز همچون استادیوم های روباز، فضای باز مدارس 
و سایر ســازمان هایی که چنین محیطی دارند، است. او افزود: 
در  ۸ متر مربع در فضای باز یک نفر حضور داشــته باشــد. 
اســتادیوم های ورزشــی بزرگ می توانند با ۳۰ درصد ظرفیت 
در فضای باز فعال باشند. مسئولین باید به گونه ای برنامه ریزی 
کنند که درب ورود  و خروج مجزا باشد تا سبب تجمع نشود و 
کلیه شــیوه نامه های بهداشتی باید رعایت شود. وزارت ورزش 
و جوانان و ســایر دستگاه هایی که دارای ظرفیت با محیط باز 

هســتند در مراکز استانی و شــهری باید با نامزدها همکاری 
کنند تا مراکز را در اختیارشــان قرار دهند.  رئیســی ادامه داد: 
وزارت کشور و اســتانداران موظف شدند در هر استان مکان 
مناسب مطابق با شرایط وزارت بهداشت در اختیار نامزدها قرار 
دهند. هرگونه تجمع در فضای سربســته ممنوع است. البته 
برای ستادهای انتخاباتی با توجه به رنگ بندی شهرستان ها در 
مناطق قرمز ۱۵ نفر، نارنجی ۲۰ نفر و زرد ۳۰ نفر می توانند در 

فضای بسته با رعایت پروتکل ها حضور داشته باشند. 
هرگونه مراســم اســتقبال و راه اندازی کارناوال تبلیغاتی 
ممنوع اســت. او افزود: از طرفی صداوســیما نقش مهمی بر 
عهــده دارد و برای کاهش تجمعات میزان برنامه های خود را 
افزایش داده است. تقریبا زمان نسبت به دوره قبل ۲ برابر شده 
است و این بســیار کمک کننده است. برای کاهش تجمعات 
وزارت ارتباطات موظف اســت ترتیبی اتخــاذ کند تا اختلال 
اینترنتی به حداقل برســد. رئیسی گفت:  در انتخابات ریاست 
جمهوری رئیس ســتاد مرکزی و ستادهای استانی و شخص 
نامزدها باید مسئولیت بپذیرند تا از رعایت پروتکل ها اطمینان 
حاصل کنیم. معاون بهداشــت وزارت بهداشــت ادامه داد: در 
زمان رأی گیــری تعداد صندوق هــا افزایش یافته و تمهیدی 
اندیشیده شــده که فاصله گذاری برای افرادی که می خواهند 
رأی دهند رعایت شــود و صف با فاصله باشــد و خط کشی 
منظمی وجود داشــته باشــد و بیشــتر در فضای باز حضور 
داشــته باشند، درســت اســت که صندوق ها ممکن است در 
فضای بســته باشد اما به گونه ای تنظیم کنند که تعداد افرادی 
که وارد فضای سربســته می شوند حداقلی باشــد. امیدواریم 
 با حداکثر تلاش انتخابات پرشــور با سلامتی و مشارکت بالا

 داشته باشیم.

کرونا کاسه کوزه تبلیغات انتخاباتی را به هم زد

 تجمع انتخاباتی
 در فضای بسته ممنوع

  کوتاه از اصفهان   کوتاه از کشور
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فرهنگ و هنر
    تازه ها  سینمای جهان

نوبت اول

شهرداری کمشچه   

شهرداری کمشچه به استناد صورتجلسه شــماره 103 مورخ 1400/02/11 شورای 
اسلامی شهر در نظر دارد نسبت فروش تعدادی پلاك مسکونی از طریق مزایده اقدام نماید.

متقاضیان می توانند جهت شــرکت در مزایده به شــهرداری کمشچه مراجعه و یا جهت کسب 
اطلاعات بیشتر با شماره تلفن 45480430 تماس حاصل نمایند.

آخرین مهلت دریافت پیشنهادات تا پایان وقت اداری روز پنج شنبه 1400/03/13 می باشد.
هزینه چاپ آگهی بر عهده برنده مزایده می باشد.

آگهی مزایده   

م الف: 1135775

نوبت اول نوبت دوم

)دعوت کننده( هیات مدیره

بدینوســیله از کلیه سهامداران شرکت گالوانیزه زنده رود )سهامی خاص( به شماره ثبت 1080 و شناسه ملی 10980176875 
 دعــوت به عمل می آید تا در جلســه مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده که در ســاعت 9 صبح و جلســه مجمع عمومی عادی
بطور فوق العاده که در ساعت 10 صبح مورخ 1400/03/13 در محل قانونی شرکت تشکیل می شود حضور بهم رسانند. به آدرس 
محل قانونی: استان اصفهان - شهرستان مبارکه - بخش گرکن جنوبی - دهستان نور آباد- روستای منطقه صنعتی مبارکه - خیابان 

اصلی چهارم-خیابان ششم-پلاك 4-طبقه همکف - کدپستی: 8136743133-دفتر شرکت گالوانیزه زنده رود 
دستور جلسه مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده: ساعت 9 صبح

1- مبنی بر نقل و انتقال سهام
دستور جلسه مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده: ساعت 10 صبح

1- مبنی بر انتخاب اعضای هیئت مدیره و بازرسین و انتخاب روزنامه کثیرالانتشار

 آگهی دعوت مجامع عمومی عادی به طور فوق العاده 
شرکت گالوانیزه زنده رود )سهامی خاص(

به شماره ثبت 1080 و شناسه ملی 10980176875

آگهی فقدان سند مالکیت
۳۷۱-۱- نظر به اینکه سید بهرام عرفانی به استناد دو برگ استشهادیه محلی که هویت 
و امضاء شهود رسما گواهی شده مدعی است که سند مالکیت به شماره سریال ۹۳۴۲۵۹ 
مربوط به تمامت ۱۴/۴ سهم از ۷۲ سهم ششدانگ پلاک ۵۴۴ فرعی از ۱- اصلی)بمساحت 
ثبت اصفهان که در صفحه ۵۳۷ دفتر ۱۲۱  واقع در بخش ۹  ششدانگ ۶۸۰ متر مربع( 
املاک بخش ۹ ثبت اصفهان به نامش ثبت و صادر و تسلیم گردیده است، طبق اعلام 
مالک بعلت نامعلوم مفقود شده است و درخواست صدور سند مالكیت المثنی نموده، لذا برابر 
ماده ۱۲۰ اصلاحی آئین نامه قانون ثبت آگهی می شود که هر کس مدعی انجام معامله 
غیر از آنچه در این آگهی ذکر شده نسبت به آن یا وجود سند مالکیت مزبور نزد خود باشد 
از تاریخ انتشار این آگهی تا ۱۰ روز به این اداره مراجعه و اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه 
اصل سند مالکیت یا سند معامله تسلیم نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل آن به ارائه 

کننده مسترد گردد. اگر ظرف مهلت مقرر اعتراضی نرسد یا در صورت اعتراض اصل سند 
ارائه نشود المثنای سند مالکیت مذکور صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد. رئیس اداره 

ثبت اسناد و املاک مبارکه- مظاهر نصرالهی ۱۱۳۸۵۸۸/م الف
آگهی نظریه رد درخواست افراز

۳۷۲-۱- پیرو آگهی شماره ۱۴۹۹ به تاریخ ۹۹/۱۲/۲۴ در مورد افراز پلاک ثبتی ۲۷۹۵/۱۷ 
واقع در بخش ۵ ثبت اصفهان باستناد ماده ۵ آئین نامه قانون افراز و نظر به رد درخواست 
افراز شماره ۱۴۰۰/۲۴۰۰۴۴۴۱- ۱۴۰۰/۰۲/۱۶ مبنی بر اینکه مورد تقاضا بصورت یکباب 
اموال  افراز و فروش  قانون  نامه  آیین  استناد مواد ۵ و ۶  به  باشد که  خانه مسکونی می 
مشاعی مصوب آبان ماه ۱۳۵۷ تصمیم به عدم امکان افراز پلاک مذکور صادر گردیده و 
این تصمیم به فاصله ۱۰ روز از انتشار آگهی قابل اعتراض در دادگاه صالحه از سوی هر 
یک از طرفین میباشد. تاریخ انتشار: ۱۴۰۰/۰۳/۰۲ اعظم قویدل- رئیس منطقه ثبت اسناد 

و املاک جنوب اصفهان ۱۱۳۶۱۷۵/م الف
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 

فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده  3 قانون و ماده  13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 

وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات  ذیل  های  شماره  آرای  برابر   -۱-۳۷۳
آباد  ثبتی حوزه ثبت ملک دولت  اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
برخوار بخش  ۱۶ ثبت اصفهان باستاد اسناد رسمی مالکیت مشاعی و اسناد عادی تسلیمی 
تصرفات مفروزی و مالکانه و بلامعارض متقاضیان ذیل محرز گردیده است لذا طبق ماده ۳ 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵  روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به 

صدور اسناد مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف مدت یک ماه 
از تاریخ تسلیم اعتراض ، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است 
در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات اسناد مالکیت صادر 

خواهد شد . صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست . 
۱- برابر رای شماره  ۱۴۰۰۶۰۳۰۲۰۱۸۰۰۰۰۰۲  کلاسه پرونده  ۱۳۹۸۱۱۴۴۰۲۰۱۸۰۰۰۰۱۴ 
شرکت گاز استان اصفهان به شناسه ملی ۱۰۱۰۱۸۹۱۷۸۱ نسبت به یک باب ایستگاه تقلیل 
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 اتاق موسیقی عالی قاپو میزبان 
تار ایرانی شد

علی قمصری در چهارمین گام از پروژه »تار ایرانی« به 
اصفهان رفت تا در عالی قاپو و در اتاق موسیقی به اجرا بپردازد.

پروژه »تار ایرانی« به همت و ایده  علی قمصری و با محوریت 
تارنوازی طراحی شده است. قمصری در این پروژه قصد دارد به 
استان های مختلف کشورمان سفر کند. او در هر کدام از این سفرها 

در یکی از مکان های تاریخیِ کشورمان به تارنوازی می پردازد.
علی قمصری در چهارمین گام از پروژه ی »تار ایرانی« به 
اصفهان سفر کرد و در عالی قاپو به تکنوازی تار پرداخت و ویدیویِ 

حاصل از این سفر را منتشر کرده است.
قمصری در یادداشتی کوتاه درباره اجرا در عالی قاپوی اصفهان 
نوشته است: »به هر جا که می روم به جای فهمیدن تاریخچه اش، 
به دنبال قصه ای هستم که دیوارهایش برایم روایت می کنند. 
اتاق موسیقی عالی قاپو، با آکوستیک کم نظیر صدا، با داشته ها و 
نداشته هایش میزبان تار ایرانی شد. آنچه نداشت تصاویر خنیاگرانی 
بود که از روی دیوار تراش خورده بودند و تخیل را به کشف 
قصه  این مکان فرا می خواندند. ظاهرا این دیوارها نیز تجربه  دوران 
حذف تصویر نوازندگان را از سرگذرانده اند. در اصفهان از مکتب 

استاد شهناز قطعاتی نواختم. پیشکش به همه  عزیزان.«
ترکمانی  احمدزاده  شهرام  را  اصفهان  شهر  ویدیوی 
تصویربرداری کرد و صدابردار این اجرا حمید لالی و دستیارش 

نیما رضاخانی بود.
پروژه »تار ایرانی« ایده ای مستقل از سوی موزیسینی مستقل 
است که هیچ نهاد یا ارگانِ دولتی یا خصوصی از آن حمایت 

نمی کند.
علی قمصری در نخستین گام از سفرِ هنریِ »تار ایرانی« 
در قزوین و در دومین گام در تهران و در سومین گام در کاشان 

نواخت.
پروژه »تار ایرانی« در ادامه سفرهای هنریِ خود، به نقاط 

مختلف کشورمان سفر خواهد کرد.

موسیقی »شیخ بهایی« شنیدنی 
شد

آلبوم موسیقی متن سریال تلویزیونی »شیخ بهایی« به 
آهنگسازی مجید انتظامی با حضور نوازندگان مطرح موسیقی 
کشورمان در قالب یک مجموعه مشترک پیش روی مخاطبان 

قرار گرفت.
آلبوم موسیقی متن سریال تلویزیونی »شیخ بهایی« به 
کارگردانی شهرام اسدی و آهنگسازی مجید انتظامی با حضور 
نوازندگان مطرح موسیقی کشورمان پیش روی مخاطبان قرار 
گرفت.این مجموعه تلویزیونی از جمله آثار تاریخی و پرمخاطب 
تلویزیون بود که به سال ۱۳۸۷ از شبکه دو سیما با بازی علی 
نصیریان، خسرو شکیبایی، اسماعیل شنگله، فاطمه گودرزی، 
چنگیز وثوقی، دانیال حکیمی، لادن مستوفی، سپنتا سمندریان، 
کورش تهامی، رویا تیموریان، علی دهکردی، ژاله علو، سیامک 
اطلسی، رحیم نوروزی، آتش تقی پور، شهین علیزاده پخش 
ساخت  چگونگی  درباره  پیش  چندی  انتظامی  شد.مجید 
موسیقی این مجموعه تلویزیونی در گفتگو با خبرنگار مهر گفته 
بود: ساخت موسیقی سریال »شیخ بهایی« از آغاز نگارش تا 
پایان کار دو سال طول کشید و در تمام این مدت به ارائه کاری 
متفاوت در این سریال می اندیشیدم. شیخ بهایی سریالی خاص 
با رنگ مایه های تاریخ است که برای ساخت این مجموعه 
طبعاً باید موسیقی ویژه ای را نیز در نظرمی گرفتم به همین 
دلیل با در نظر گرفتن ویژگی های موجود در این سریال ساخت 
موسیقی را آغاز کردم؛ البته باید متذکر شوم که در ساخت 
موسیقی برای این مجموعه تلویزیونی از انواع موسیقی بدوی 
تا موسیقی مدرن استفاده شده است.انتظامی ادامه داد: داستان 
شیخ بهایی در دو اپیزود ۹ قسمتی روایت شده است که اپیزود 
اول از لبنان شروع می شود و با وجود اینکه داستان از بطن یک 
کشور عرب آغاز می شود؛ من هم خیلی اصرار نداشتم که از 
موسیقی عربی استفاده کنم و این موضوع را با شهرام اسدی 
نیز در میان گذاشتم و او هم پذیرفت به همین دلیل با در نظر 
گرفتن تونالیته ای از موسیقی عرب به شکلی که در طول کار 
محسوس نباشد ساخت موسیقی این مجموعه را آغاز کردم و 
در ادامه زمانی که به روایت این سریال به شاه عباس صفوی 
رسید موسیقی هم رنگ عوض کرد و به یک موسیقی کاملًا 

ایرانی تبدیل شد.

رکوردی که نهمین »سریع و 
خشمگین« در دوران کرونا 

شکست
نهمین قسمت از ســری فیلم »سریع و خشمگین« با 
موفقیت در نخستین فرصت عرضه در بازارهای بین المللی 

به کارش ادامه می دهد.
به گزارش ددلاین، نهمین قسمت از مجموعه فیلم های 
»ســریع و خشــمگین« که با عنوان »F۹« منتشــر شده 
چهارشــنبه فروش خود در بازارهای بین المللی را با نمایش 
در کره و هنگ کنگ و همچنین روســیه و چند کشــور در 
خاورمیانه آغاز کرد و در دو روز اول بیش از ۱۰ میلیون دلار 

فروخت.
همچنین تخمین زده می شود که فروش اولین اکران فیلم 
در چین در نیمه شب پنج شنبه به مبلغی حدود ۹.۲ میلیون دلار 
رسیده باشد که به این معنی خواهد بود که فروش بین المللی 
فیلم پیش از رســیدن به روزهای آخر هفته یعنی شــنبه و 

یکشنبه به بیش از ۲۰ میلیون دلار رسیده است.
فیلم »F۹« رسماً از امروز )جمعه( کارش را در چین آغاز 
می کند و در حال حاضر تخمین زده می شود که پیش فروش 
آن تا یکشنبه به حدود ۳۵ میلیون دلار برسد. این مبلغ تقریباً 
هم اندازه پیش فروش فیلم سال ۲۰۱۷ »سریع و خشمگین« 
است. هنوز نظر منتقدان و واکنش ها در رسانه های اجتماعی 
از راه نرســیده که می تواند اثر بزرگی بر فروش نهایی داشته 
باشند.این فیلم در کره جنوبی ۴.۳ میلیون دلار تا آخر پنج شنبه 
فروخت و چهارشنبه رکورد بزرگ ترین فیلم افتتاحیه در میان 
این مجموعه فیلم ها را شکست و همچنین بالاترین فروش 
روز افتتاحیه در دوران پاندمی و سومین فروش افتتاحیه بزرگ 
شــرکت یونیورسال را به نام خود رقم زد.در روسیه این فیلم 
۱.۴ میلیون دلار فروخت و ۸۲ درصد از کل سهم بازار را به 
خود اختصاص داد. هنگ کنگ با فروشی ۸۰۰ هزار دلاری 
در روز چهارشنبه شــاهد ثبت رکورد جدیدی در فروش روز 
نخست یک فیلم بود. فیلم »F۹« همچنین در این منطقه 
توانســت ۸۰ درصد از سهم بازار را به خود اختصاص دهد و 
چند رکورد بشکند.این فیلم همچنین در مصر آغاز خوبی را در 
روز چهارشنبه تجربه کرد و توانست با فروشی ۳۵ هزار دلاری 
بزرگ ترین افتتاح فروش روز افتتاحیه را در دوران پاندمی به 

خود اختصاص دهد.

یک انیمیشن صدرنشین 
پرفروش ترین های گیشه 

انگلیس شد
انیمیشن »پیتر خرگوشــه ۲« با بیش از ۵۵۷ هزار دلار 
فروش در دو روز، فهرست پرفروش ترین های فیلم های گیشه 

انگلیس را فتح کرد.
با استقبال گسترده شهروندان انگلیسی از سینماهای این 
کشور پیرو بازگشایی ها، چشم انداز داغ شدن گیشه تابستانی در 

انگلیس بیش از پیش به واقعیت نزدیک شد.
سینماهای انگلیس از روز دوشنبه )۲۷ اردیبهشت( با ۵۰ 
درصد ظرفیت و ۱۴ فیلم بازگشایی شدند و سینمادوستان پس 
از ۷ ماه دوری از پرده نقره ای در برگشــت به سینماها تردید 
نکردند. در سه روز اول بازگشایی ها، گیشه انگلیس در مجموع 
حدود ۲ میلیون و ۸۰۰ هزار پوند درآمد داشت و قسمت دوم 
از انیمیشن پرطرفدار پیتر خرگوشــه که اکران آن به دلیل 
شــیوع کرونا ماه ها به تعویق افتاده بود، در صدر فهرســت 
پرفروش ترین فیلم های این کشور قرار گرفت؛ این انیمیشن 
خانوادگی در ۳۳۴ ســالن اکران شد و براساس آمار موسسه 
تحقیقاتی کام اسکور، در همان دو روز اول در مجموع ۳۹۳ 
هزار و ۸۴۱ پوند )معادل ۵۵۷ هزار و ۵۱۵ دلار( فروش کرد.

پیتر خرگوشه ۲: فراری دنباله فیلم سینمایی پیتر خرگوشه 
است که در سال ۲۰۱۸ به سینماها آمد و بیش از ۳۵۰ میلیون 
دلار در گیشه جهانی فروش کرد؛ پیتر خرگوشه یک انیمیشن/ 
لایواکشن کمدی به کارگردانی ویل گلاک است که فیلمنامه 
آن با اقتباس از داستان پیترخرگوشه نوشته بئاتریکس پاتر 
تصویرگر و نویسنده فقید انگلیسی نوشته شد. ستارگانی چون 
جیمز کــوردن، دیزی ریدلی، الیزابت دبیکی و مارگو رابی از 
صداپیشگان این انیمیشن بودند و رُز برن، دومنال گلیسن و 

سم نیل در آن به ایفای نقش پرداختند.

مســعود اطیابــی در گفتگو بــا میزان پیرامــون آخرین 
فعالیت های خود در عرصه کارگردانی گفت: یک سریال برای 
شبکه نمایش خانگی در دست تولید دارم که تهیه کنندگی آن 
را ایــرج محمدی بر عهده دارد که فعلا نمی خواهیم اخبار این 

مجموعه رسانه ای شود.
اطیابی پیرامون وضعیت آینده سینمای ایران و اعتماد دوباره 
مردم در شرایط کرونایی ابراز کرد: فکر می کنم با آمدن واکسن 
و واکسیانســیونی که در حال انجام اســت سالن های سینما 
امن ترین جا برای حضور مردم باشد، من اخیرا برای یک سفر 
کاری هواپیما سوار شــدم و فکر می کردم با ظرفیت کمتری 
مســافر سوار کنند، اما هواپیما کامل پر شد این نشان می دهد 

سالن های سینما از وضعیت بهتری برخوردار هستند.
وی در همین راســتا ابراز کرد: سینما نسبت به مکان های 
عمومی دیگری از امنیت بیشــتری برخوردار اســت و امنیت 
بیشــتری دارد. سالن های سینما یی سقفشــان بلندتر و تعداد 
افــرادی که در آن حضــور پیدا می کنند بــه مراتب از دیگر 

مکان های عمومی کمتر است بنابراین خطر کمتری نیز دارد.
اطیابی به فرصت هایی که تعطیلات کرونایی برای سینما به 
وجود آورد، اما توسط مسئولین فرهنگی دیده نشد اشاره کرد: 
به نظرم در شرایط امروز و محدودیت های به وجود آمده کاری 
برای سینما در حال حاضر نمی توان کرد، اما آنچه مسلم است 
مردم قطعا بعد از واکسیناسیون بازهم تا مدت ها نمی توانند در 
کنار هم به تماشای آثار بنشینند برای همین با میزان فیلم های 
بســیار زیادی که در طی دو ســال اخیر در ســینمای ایران 

انباشته شده باید با تعمیر ســالن های موجود در تهران و دیگر 
استان ها تعداد ســالن های سینما را افزایش دهیم که ظرفیت 
پنجاه درصدی سینما ها برای تماشاچی مانع فروش بالای آثار 

انبوهی که در سینمای ایران در صف اکران هستند نشود.
وی در همین راستا ابراز کرد: باید با برگزاری جلسات متعدد 
رویکرد اصلی ســینما را مشــخص کرد تا هرزمانی که کرونا 

به تدریج از بین برود و شــرایط با واکسیناسیون مطلوب شود، 
بدانیم برای یکســال آینده چه میزان نیروی لازم برای اکران 
آثار داریم و با ایجاد یک جدول منسجم چند فیلم باید در طول 
یک ماه اکران و جای خود را به فیلم های بعدی بدهند تا آثاری 
کــه در نوبت اکران مانده اند همگــی فرصت نمایش حتی در 
مدت زمان کوتاه را پیدا کنند که البته با همه این برنامه ریزی ها 

شاید به هدف مطلوبی نرسیم.
وی در همین راســتا ابراز کرد: ما سالانه بالای ۲۲۰ فیلم 
تولیدشده برای اکران داریم که فکر می کنم برای یکسال آینده 
حتی اگر از تیرماه امســال با کم شدن کرونا استقبال مردم از 
سینما شروع شود بازهم در طول یکسال فقط می توانیم ۳۰ الی 
۴۰ فیلم اکران کنیم، باید تمام این برنامه ریزی ها صورت بگیرد 
تا حداقل فیلم هایی که در حال حاضر آماده اکران هستند تکلیف 
خودشان را بدانند که چه کاری می خواهند بکنند، اینکه باید به 
اکران آنلاین آثار خود فکر کنند یا باید منتظر اکران عادی باشند 
از طرفی فیلم ها بعد از مدتی از شرایط روز جامعه دور می شوند 
و جذابیت خود را از دســت می دهند بنا براین ما بدون شک به 

فیلم های جدید نیاز داریم.
این کارگردان و تهیه کنند ســینما پیرامون تأثیر بی بدیل 
جشنواره هایی همچون جشنواره فیلم فجر برای نمایش عمومی 
آثار خاطرنشان کرد: به نظرم جشنواره ها به خودی خود می توانند 
محرک خوبی برای اکران فیلم های خوب باشــند، اگر بحث 
کرونا واقعا جمع شود خود جشنواره ملی فیلم فجر می تواند به 

اکران ویژه فیلم ها بپردازد.

باید به جمع بندی وضعیت سینما در پساکرونا برسیم

غلامرضا موســوی رئیس هیئت مدیــره اتحادیه صنف 
تهیه کنندگان به ارائه توضیحاتی درباره روند واکسیناســیون 
هنرمندان سینما و اولویت های خانه سینما در این زمینه پرداخت.

غلامرضا موســوی رئیس هیئت مدیــره اتحادیه صنف 
تهیه کنندگان در گفتگو با مهر درباره آخرین وضعیت پیگیری 
صنف تهیه کنندگان و خانه سینما برای واکسیناسیون اهالی 
سینما توضیح داد: فراخوان خانه سینما به اصناف زیرمجموعه 
برای معرفی هنرمندان بالا ۷۰ سال به منظور دریافت سریع تر 
واکسن کرونا، صحت دارد. عده ای از همکاران ما هم بیماری 
زمینه ای دارند و طبیعتاً باید در اولویت قرار بگیرند. مدیرعامل 
خانه سینما تلاش کرده اســت در این زمینه کمک کند تا بر 
اساس سیستم تعریف شده برای دریافت واکسن، این ۲ گروه 
از هنرمندان در اولویت مراجعه و دریافت واکسن قرار بگیرند. 
امکان دارد برخی همکاران به دلیل کهولت سن، امکان اقدام 
مستقیم نداشته باشند و خانه سینما در این زمینه هم تمهیداتی 
در نظر گرفته اســت تا این گروه خیلی برای دریافت واکسن، 
معطل نمانند.این تهیه کننده سینما افزود: درمجموع اما برای 
واکسیناسیون هنرمندان همان سیستمی در حال اجراست که 
وزارت بهداشت آن را تعریف کرده است که در آن افراد بالای 
۷۰ ســال و افراد دارای بیماران زمینه ای در اولویت قرار دارند. 
درخواست خانه سینما از صنوف هم در این راستا بوده است که 

افرادی که مستقلًا امکان اقدام نداشته اند هم واکسینه شوند.
وی درباره رایزنی برای افزوده شدن افراد فعال در پروژه های 

سینمایی در فهرست اولویت های دریافت واکسن هنرمندان هم 
توضیح داد: این گروه از هنرمندان طبیعتاً در اولویت سوم قرار 
دارند. افرادی که پشــت دوربین هستند، می توانند از ماسک 
استفاده و پروتکل ها را هم رعایت کنند، اما افراد مقابل دوربین 
در این زمینه مشکل دارند و امکان ابتلا در آن ها بیشتر است. 
به همین دلیل برای اولویت سوم دریافت واکسن، خانه سینما 
تلاش دارد هنرمندان فعال در مقابل دوربین پروژه های سینمایی 
و سریال های شبکه خانگی هم براساس شیوه نامه های وزارت 

بهداشت واکسن دریافت کنند؛ اما در حال حاضر همان ۲ گروه 
اول در اولویت قرار دارند و اولویت سوم هنوز معلوم نیست در چه 
بازه ای موفق به دریافت واکسن شوند. پیگیری و رایزنی در این 
زمینه در حال انجام است که از وظایف خانه سینما در راستای 

توجه به سلامت همه فعالان صنف محسوب می شود.
موسوی تأکید کرد: در حال حاضر، واکسیناسیون هنرمندان 
بالای ۷۰ سال در حال انجام است و در مرحله بعد هنرمندان 
بیمار. هنــوز هیچ تصمیمی قطعی بــرای هنرمندان مقابل 

دوربین گرفته نشده اســت، اجرایی شدن واکسیناسیون این 
گروه شــاید در ماه های دیگر محقق شود و احتمال دارد تا آن 
 زمان، اساساً واکسیناسیون گروه های بیشتری در جامعه اتفاق

 افتاده باشد.
این تهیه کننده ســینما درباره فرآیند تشخیص هنرمندان 
مشمول اولویت سوم، در صورت اجرایی شدن این تصمیم هم 
گفت: در این زمینه مشکلی وجود ندارد. هر پروژه ای مجوز دارد 
و همــکاران ما، تیم تولید خود را به اتحادیه معرفی می کنند. 
اتحادیه هم این اسامی را به صورت رسمی به خانه سینما معرفی 
خواهد کرد. در این زمینه صنوف هستند که باید به وظیفه خود 
عمل کنند. طبیعتاً افرادی که مشمول اولویت سوم می شوند، 
شمار زیادی ندارند و این امکان در صورت محقق شدن صرفاً 
شامل عوامل مقابل دوربین در پروژه های در دست تولید است.

غلامرضا موسوی در پایان درباره خبرهای منتشرشده مبنی بر 
واکسیناسیون خارج از نوبت و ویژه برخی پروژه های سینمایی و 
خانگی از سوی یک سرمایه گذار خاص هم تأکید کرد: تا امروز 
هیچ گروهی از هنرمندان ســینما در پروژه های در حال تولید 
واکسینه نشده اند و مباحث مطرح شده در این زمینه قابل تأیید 
نیست. اینکه فردی خارج از تعهدات حرفه ای خود عملی انجام 
داده باشد، ارتباطی به صنف پیدا نمی کند، آنچه به صورت رسمی 
از سوی خانه سینما انجام می گیرد، کاملًا در راستای سازوکاری 
 قانونی طراحی شده از سوی وزارت بهداشت است که به جزییات

 آن اشاره کردم.

سهم ویژه واکسن برای سینماگران؛ شایعه یا واقعیت؟

»نور طبیعی« بــه کارگردانی دِنِژ ناگ، کارگردان دارنده خرس نقره ای برلین، 
در بخش سینمای سعادت سی و هشتمین جشنواره جهانی فیلم فجر روی پرده 

می رود.
فیلم سینمایی نورطبیعی اولین ساخته بلند دِنِژ ناگ، کارگردان مجارستانی است 
که پیش از این در بخش مسابقه هفتادویکمین جشنواره فیلم برلین حضور داشته 

و جایزه خرس نقره ای بهترین کارگردانی را به نام این کارگردان ثبت کرده است.
دِنِژ ناگ این فیلم را بر اساس کتابی با همین عنوان به قلم پل زاودا با مشاوره 
تاریخ دان مشهور کریستین اینگواری، ساخته است. تاریخ دانی که کتاب مشهور او 

»بوداپست تحت محاصره«، به تحلیل همین دوره تاریخی می پردازد.
داســتان این فیلم مرتبط با جنگ دوم جهانی است. زمانی که اتحاد جماهیر 
شوروی اشــغال شده و ایشتوان اسمیتکا، کشاورز ســاده مجارستانی، به عنوان 

سرجوخه در گروهی پارتیزانی فعالیت می کند. در راه روستایی دورافتاده، گروهان 
او زیر آتش دشمن قرار می گیرد و وقتی فرمانده کشته می شود، اسمیتکا چاره ای 
نــدارد جز آنکه بر ترس خود غلبه کند و فرماندهی واحد را در میان هرج ومرج به 

دست گیرد.
دِنِژ ناگ دانش آموخته دانشگاه تئاتر و فیلم بوداپست است و مدت یک سال را 
نیز در آکادمی فیلم برلین در مقام دانشجوی مهمان گذرانده و از درس های اساتیدی 
چون والسکا گرایزباخ بهره برده است. فیلم کوتاه او، باران نرم در بخش دو هفته 

کارگردانان چهل و پنجمین جشنواره فیلم کن به نمایش درآمده است.
سی  و هشتمین جشنواره جهانی فیلم فجر، از ۵ تا ۱۲ خرداد ۱۴۰۰ به دبیری 
محمدمهدی عســگرپور نویسنده، کارگردان و تهیه کننده سینما در تهران برگزار 

می شود.

برنده خرس نقره ای برلین در راه جشنواره جهانی فیلم فجر
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اقتصاد

مدیریت  دفتر  مدیر  منزه:  احمدرضا   - امروز  اصفهان 
مصرف شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان به سهمیه کاهش 
پیک بار در اصفهان اشاره کرد و گفت: وزارت نیرو برای تمام 
در  اصفهان  برق شهرستان  توزیع  از جمله شرکت  شرکت ها 
تعرفه های مختلف، میزان مشخص کرده است، به طوری که ۲۵ 
مگاوات در تعرفه کشاورزی، ۷۰ مگاوات در تعرفه صنعتی، ۱۰ 
مگاوات در تعرفه اداری و سی ان جی، ۳ مگاوات در تعرفه تجاری، 
۱۰ مگاوات در دیزل ژنراتورها و در بخش فناوری های جدید ۰/۵ 

مگاوات و تجمیع کننده ها ۳۳ مگاوات عنوان کرد.
مرسل صالحی گفت: مشترکان برق به سه دسته پُرمصرف، 
کم مصرف و خوش مصرف تقسیم می شوند و بر این اساس ۳۸ 

درصد مشترکان این منطقه در رده پُرمصرف قرار دارند.
وی به مناسبت روز بهره وری و بهینه سازی مصرف در جمع 
خبرنگاران افزود: الگوی مصرف برق در ماه های گرم )خرداد تا 
شهریور( ۳۰۰ کیلو وات ساعت و در دیگر ماه ها ۲۰۰ کیلو وات 
ساعت است و مشترکان پُرمصرف کسانی هستند که بیش از 

استاندارد تعریف شده برق مصرف می کنند.
مدیر دفتر مدیریت مصرف شرکت توزیع برق شهرستان 
اصفهان با بیان اینکه هر ماه وضعیت میزان مصرف برق به 
مشترکان  گفت:  می شود،  اعلام  پیامک  قالب  در  مشترکان 
پُرمصرف علاوه بر هزینه هفت درصد مصوب هر سال، ۱۶ درصد 

نیز بابت افزایش مصرف برق باید پرداخت کنند.
وی افزود: با توجه به کاهش ۳۵ درصدی بارش ها در استان 
و پایین آمدن میزان تولید نیروگاه های برق و همچنین افزایش 
پیک مصرف برق از ۸۰۰ کیلو وات در ماه های غیر گرم به یک 
هزار و ۲۰۰ کیلو وات در ماه های گرم، برخوردهایی با مشترکان 

پُرمصرف صورت خواهد گرفت.
صالحی تصریح کرد: مشترکان پُرمصرف در مرحله اول تذکر 
دریافت می کنند و در صورت تکرار مصرف بی رویه قطعی برق 

در انتظار آن هاست.
وی با اشاره به رایگان بودن برق مساجد به عنوان یک مکان 
عمومی گفت: لازم است تا واقفان وسایل سرمایشی و گرمایشی 
را به وسایل دارای برچسب انرژی و استاندارد تبدیل کنند تا از 

اتلاف برق در این اماکن جلوگیری شود.
مدیر دفتر مدیریت مصرف شرکت توزیع برق شهرستان 
اصفهان به سهمیه کاهش پیک مصرف برق بر اساس تعرفه های 
مصوب وزارت نیرو اشاره کرد و گفت: ۷۰ مگاوات در تعرفه 
صنعتی، ۲۵ مگاوات در کشاورزی، ۳۰ مگاوات در تجاری، ۱۰ 
مگاوات در اداری و سی ان جی، ۱۰ مگاوات در دیزل ژنراتورها و 
پنج دهم مگاوات در بخش فناوری های جدید منظور شده است.

وی با تاکید بر همکاری همه جانبه اعضای جامعه برای داشتن 
برق پایدار با استفاده مطلوب از انرژی گفت: یکی از روش های 

کُند،  دور  در  کولرها  از  استفاده  تابستان  در  مصرف  مدیریت 
سرویس کولرهای گازی توسط افراد متخصص و تنظیم درجه 
دما بین ۲۴ تا ۲۶ درجه، تغییر ساعت کاری ادارات، بستن در و 
پنجره ها زمان روشن بودن سامانه سرمایشی و مواردی از این 

قبیل است.
صالحی در ادامه یکی از اقدامات مهم این شرکت با همکاری 
نیروی انتظامی و دادستانی را جمع آوری رمز ارزهای غیرمجاز 
سال  ابتدای  از  ماینر  هزار  جمع آوری ۲  گفت:  و  کرد  عنوان 
تاکنون در حدود چهار مگاوات در بحث کاهش پیک مصرف 

تاثیر گذاشت.
صالحی به تعیین سقف پیک مصرف از اول خرداد به مدت 
۲۵ هفته اشاره کرد و گفت: در هفته نخست این سقف، ۹۱۷ 

مگاوات تعریف شده است.
وی با بیان اینکه نباید به واسطه پرداخت پول از بیت المال در 
ادارت حیف ومیل انرژی صورت گیرد، عنوان کرد: مانور سراسری 

صرفه جویی در ادارات اصفهان در ۱۵ اردیبهشت ماه برگزار شد.
مدیر دفتر مدیریت مصرف شرکت توزیع برق شهرستان 
اصفهان ادامه داد: با توجه به بحث خشکسالی و عدم بارش ها 
در اصفهان نیاز است که کلیه موراد صرفه جویی برق در تمامی 
ادارات دولتی و غیر دولتی به خوبی لحاظ شود، چراکه ادارات 

با صرفه جویی مناسب می توانند برق بیشتری را وارد مدار کنند.

وی با اشاره به اینکه در هفتم اردیبهشت ماه نیز یک مانور 
سراسری صرفه جویی برق در ادارات زیر مجموعه وزارت نیرو 
برگزار شد تا آمادگی کامل بین نیروها به وجود آید، افزود: دومین 

مانور به صورت سراسری و در ۱۵ اردیبهشت ماه برگزار گردید.
صالحی تاکید کرد: در این مانور نیروهای عملیاتی از هر 
منطقه در قالب ۵ تیم عملیاتی و در مجموع ۱۰۰ نفر نیروی در 
محل به ادارات مراجعه کردند و میزان برق مصرفی را از ساعت 
۱۱ تا پایان وقت اداری مورد ارزیابی قرار دادند که هر اداره 
باید ۵۰ درصد در مصرف برق در این بازه زمانی صرفه جویی 

اعمال نماید.
وی افزود: همچنین بعد از وقت اداری نیز باید صرفه جویی ۹۰ 
درصدی در ادارات انجام شود؛ البته در این مانور نیروهای مرکز 

نیز در آماده باش بودند و کنتورهای هوشمند را کنترل می کردند.
مدیر دفتر مدیریت مصرف شرکت توزیع برق شهرستان 
اصفهان با اشاره به اینکه تمامی مصوبات صرفه جویی برق برای 
مدیران دستگاه های اجرایی ارسال و به آنان ابلاغ شده، افزود: 
مراکز حساس نظامی و انتظامی، درمانگاه ها و بیمارستان ها نیز 
باید دیزل ژنراتورهای خود را وارد مدار نمایند و البته در بحث 
صرفه جویی نیز فعالیت داشته باشند. البته ما برق این مراکز را قطع 
نمی کنیم ولی اگر به هر دلیلی دچار قطع برق شدند باید دیزل 

ژنراتورهای خود را وارد مدار کنند.

وی با اشاره به اینکه در حال حاضر ۲۵۰ مشترک دیماندی 
شرکت توزیع برق جزو مراکز حساس محسوب می شوند، ادامه 
داد: ۶۵۰ مشترک دیماندی ادارای و مشترکین غیر دیماندی 
اداری )بانک ها، شهرداری ها، مراکز دادگستری و ....( در مانور 

سراسری صرفه جویی برق حضور داشتند.
صالحی تاکید کرد: در پیک بار تابستان سال گذشته ادارات 
اصفهان ۱۰ مگاوات در مصرف برق صرفه جویی داشتند که 
شهرداری ها  کردند؛  دریافت  نیز  پاداش  تومان  میلیون   ۷۰۰
بیشترین همکاری را در زمینه مصرف بهینه برق در سطح شهر و 

ساختمان های زیر مجموعه اعمال کردند.
وی اشاره کرد: اگر امسال ادارات پرمصرف نسبت به کاهش 
مصرف برق اقدام نکنند به صورت خودکار برق آن ها قطع خواهد 
شد. مدیران در ادارات وظیفه دارند که زمینه های استفاده از وسایل 
کم مصرف را فراهم نمایند و کارمندان را ملزم به استفاده بهینه از 
انرژی نمایند، نباید به دلیل اینکه پول برق از بیت المال پرداخت 
می شود در سطح ادارات حیف ومیل و اتلاف انرژی صورت گیرد.

مدیر دفتر مدیریت مصرف شرکت توزیع برق شهرستان 
اصفهان با اشاره به اینکه استاندار اصفهان و رئیس ستاد مدیریت 
بحران استان در رابطه با کاهش مصرف انرژی در ادارات مرتبا 
این موضوع را گوشزد نموده اند، افزود: امسال با متخلفین در ادارات 

برخورد جدی تری خواهد شد.

در  ریلـی  حمل ونقـل  بین المللـی  کنفرانـس  هفتمیـن 
مهندسـی راه آهـن بـا حضـور محمـد اسـلامی وزیـر راه و 
شهرسـازی، سـعید رسـولی مدیرعامـل راه آهـن جمهـوری 
اسـلامی، پیـروز حناچی شـهردار تهـران، جبارعلـی ذاکری 
رییس دانشـگاه علم و صنعت، منصور یزدی زاده مدیرعامل 
ذوب آهـن اصفهـان و جمعی دیگر از صاحـب نظران صنعت 
ریلی ایران و سـایر کشـورها در محل دانشگاه علم و صنعت 

برگزار شـد.
وزیـر راه و شهرسـازی در این کنفرانـس گفت: ذوب آهن 
اصفهـان در شـرایط سـخت تحریـم دشـمن، ایـران را در 
جمـع تولیدکننـدگان ریـل دنیـا قرار داد که دسـتاورد بسـیار 
ارزشـمندی اسـت و هم اکنـون ریل اسـتاندارد ایـن کارخانه 
در محورهـای مختلـف کشـور مورد اسـتفاده قـرار می گیرد، 
همیـن جا شایسـته می دانم از مسـئولین و کارگران پرتلاش 

ایـن مجموعه تشـکر و قدردانـی نمایم.
محمـد اسـلامی افـزود: اولیـن هدف مـا این بـود که در 
راسـتای خودکفایی متعهدانه بایستیم و اجازه ندهیم که ریل 
و سـوزن مـورد نیاز کشـور از خارج وارد شـود. لذا شـرکت ها 
و کارخانجـات سـازنده را حمایت و پشـتیبانی کردیم و آن ها 
کار را بـه نتیجـه رسـاندند؛ اگـر چـه این تحقیقات ۲۰ سـال 
بـه طـول انجامیـده بود امـا هم اکنـون نتیجه اش این اسـت 
کـه ریـل در داخل کشـور تولید می شـود و بـرای پروژه های 

زیرسـاختی نصب و بـه بهره برداری می رسـد.

محمد اسـلامی ضمـن تاکید بـر حمایت از تولیـد داخل 
خاطرنشـان کـرد: بایـد همـه مـا متعهد باشـیم کـه صنعت 
حمل ونقـل را در کشـور توسـعه دهیـم و این توسـعه باید در 

شـان مردم ایران باشـد.
وی افـزود: حمایـت از تولیـد داخـل نقـش بسـزایی در 

توسـعه راه آهـن دارد، زیرا تفـاوت در دانش و فناوری شـکل 
می گیـرد و بـرای توسـعه پایـدار راه آهـن نیـاز بـه حمایت از 

تولیـد داخـل داریم.
اسـلامی تصریح کـرد: نیازمند تحول فکـری و عملی در 
توسـعه زیرسـاخت، منابع انسـانی و سـازوکار فرایندها بودیم 

کـه در ایـن راه اقدامـات زیـادی انجـام دادیـم کـه بخشـی 
از نتایـج ایـن تحـول در سـال هـای ۱۳۹۸ و ۱۳۹۹ قابـل 

مشـاهده است.
وی گفـت: بـا ریل گـذاری کـه در خطوط راه آهن کشـور 
انجام شـده اسـت ما از سـال گذشـته تا به حال در یک بازه 
زمانـی ۱۲ ماهـه و نیز تا پایـان خدمت دولـت ۹۰۰ کیلومتر 
ریل گـذاری می کنیـم کـه شـش و نیـم برابـر معـدل سـال 
هـای گذشـته می باشـد و ایـن ثمـره هـم عزیزان فعـال در 

این حـوزه بوده اسـت.
در ادامـه سـعید رسـولی، مدیرعامـل راه آهـن جمهـوری 
اسـلامی نیـز گفـت: بـا حمایت هـای مقـام معظـم رهبری، 
در توسـعه صنعت ریلی کشـور شـاهد پیشـرفت های خوبی 
هسـتیم و برنامه هـای علمی و تکنولوژیک ریلی طبق سـند 

چشـم انداز بـه نقطه مطلوبی رسـیده اسـت.
و  متخصصـان  تـوان  تکیه بـر  بـا  کـرد:  اضافـه  وی 
تولیدکننـدگان داخلـی می توانیـم در توسـعه کمـی و کیفی 

صنعـت ریلـی کشـور گام هـای مهمـی برداریـم.
رسـولی ادامـه داد: ارتبـاط صنعـت بـا دانشـگاه می تواند 
از  حداکثـری  اسـتفاده  بگشـاید،  را  مسـایل  و  گره هـا 
مرکـز  فعالیت هـای  آن  کنـار  در  و  موجـود  ظرفیت هـای 
جهـادی پیشـرفت و کارگروه هـای آن کـه اسـاتید دانشـکده 
راه آهـن هسـتند، محلـی بـرای تلاقـی نخبگـی، صنعـت و 

کارشناسـان بـرای حـل مسـائل اولویـت دار می باشـد.

درخشش ستاره ملی روابط 
عمومی در آسمان ذوب آهن 

اصفهان
در آیین بزرگداشت روز ملی روابط عمومی و هشتمین 
عمومی  روابط  از  ایران،  عمومی  روابط  ستارگان  جشنواره 
ذوب آهن اصفهان به دلیل درخشش در مجموعه فعالیت های 
ارتباطی با اهدای لوح و تندیس ستاره ملی روابط عمومی 
تقدیر شد. هشتمین جشنواره ستارگان روابط عمومی ایران 
و آیین نکوداشت روز ملی روابط عمومی با حضور مدیران 
روابط عمومی سازمان ها و شرکت های مختلف و همچنین 
نمایندگانی از انجمن روابط عمومی ایران و انجمن بین المللی 
انجمن بین المللی روابط  روابط عمومی برگزار شد. رئیس 
عمومی و دکتر علی ربیعی سخنگوی دولت، نیز به صورت 
برخط در این برنامه به ایراد سخنرانی پرداختند. روابط عمومی 
ذوب آهن اصفهان با بیش از نیم قرن تجربه، از جمله روابط 
عمومی های پیشگام در عرصه صنعت کشور است که در 
تمام زمینه های رسانه ای و فرهنگی، تولید محتوای تخصصی 

می کند.

رتبه عالی روابط عمومی 
ذوب آهن در شش رشته 

 روابط عمومی ذوب آهن اصفهان در شانزدهمین جشنواره 
و  تندیس  شد  موفق  اصفهان  استان  عمومی های  روابط 
رتبه عالی در شش رشته تحقیق و پژوهش، محتوا سازی، 
مسئولیت اجتماعی، اطلاع یابی، افکارسنجی و روابط عمومی 
دیجیتال را کسب کند. در این آیین که با حضور جمعی از 
مدیران روابط عمومی سازمان ها و شرکت ها برگزار شد، عباس 
رضایی استاندار اصفهان طی سخنانی به نقش برجسته روابط 
عمومی در سازمان ها اشاره کرد و گفت: وظیفه اصلی روابط 
عمومی روشنگری، شفاف سازی و جلب اعتماد مخاطب است. 
وی افزود: دست اندرکاران روابط عمومی باید قدر جایگاه و 
نقش والای خود را بدانند و با تولید محتوای غنی و صداقت 
در اطلاع رسانی در جامعه امیدآفرینی کنند. استاندار اصفهان 
گفت: داشتن سواد رسانه ای برای مردم به جهت حفظ آرامش، 
بسیار با اهمیت است و روابط عمومی باید در این راستا فعال تر 
عمل نماید و همچنین از فرصت بسیار عالی فضای مجازی 
برای ارائه خدمات و عملکردها بهره گیری کند. رضایی در 
پایان با اشاره به در پیش بودن انتخابات و لزوم مشارکت 
حداکثری مردم گفت: هم اکنون نیازمند همدلی هستیم و باید 
از حاشیه سازی دوری کنیم و در این زمینه روابط عمومی ها 

نقش ویژه و رسالت بزرگی دارند.

طرح نسخه الکترونیک و 
کاهش تدریجی کاربرد دفترچه 

بیمه سلامت 
روستائیان،  بیمه  دفاتر  چاپ  جاری  خردادماه  ابتدای  از 
عشایر و شهرهای زیر بیست هزار نفر جمعیت متوقف شده و 
ارائه خدمات درمانی از طریق ارائه کد ملی صورت می پذیرد. 
بیمه شدگانی که هنوز دفترچه بیمه در اختیار دارند می توانند 
جهت دریافت خدمت از دفترچه بیمه خود استفاده نمایند. 
مراکزی که به هر دلیل امکان ارائه خدمات الکترونیک و 
نسخه نویسی الکترونیک برایشان فراهم نشده است می توانند 
با تعیین استحقاق درمان بیمه شده از طریق کد دستوری 
#۱۶۶۶* در سربرگ مرکز نسخه بیمار را تجویز نمایند. در 
راستی شفافیت عملکرد و ارائه خدمات در بستر الکترونیک 
سامانه خدمات غیرحضوری شهروندی سازمان بیمه سلامت 
در   httPs://eservices.ihio.gov.ir/esc آدرس   به 
دسترس عموم بیمه شدگان سازمان بیمه سلامت قرار گرفت. 
شهروندان عزیز می توانند از طریق کد ملی و شماره تلفن 
همراه خود به سامانه شهروندی وارد شده و اطلاعات هویتی 
و بیمه ای خود را مشاهده نمایند. بیمه شدگان عزیز در این 
سامانه ضمن امکان تمدید اعتبار بیمه می توانند سابقه نسخ 

الکترونیک و خدمات درمانی خود را رؤیت نمایند.

ذوب آهن اصفهان با تولید 
ریل، جریان تحریم را در هم 

شکست
در  اصفهان  ذوب آهن  مدیرعامل  زاده  یزدی  منصور 
هفتمین کنفرانس بین المللی حمل ونقل ریلی در مهندسی 
راه آهن گفت: تولید ریل، آرزوی دیرینه مردم ایران بود که 
خود  شبانه روزی  با کوشش  اصفهان  ذوب آهن  تلاشگران 
بر این خواسته جامه عمل پوشاندند و ایران را با تولید ریل 
قرار  دنیا  تولیدکنندگان ریل  بین  استاندارد eN۱۳۶۷۴ در 
دادند. وی خاطرنشان ساخت: فرآیند تولید ریل از فولاد آن 
تا مرحله نورد با چالش های فراوانی همراه بود اما ذوب آهن 
اصفهان با وجود بهره مند نبودن از یارانه انرژی و سهمیه مواد 
اولیه از این آزمون نیز سربلند خارج شد تا بتواند با افتخار در 
زمینه دستیابی به این محصول ایرانی نقش کلیدی داشته 
باشد. مدیرعامل ذوب آهن اصفهان خاطرنشان کرد: ریل زبانه 
سوزن، جدیدترین ریل تولیدی ذوب آهن اصفهان است و به 
دلیل نقش مهمی که در خطوط ریلی دارد از آن به عنوان کلید 
توسعه حمل ونقل ریلی یاد می شود. این مقام مسئول ادامه 
داد: در زمینه ساخت و توسعه تجهیزات ریلی مانند چرخ و 
محور، نیز ذوب آهن اصفهان مطالعات مربوطه را انجام داده 
و با راه آهن جمهوری اسلامی مذاکرات خوبی داشته تا از 
مسیر این مشارکت، چنین تجهیزاتی نیز تولید شود. یزدی 
زاده گفت: در کنار تحویل محموله ۶۰ هزار تنی ریل به مترو 
تهران، ریل uic۵۴ را نیز در خردادماه تحویل می دهیم. وی 
افزود: ذوب آهن اصفهان توانایی تولید ریل ۱۲۰ متری را دارد 
و برای تولید مقاطع ریل طویل تر نیاز است از برنامه های توسعه 
راه آهن مطلع باشد و بر این اساس برنامه های تولید خود را 

تنظیم نماید. 

تشکیل ستاد پایش تنش آبی 
در شهرستان های اصفهان

آبفای  مهندسی  بهره برداری شرکت  بر  نظارت  معاون 
کشور در ارتباط مجازی با مدیران حاضر در شورای مدیران 
آبفای استان اصفهان بر تشکیل ستاد پایش تنش آبی در 
تمام شهرستان های استان تأکید کرد. حمیدرضا کشفی گفت: 
این ستاد برای رصد تنش  آبی ناشی از خشک سالی در سطح 
شهرها و روستاهای تمام استان های کشور تشکیل می شود. 
وی افزود: باید در این ستاد تمهیدات لازم جهت شناسایی 
و پیش بینی رفع مشکل تأمین آب به ویژه در مناطقی که با 
مشکل کمبود تولید آب روبه رو هستند، انجام شود. کشفی 
افزود: تمامی تیم های واکنش سریع در مراکز امداد و رفع 
حوادث شرکت های آب و فاضلاب باید به صورت آماده باش و 
تمام وقت، با سرعت ویژه موارد مربوط به حوادث و رفع آن را 
پیگیری کنند. معاون راهبری و نظارت بر بهره برداری شرکت 
مهندسی آبفای کشور اضافه کرد: شرکت های آب و فاضلاب 
مراکز  با  همکاری  ضمن  گذشته  سال های  همچون  باید 
بهداشتی، برنامه ریزی های لازم را جهت حفظ شاخص های 
کیفیت آب شرب در محدوده مطلوب انجام دهند. کشفی با 
بیان این که آبفای استان اصفهان دردهه اخیر به خوبی توانست 
بر تبعات ناشی از خشک سالی غلبه کند تصریح کرد: فعالان 
صنعت آبفا در استان اصفهان با تخصص و مهارتی که دارند 
می توانند مشکلات ناشی از تنش آبی در این استان را مهار 
کرده و آب شرب مورد نیاز مردم را در شهرها و روستاها تأمین 
نمایند. وی راه اندازی فاز اضطراری سامانه دوم آب رسانی به 
اصفهان بزرگ را ضروری برشمرد و آن را گامی برای تأمین 
آب شرب پایدار مردم شهر و روستاهای تحت پوشش دانست. 
معاون راهبری و نظارت بر بهره برداری شرکت مهندسی آبفای 
کشور یکی از راهکارهای تأمین پایدار آب شرب را مدیریت 
مصرف دانست و بیان داشت: روابط عمومی باید بستر لازم در 
خصوص مصرف بهینه آب در جامعه را فراهم نماید تا مدیریت 

مصرف از سوی قشرهای مختلف در جامعه نهادینه شود.

آغاز دوره آموزشی ویژه 
کارکنان آبفای اصفهان

از  اصفهان  استان  آبفای  آموزش همگانی  اداره  رئیس 
مدیریت  روش های  با  »آشنایی  آموزشی  دوره  برگزاری 
مصرف آب« ویژه کارکنان ستادی و مناطق این شرکت خبر 
داد. محسن شفیعا با اشاره به حفظ ارزش آب و ارتقاء دانش 
سازمانی به عنوان شعار اصلی شرکت در سال ۱۴۰۰ گفت: 
به همین منظور دوره آموزشی »آشنایی با روش های مدیریت 
و  برنامه ریزی  همگانی  آموزش  اداره  توسط  آب«  مصرف 
محتوای آن تهیه و تدوین شده که با همکاری دفتر آموزش و 
توسعه منابع انسانی در یک برنامه زمان بندی شده برای کلیه 
کارکنان برگزار خواهد شد. وی اصلاحات رفتاری و ابزاری، 
آشنایی با مفاهیم منابع و مصارف آب، جامعه پذیری ارزش 
و کمبود آب و آشنایی با سامانه های ارتباطی و خدمات نوین 
مشترکین را از جمله سرفصل های این دوره ۶ ساعته برشمرد 
و افزود: در نخستین گام، نیروهای بخش خدمات و فضای 
سبز با رعایت کامل شیوه نامه های بهداشتی این آموزش ها را 
فرا گرفتند. شفیعا با بیان اینکه این دوره به تدریج برای کلیه 
کارکنان آبفای استان اصفهان برگزار می شود ابراز امیدواری 
کرد با عمل به این آموزش ها و انتقال آن به سایر افراد جامعه 

بتوانیم از شرایط پیش رو با موفقیت عبور کنیم.

اتصال شبکه جمع آوری 
فاضلاب حدفاصل پل فردوسی 

به مشتاق
پل  حدفاصل  فاضلاب  جمع آوری  تأسیس  تازه  شبکه 
فردوسی تا خیابان حمزه با قطر ۱۴۰۰ میلی متر به شبکه 
فاضلاب خیابان مشتاق متصل شد. به گزارش روابط عمومی 
آبفا منطقه یک اصفهان، با اتمام عملیات احداث شبکه تازه 
تأسیس جمع آوری فاضلاب حد فاصل پل فردوسی تا خیابان 
حمزه به طول بیش از ۲ هزار متر و فراهم شدن مقدمات 
بهره برداری از این شبکه، در فاز نخست عملیات اتصال انتهای 
خط ذکر شده به ادامه مسیر قبلی با قطر ۱۴۰۰ میلی متر در 
خیایان مشتاق دوم و همچنین اتصال سوئیچ به قطر ۱۰۰۰ 
میلی متر به خیابان حمزه عملیاتی شد. رئیس اداره توسعه و 
بهره برداری شبکه فاضلاب آبفا منطقه یک با اعلام این خبر 
افزود: با این اتصال، شبکه فاضلاب پل فردوسی تا خیابان 
حمزه اصلاح شده و خط قدیم از مدار خارج شد. وی بیان کرد: 
فرسودگی، احتمال ریزش، مسدود شدن و احتمال پس زدگی 
از اهداف تعویض این خط انتقال شبکه فاضلاب بوده است. 
محمدرضا امینی گفت: اتصال های خیابان فردوسی، محله 
خواجو خیابان بزرگمهر در دستور کار قرار دارد تا شبکه فاضلاب 
این خیابان ها به شبکه جدید جمع آوری فاضلاب متصل شود.

رفع شکستگي خط آب رسانی 
خیابان نظر میاني

حادثه شكستگی خط آب رسانی ۴۰۰ میلی متر خیابان 
نظر میانی توسط نیروهای حوادث آبفا منطقه دو رفع شد. به 
گزارش روابط عمومی آبفا منطقه دو اصفهان، حادثه نشست 
زمین و شكستگی خط آب رسانی ۴۰۰ میلی متر خیابان نظر 
میانی به علت احداث و سنگ فرش پیاده رو توسط شهرداری، 
ایجاد ۴۰ نقطه حوضچه های جمع آوری آب های سطحی با 
گوم در مجاورت این لوله و هم ترازی لوله در طول مسیر 
كه موجب نشت طولانی مدت شده بود، رفع شد. شایان ذکر 
است نشت های مربوط به لوله های شهرداری و آبیاری غرقابی 
جدول كنار این خط از دیگر عوامل تأثیرگذار و محرك نشست 
زمین و شكستگی لوله ۴۰۰ آب رسانی شده است. گفتنی است 
در این حادثه ۴۰ متر لوله چدن ۴۰۰ میلی متر با لوله فولادی 

۴۰۰ میلی متر تعویض شد.

   خبر
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مدیر دفتر مدیریت مصرف شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان:   خبر

با مشترکان پرمصرف برق برخورد می شود

بــه مناســبت روز جهانــی ارتباطــات و روابــط 
عمومــی )۲۷ اردیبهشــت ماه( کارکنــان روابــط عمومــی 
بــا منصــور یــزدی زاده مدیرعامــل ذوب آهــن اصفهــان 

ــد. ــدار و گفتگــو کردن دی
ــت و  ــه اهمی ــدار ب ــن دی ــزدی زاده، در ای منصــور ی
جایــگاه خــاص روابــط عمومــی اشــاره کــرد و گفــت: 
ــرفت  ــولات و پیش ــریع تح ــد س ــه رون ــه ب ــا توج ب
فناوری هــای ارتباطــی، بــه روز بــودن روابــط عمومــی 
شــرکت و برخــورداری از دانــش، تجهیــزات و تکنولوژی 
هــای نویــن بســیار مهــم اســت چراکــه بــه روز بــودن 
ــای  ــی توانمندی ه ــد در معرف ــی می توان ــط عموم رواب
ــه  ــان و در نتیج ــزش در کارکن ــاد انگی ــرکت، ایج ش
بهــره وری، کارآیــی و اثربخشــی و تحقــق برنامه هــای 
ــی  ــط عموم ــه رواب ــود ک ــع ش ــر واق ــردی موث راهب
ذوب آهــن بــه خوبــی در ایــن زمینــه عمــل کرده اســت.

از  ذوب آهــن  عمومــی  روابــط  افــزود:  وی 
اســتانداردهای لازم برخــوردار اســت امــا اســتاندارد 
حــدی نــدارد و معرفــی مطلــوب شــرکت بزرگــی ماننــد 
ذوب آهــن اصفهــان، ایده هــای جدیــد و خلاقیــت 

می طلبــد. زیــادی 

ــازمان  ــان س ــوع ذینفع ــه تن ــرکت ب ــل ش مدیرعام
ــان  ــای ذینفع ــاز و ویژگی ه ــزود: نی ــرد و اف ــاره ک اش
ــرد و  ــته بندی ک ــا را دس ــد آنه ــت و بای ــاوت اس متف
محتــوای ویــژه ای بایــد بــرای هــر بخــش از ذینفعــان 
تهیــه شــود تــا اثربخشــی ایــن پیــام هــا افزایــش یابــد.

ــی  ــح و منطق ــاط صحی ــراری ارتب ــزدی زاده برق ی
ــانی  ــن اطلاع رس ــان و همچنی ــا مخاطب ــی ب و اصول
شــفاف و روشــن و دریافــت انتظــارات و خواســته های 
مخاطبــان بــا بــکار گیــری روش هــا و فنــون مختلــف 
را از دیگــر وظایــف کارکنــان روابــط عمومــی دانســت.

مدیرعامــل، روابــط عمومــی را ویتریــن فعالیت هــای 
شــرکت معرفــی کــرد و گفــت: موفقیــت روابــط 
ــط  ــک رواب ــت و ی ــازمان اس ــت س ــی، موفقی عموم
عمومــی متعالــی اســت کــه می توانــد یــک ســازمان را 

ــردد. ــث پیشــرفت آن گ ــش بکشــد و باع ــه چال ب
وی بــا اشــاره به نقــش روابــط عمومــی در ارتباطات 
درون ســازمانی و برون ســازمانی افــزود: از جملــه وظایف 
روابــط عمومــی ارتبــاط و تعامــل بــا رســانه هــا اســت 
کــه توســعه ایــن تعامــلات در جهــت معرفی شــرکت از 

ابعــاد مختلــف بســیار بــا اهمیــت اســت.
ــی  ــط عموم ــان رواب ــی از کارکن ــن قدردان وی ضم
گفــت: کســب جوایــز مختلــف در ایــن حــوزه نشــان از 
توانمنــدی و پشــتکار کارکنــان روابــط عمومــی اســت 
ــش  ــن بخ ــان ای ــیل کارکن ــه پتانس ــه ب ــا توج ــی ب ول
ــارات  ــا داد و انتظ ــتانداردها را ارتق ــطح اس ــوان س می ت
ــط  ــت رواب ــان مدیری ــن حــوزه از کارکن بیشــتری در ای

عمومــی داشــت.
ــز در  ــی نی ــط عموم ــر رواب ــری مدی ــا امی علیرض
ایــن دیــدار بــه تشــریح عملکــرد ایــن بخــش در ســال 

ــت. ــاری پرداخ ــال ج ــای س ــته و برنامه ه گذش

روابط عمومی سازمان را به چالش بکشد و باعث پیشرفت شود

وزیر راه و شهرسازی:

ذوب آهن اصفهان، ایران را در جمع تولیدکنندگان ریل قرار داد



 

i n f o @ e s f a h a n e m r o o z . i r
w w w . e s f a h a n e m r o o z . i r ۷ برای پیــگیری جدیدتـــرین اخبار 

در سایت اصفهان امروز اسکن کنید
4077 شـــمــاره   | هفدهم  ســـال   |  1400 خرداد   02  | یکشنبه 
شماره ارسـال پـیامک:30007446   | تلفن ارتـباط خوانندگان : 36293750

ورزش
   خبر کوتاه  منهای فوتبال

رقابت سپاهان و پرسپولیس 
برای جذب یک لژیونر

هافبـک تیـم وایلـه بلدکلـوب دانمـارک در تیـررس 
باشگاه سـپاهان قرارگرفته است.سـعید عزت اللهی بازیکن 
تیـم ملـی ایـران در ایـن فصـل پیراهـن باشـگاه وایلـه 
بلدکلـوب دانمـارک را بـر تـن کـرد. در روزهـای اخیـر اما 
خبرهایـی درباره احتمـال حضور این بازیکـن در لیگ برتر 
ایـران بـرای فصـل بعد شنیده شـده کـه هنـوز عزت اللهی 
موضـع روشـنی در ایـن مورد نداشـته و تصمیـم قطعی در 
مـورد آینده فوتبالـی اش نگرفته اسـت.این در حالی اسـت 
کـه برخـی خبرهـا حاکـی از آن اسـت کـه عزت اللهی در 
تیررس باشـگاه سـپاهان قرارگرفته و این باشگاه اصفهانی 
در حـال بررسـی وضعیـت هافبـک تیـم وایلـه بلدکلـوب 

است.

ستاره سپاهان در جمع 
نونهالان شاهین بوشهر

محمـد محبـی کـه در فاصلـه یک هفتـه ای تعطیـلات 
سـپاهان به بوشهر سـفرکرده، ظهر آخرین روز اردیبهشت ماه 
در جمـع بازیکنان نونهال شـاهین حاضر شـد.محمد محبی 
بازیکـن تیم سـپاهان که سـابقه حضـور در تیم ملـی هم را 
دارد، در تمامـی رده های سـنی نونهالان، نوجوانـان، جوانان، 
امید و بزرگسـالان باشـگاه شـاهین توپ زده اسـت. محبی 
کـه پـس از تعطیلی چنـد روز تمرینات سـپاهان به بوشـهر 
بازگشـته، پـس از پیـروزی تیـم شـاهین شـهرداری در برابر 
بـادران کـه در چارچـوب هفتـه بیسـت و پنجـم رقابت های 
لیـگ دسـته اول برگـزار شـد، بـه همـراه محمـد مشـایخ 
)بازیکـن فعلـی نفـت مسجدسـلیمان و بازیکـن اسـبق تیم 
شـاهین( در رختکـن تیـم سـابقش حضـور یافت و بـه کادر 
و بازیکنـان تبریـک گفـت.لازم به ذکر اسـت، محمد محبی 
جمعـه گذشـته در محل برگـزاری بـازی دوسـتانه تیم های 
نونهـالان شـاهین شـهرداری و ذوب آهـن بوشـهر حضـور 
یافـت و بـا بازیکنـان و کادر فنـی این تیم دیـدار کرد.محبی 
در تابسـتان لیگ نوزدهم و پس ازاینکه با شـاهین بوشـهر به 
رقابت هـای لیـگ برتـر صعود کـرد، یکی از خریدهـای امیر 
قلعه نویی برای تقویت طلایی پوشـان بود و در لیگ بیسـتم 
هـم زیر نظر محـرم نویدکیا یکی از بازیکنـان ثابت این تیم 

در بخـش تهاجمی به شـمار مـی رود.

سهیل مهدی ناظر ویژه دیدار 
پرسپولیس با ذوب آهن

بـا توجـه بـه اتفاقـات رخ داده در بـازی قبلـی جـدال 
اصفهـان بیـن پرسـپولیس و سـپاهان، سـهیل مهـدی 
به عنـوان ناظـر ویـژه بـازی این هفته انتخاب شـده اسـت.

در  لیـگ  بازی هـای سـازمان  برگـزاری  رئیـس کمیتـه 
حالـی به عنـوان ناظـر ویـژه فدراسـیون بـرای ایـن بـازی 
انتخاب شـده کـه پرسپولیسـی ها خشـمگین از رای کمیته 
انضباطی پای بـه دیدار مقابل ذوب آهـن می گذارند.آخرین 
حضـور قرمزهـا در این شـهر بـه دو هفته قبـل برمی گردد 
کـه در مقابل سـپاهان به میـدان رفتند. در پایـان آن بازی 
اعضـای دو تیـم درگیری شـدیدی باهم داشـتند که منجر 
بـه صـدور احـکام سـنگین کمیتـه انضباطـی شـد.حالا با 
حضور سـهیل مهدی و حساسـیت شـدید این بـازی، باید 

دیـد چه اتفاقاتـی رخ خواهـد داد.

حدادی فر تنها غایب ذوب آهن 
برابر پرسپولیس

ذوب آهـن در دیـدار برابـر پرسـپولیس تنها حـدادی فر 
را در اختیـار ندارد.پرسـپولیس و ذوب آهـن در دیـدار معوقه 
هفتـه بیسـت و یکـم باید فـردا در اصفهان بـه مصاف هم 
بروند.ذوبی هـا در حالـی به مصاف پرسـپولیس می روند که 
به جـز قاسـم حدادی فـر کـه به دلیـل پارگی ربـاط صلیبی 
فصـل را ازدسـت داده، غایـب دیگـری در این بـازی ندارند 
و سـایر نفـرات ایـن تیم آمـاده بـازی هسـتند.ذوب آهن با 
حسـینی به کلـی متحـول شـده اسـت و تقابـل او بـا گل 

محمـدی کـه زمانی دسـتیارش بود جـذاب خواهـد بود.

قوانین حضور خارجی ها در 
لیگ سخت تر می شود

رئیس فدراسـیون فوتبـال به صراحت اعـلام کرد قانون 
منـع حضـور خارجی هـا در لیـگ برتر برداشته شـده اسـت. 
ایـن بدیـن معنـی اسـت که فصـل آینـده تیم هـای حاضر 
در لیـگ برتـر می تواننـد مربـی و بازیکن خارجـی جدید به 
خدمـت بگیرنـد اما ایـن محدودیت بـرای تیم های دسـته 
اولـی هـم چنـان پابرجاسـت؛ اما قانـون حضـور خارجی ها 
هیئت رئیسـه  اعضـای  توسـط  بـه زودی  برتـر  لیـگ  در 
سـازمان لیـگ تدوین و بـرای تصویـب در اختیـار اعضای 
هیئت رئیسـه قـرار خواهـد گرفـت. قوانین جدید بـا قوانین 
گذشـته کمی تفاوت خواهد داشـت. شـنیده می شود ابتدای 
امـر تیمـی کـه بدهـی خارجـی دارد بـرای جـذب بازیکن 
خارجـی جدیـد بایـد بدهی گذشـته را تسویه حسـاب کند و 
در ادامه مسـیر اگر از سـوی بازیکن خارجی طرح شـکایتی 
از تیـم ایرانـی صـورت گیـرد و فیفـا حـق را بـه بازیکن یا 
مربـی خارجـی بدهد تیـم متخلف بـرای یـک دوره زمانی 
خـاص از جـذب بازیکـن و مربـی خارجـی محـروم خواهد 
شـد و شـاید درنهایت باشـگاه ها ملزم شـوند در پایان فصل 
اسـتثناء تسویه حسـاب بازیکن و مربی خارجی را به سازمان 
لیـگ ارائـه دهنـد. نکته مهـم دیگـر اینکه قوانیـن حضور 
خارجی هـا در لیـگ برتر سـخت گیرتر خواهد شـد. بازیکن 
آسـیایی حتمـا بایـد بازیکن تیـم ملی باشـد. ایـن نمونه ها 
بـه زودی از سـوی سـازمان لیـگ بـرای فصـل آینـده بـه 

باشـگاه ها ابـلاغ خواهد شـد.

دلیل سقوط کوثراصفهان 
اشتباهات داوری بود

سرمربی تیم فوتسال بازارهای روز کوثر اصفهان از 
سقوط این تیم به لیگ دسته یک ابراز ناراحتی کرد. داوود 
توسل پس از پیروزی تیمش مقابل شهروند ساری در 
رابطه با این بازی اظهار داشت: برد در این بازی یکی از 
تلخ ترین بردها بود. ما بازی را بردیم ولی به دلیل این که  
نتوانستیم سهمیه را حفظ کنیم و به لیگ یک سقوط کردیم 
به شدت ناراحت هستیم. تمرکز ما روی بازی اصفهان بود 
و به دنبال این بودیم که در بازی با ساری بتوانیم نتیجه 
لازم را کسب کنیم و سعی کردیم خیلی ذهنمان را درگیر 
بازی اهورا و ایمان نکنیم، حسمان بر این بود که تیم 
شیراز با جنگندگی کامل  حاضر می شود و صحبت ها مبنی 
بر رعایت بازی جوانمردانه بود. البته نمی توان از این تیم 
انتظار داشت، تیمی که شرایط خوبی نداشت و با شش به 
بازیکن به بهبهان رفت. سرمربی تیم فوتسال بازارهای روز 
کوثر اصفهان ادامه داد: نیمه اول خوبی داشتیم به واسطه 
این که بازیکنان از نتیجه بهبهان اطلاع نداشتند بعد از 
این که در رختکن متوجه شدند شرایط به سود بهبهان 
است نیمه دوم سردی را داشتیم تا باخبر شدیم بازی پنج بر 
چهار شد باز بچه ها کمی امیدوار شدند. امیدوار بودیم بازی 
خوبی را در بهبهان شاهد باشیم و دنبال لغزش این تیم 
بودیم و این که ایمان بتواند با یک بازی محکم نتیجه را به 
سود خودش برگرداند. وی افزود: این اتفاق برمی گردد به 
این که ما فرصت ها را از دست دادیم و فقط با یک باخت 
سقوط کردیم و باعث تأسف است. من اعتقاددارم دو بازی 
با بهبهان را مستقیما به خاطر داوری از دست دادیم و 
حاضرم هر کارشناسی را مجاب کنم که دلیل سقوط کوثر 
به لیگ یک اصلا فنی نبوده است، تیمی  که باقدرت آمده 
و در همه زمینه ها خوب کارکرده ولی تبعات این داوری 
را دیدیم. توسل درباره تاثیرات داوری در نتایج خاطرنشان 
کرد: در بازی در اصفهان اشتباهات داوری ما را زمین زد، 
بازی برگشت در بهبهان فاجعه بار بود. بحث های فنی را 
می پذیریم ولی بازی قبل اهورا و شهروند را دیدیم که 
خطای هند دست  باز را گفتند خطا نیست ولی برای ما 
در ۲۳ ثانیه پایان نیمه اول توپی که سرشانه خورد را هند 
گرفتند. آن بازی برای ما  بازی فنی نیست و عدالت برقرار 
نشد، چیزی که در ذهنمان بود از پلی آف و بازی درست 
و باکیفیت برآورده نشد. سرمربی تیم فوتسال بازارهای 
روز کوثر اصفهان گفت: در زمین اتفاقی رخ نداد که بتواند 
نتایج را به نفع ما رقم بزند و خیلی موارد مسائل روحی 
روانی و بحث داوری بوده که ما را زمین گیر کرد. سقوط 
تیم را واقعا به دلیل شرایط فنی نمی دانم. امیدوارم اگر قرار 
است در لیگ آینده سرمایه گذاران ورود پیدا کنند شرایط 
طوری فراهم شود که با یک سوت تمام سرمایه و آینده 
باشگاه را تباه نکنند. من به این بحث معترض بودم و 
اعتراضات دیگر سودی ندارد ولی برای آرامش  هرچند 
خودمان پیگیری می کنم. وی درباره جایگزین شدن تیم 
کوثر به جای هایپر بیان داشت: شاید در دور اول بازی ها 
این شرایط به دلیل دیر بسته شدن تیم تاثیر داشت ولی 
در دور دوم بعد از گذشت دو ماه این توجیهات قابل قبول 
نیست. نیم فصل را با هفت امتیاز تمام کردیم ولی در دور 
برگشت امتیازات خوبی نگرفتیم که شرایط مقداری به 
هم ریخت و شرایط دیر بسته شدن در سقوط تاثیر نداشت.

پایان کار کمانداران ایران در 
جام جهانی

رده بندی  مرحله  در  بانوان  کامپوند  تیم  شکست  با 
ایران  پرونده  سوئیس،  جام جهانی  تیروکمان  مسابقات 
در این رقابت ها بسته شد. در ادامه مسابقات تیروکمان 
جام جهانی سوئیس که در لوزان جریان دارد و در بخش 
کامپوند تیمی بانوان، تیم ایران در مرحله نیمه نهایی مقابل 
آمریکا متحمل شکست ۲۲۸ به ۲۲۵ شد و از صعود به 
فینال بازماند. تیم کشورمان در دیدار رده بندی با فرانسه 
رقابت کرد و با نتیجه ۲۲۹ به ۲۲۱ مقابل این تیم شکست 
خورد. با شکست تیم کامپوند بانوان برابر فرانسه و قرار 
گرفتن در جایگاه چهارم، پرونده کمانداران ایران در جام 

جهانی سوئیس بسته شد.

انتخاب چهار بازیکن برای تیم 
ملی تنیس روی میز بانوان

لیست تیم ملی تنیس روی میز بانوان کشورمان برای 
حضور در رقابت های قهرمانی آسیا تکمیل شد. سرانجام 
پس از پنج روز رقابت سخت و نفس گیر میان پینگ پنگ 
این  دور چهارم  فینال  و  نهایی  مرحله  ایران  برتر  بازان 
پیکارها خاتمه یافت و درنهایت مریم فرعی که دو بار 
دیگر به فینال راه یافته بود، با پیروزی چهار بر دو مقابل 
همشهری خود پریناز حاجیلو به عنوان چهارمین نفر به 
عضویت تیم ملی بزرگسالان درآمد. بدین ترتیب مهشید 
اشتری، شیما صفایی، ندا شهسواری و مریم فرعی ترکیب 
تیم ملی تنیس روی میز ایران در رقابت های قهرمانی آسیا 
را تشکیل می دهند. این رقابت ها ۱۰ لغایت ۱۸ شهریورماه 

۱۴۰۰ در دوحه قطر برگزار می شود.

دبیر جدید فدراسیون 
بسکتبال معرفی شد

فدراسیون  جدید  دبیر  سرانجام  طباطبایی  رامین 
از  هفته  چند  گذشت  از  پس  کرد.  معرفی  را  بسکتبال 
استعفای شبنم کلاهی دبیر فدراسیون، رامین طباطبایی 
معرفی  را  دبیری  سرپرست  و  شد  دست به کار  سرانجام 
کرد. براین اساس محمدرضا صالحیان به عنوان سرپرست 
بسکتبال  بین المللی  داوران  از  وی  شد.  انتخاب  دبیری 

کشورمان محسوب می شود.

مهرداد حاج هاشمی: حوادث در کوهستان فراوان بوده 
و کوهنــوردان و غارنوردان خود امدادگــران خویش اند، جز 
در برخی موارد یگان های امدادی شــهری بسته به موقعیت 
زمانی و مکانی و عمق حادثه وارد کمک می شوند.اما ازآنجاکه 
غارهــا به ویژه غارهای عمودی به خاطر شــرایط و موقعیت 
فنی خطر بروز حادثه بیشــتری دارند وامداد در آن ها فقط در 
توان غارنوردان زبده و حرفه ای و دوره دیده است. لذا آموزش 
امداد تخصصی غار لازم به نظر می رسد. نزدیک ترین افراد به 
حوادث غار خود غارنوردان هســتند، دور بودن غارها از نقاط 
شهری و عدم دسترسی به جاده، امکانات پزشکی و لجستیک 
لازم، غارنوردان را بر آن خواهد داشت تا در کنار همراه داشتن 
وسایل و تجهیزات فنی غارنوردی خود را به دانش و توانایی 
امداد و مدیریت حادثه نیز تجهیز کنند. تمرین و آمادگی که 
مانور نامیده می شــود شبیه سازی یک اتفاق و حادثه ورزشی 

اســت که هر آن امکان درگیر شدن قوی ترین و کارآمدترین 
تیم هــا را با خــود دارد، لذا باید تمام تــلاش خود را کرد که 
این شبیه ســازی کاملا با حوادث واقعی نزدیک بوده تا بتوان 
ظرفیت ها و توانمندی تیم را در فشــارهای وارده در شرایط 
سخت سنجید و نقاط ضعف را تقویت کرد. چه فردی که در 
حال امدادش هستیم را بشناسیم یا نه فارغ از نژاد، ملیت، رنگ 
پوســت، دین و مذهب و... باید بدانیم که تلاش برای نجات 
او صرفا به دلایل انسانی است. نیاز به امداد برای هرکسی در 
زیرزمین ممکن است اتفاق بیفتد و نیاز به تصمیم گیری سریع 
دارد کــه چه کاری انجام داده و چگونه واکنش دهیم. امداد و 
نجات در غار یکی از سخت ترین و پیچیده ترین موارد عملیاتی 
در طبیعت بوده که تنها به تعــداد زیادی غارنورد ماهر و کار 
کشته با تجهیزات کامل می طلبد. انجام عملیات غار به سادگی 
آن در زندگی روزمره نیست، همانند کمک به مادربزرگی که 

از پله افتاده یا کودکی که از دوچرخه به زمین خورده، همچنین 
اگر در طبیعت دچار حادثه شوید نهایت امر با حضور یک بالگرد 
امدادی شــما را نجات می دهند ولی اگــر در غار دچار حادثه 
شدید، فقط هم نوردان غارنورد و ابزار و تجهیزات همراهتان 
رادارید، لذا برنامه ریزی در غارنوردی بر اساس شرایط عادی 
اشتباه است و بهتر است بر اساس شرایط بحرانی تصمیم گیری 
شود. ممکن است هنگامی که روی طناب در فضایی بسته و 
تنگ و تاریــک قرار دارید بر روی طناب گیر کنید، یا گرفتار 
ســیلاب درون غار شوید و یا در دهلیزی تنگ گیر کنید و... 
از سوی دیگر یک غارنورد متوسط فقط آن قدر توان دارد که 
از پس چالش ها و مشکلات شخصی موجود درون غار برآید. 
امدادرسانی به یک هم تیمی دارای سطحی از سختی و اضطرار 
است که زمانی برای اتلاف وقت باقی نمی گذارد. اتلاف زمان 
ممکن است هم برای فرد آسیب دیده و هم امدادگر به نتایج 

جسمی و روحی وخیمی منجر شود. تکنیک های نجات دشوار 
و پیچیده انــد اما غارنورد تازه کار و باهوش می تواند به محض 
آشنایی با اصول ابتدایی غارنوردی عمودی شروع به آموختن 
آن ها کند. او ســپس می تواند به آموخته هایش بیفزاید و این 
تکنیک ها را در مانورها و جلســات آموزشی تمرین نموده تا 
بتواند در شرایط موردنیاز از آن ها بهره ببرد و آن ها را در راستای 
نجات جان انسان ها به کار گیرد. نجات یک شخص نیازمند 
تجربه، تفکر صحیح تکنیک خوب و داشتن کنترل کامل به 
خود است. باید تاکید کرد که حفظ خونسردی تضمین کننده 
یک امداد موفق اســت. باید دانســت که در غارها هر اتفاق 
کوچکی منجر به یک فاجعه شــده و برای مدیریت آن نیاز 
به گروه زیادی از غارنوردان ماهر و آموزش دیده با تجهیزات 
گران قیمت اســت که زمانی طولانی می طلبد تا مصدوم به 
بیــرون از غار انتقال یابد، پس احتیاط ایمنی و رعایت اصول 
اولیه و استانداردها به شدت ضروری خواهد بود. متاسفانه باید 
اشاره کرد که در ایران سازمان و یا تشکیلات تخصصی امداد 
و نجات رسمی غار مثل کشور فرانسه وجود ندارد و در عملیات 
قانونی امداد کوهستان هلال احمر و یا آتش نشانی حق ورود 
دارند که این یک ضعف برای یگان های امدادی کشــورمان 
محسوب می شــود. ازاین رو باوجود غارهای فراوان در کشور 
و غارنــوردان حرف هایی و همچنین معادن و قنات های زیاد 
در کشورمان، ضرورت سازمان و تشکیلات تخصصی امداد و 
نجات غار امری است حیاتی که مسئولین امر باید بدان توجه 
ویژه داشته باشند و هر چه سریع تر سازمانی تخصصی برای 
امدادرسانی فضاهای زیرزمینی چون غارها، معادن، قنات ها و... 
تشکیل شود. گفتنی است نخستین مانور تخصصی عملیات 
امداد و نجات در غار در کشــور ایران توســط انجمن غار و 
غارشناسی ایرانیان در غار یخ مراد در دی ماه ۱۳۸۸ برگزار شد 
که پس ازآن غارنوردان ایرانی به اهمیت امداد در غار پی برده و 
در گام دوم نخستین گردهمایی تکنیک های امداد انفرادی در 
غار را در مشهد مقدس در آذرماه ۱۳۸۹ برگزار کردند که خود 

نقطه عطفی برای عملیات امداد و نجات در غار بود.

 عملیات نجات در کوهستان یکی از 
سخت ترین و پیچیده ترین کارها است

 غارنوردان؛
 امدادگران بی امداد

مدیرعامل باشگاه ذوب آهن تغییر نتیجه دیدار سایپا 
با پیکان به خاطر انجام شــش تعویض در تیم پیکان را 
دور از انصاف دانســت. مجتبی فریدونی درباره وضعیت 
تیم فوتبال ذوب آهن اظهار داشــت: تیــم در نیم فصل 
دوم تاکنون وضعیت کلی خوبی داشته و دربازی ها روند 
صعودی را ســپری کرده اســت. در بازی با استقلال در 
جام حذفی نیز می توانســتیم برنده باشیم، ولی این بازی  
هم مثل بازی اخیر دو تیم در لیگ دارای حساسیت های 
زیادی بود. در دیدار با اســتقلال آقای حســینی ترکیب 
جدیدی را امتحان کرد. وی درباره دیگر دیدار حســاس 
ذوب آهن مقابل پرســپولیس که قرار است روز دوشنبه 
برگزار شود، آن ها درحالی که پیش ازاین در اصفهان یک 
بازی جنجالی بین ســپاهان و پرســپولیس برگزارشده 
است، اشــاره کرد: قطعا این بازی به اندازه دیدار سپاهان 
با پرسپولیس خیلی حساسیت ندارد، ولی سعی می کنیم 
بازی خوبــی را انجام بدهیم و دســت پر از زمین خارج 
شــویم. فریدونی درباره اعتراض باشــگاه  ذوب آهن به 
همراه دو سه باشگاه دیگر پیرامون به تغییر نتیجه بازی 
پیکان و ســایپا، به دلیل انجام شــش تعویض از سوی 
پیکانی ها در این بازی ، خاطرنشان کرد: ظاهرا در چند روز 
آینده قرار اســت رای این بازی صادر شود ولی حرف ما 

این است که بازیکن پیکان هیچ اثرگذاری بعد از حضور 
در بازی نداشــته اســت. اینکه عده ای می گویند نتیجه 
بازی باید به نفع سایپا تغییر کند، قابل قبول نیست. برای 
تعویض ششــم اعضای تیم پیکان اشتباه کرد ه اند، ولی 
داور چهارم و ناظر بازی چه کار می کردند که حواسشان به 
تعویض اضافه نبوده است؟ مدیرعامل باشگاه ذوب آهن 
با اشــاره به دیدار این تیم مقابل ماشین ســازی تصریح 
کرد: در بــازی تیم ما با ماشین ســازی، تیم حریف ۱۲ 
نفره در زمین حضور داشــت، ولی هیچ اتفاقی رخ نداد. 
بااین حال در بازی پیکان و ســایپا فقط تعویض اضافی 
در انتهای بازی انجام شده که هیچ تاثیری هم در روند و 
نتیجه بازی نداشــته است. هر تیمی باید در زمین نتیجه 
بگیرد و نمی شــود با اشتباهات دیگران که تاثیرگذار هم 
نبوده اســت، به دنبال امتیاز بــود. این با مرام، انصاف و 
جوانمردی جور درنمی آید. وی درباره تلاش باشگاهش 
برای راه اندازی سیستم کمک داور ویدئویی در ورزشگاه 
فولادشهر، یادآور شد: ما روند راه اندازی var را شروع 
کردیم و با ســه شــرکت اروپایی مذاکره کرده ایم و از 
آن ها پروپوزال خواسته ایم. اقداماتمان را به سازمان لیگ 
گزارش کردیم و آماده ایم که این کار را در فولادشــهر 
انجام دهیم. البته اگر ســایر باشگاه ها هم تمایل داشته 

باشند در مذاکرات با شرکت های اروپایی شروط مناسبی 
گذاشــته ایم که از حیث پرداخت هزینه ها مشکل زیادی 
نباشد. فریدونی در پاسخ به این پرسش که آیا برنامه ای 
برای به کارگیری var از فصل آینده وجود دارد، تصریح 
کرد: ما جدی پیگیر این موضوع هســتیم و اگر سازمان 
لیگ اجــازه بدهد، می توانیم var را برای فصل جدید 

لیگ برتر برسانیم. پیشاپیش کارهایمان را انجام داده ایم 
و چند پلن از استادیوم و سالن های مختلف برای بررسی 
نصب این سیستم به شرکت های مدنظر ارسال کرده ایم. 
فکر نمی کنم ســازمان لیگ مخالفتی داشته باشد، چون 
قرار اســت هزینه ها را خودمان پرداخت کنیم و سازمان 

لیگ تنها باید اجرای این کار را تایید کند.

اعلام آمادگی باشگاه ذوب آهن برای 
VAR راه اندازی

هافبک پیشین تیم های پرســپولیس و سپاهان معتقد 
اســت که بازی سرخپوشــان تهرانی برابر ذوب آهن نقش 

مهمــی در قهرمانی این تیم خواهد داشــت. عباس آقایی 
درباره وضعیت این روزهای پرســپولیس گفت: پرسپولیس 
شرایط خوبی دارد، این تیم با انجام بازی های فشرده در لیگ 
قهرمانان آســیا و باوجود خستگی، نتایج خوبی در بازگشت 
به ایران گرفت. کســب چهار امتیاز از دو بازی سخت برابر 
سپاهان و استقلال عملکرد موفقیت آمیزی بود و شاگردان 
گل محمــدی در جام حذفی هم به مرحلــه بعدی راه پیدا 
کردند. شــما دیدید که دیگر نماینده های ایران در آسیا بعد 
از بازگشــت به کشورمان نتایج چندان خوبی نگرفتند، ولی 
پرسپولیس تیمی بود که روند خوبش را ادامه و نشان داد که 
ازلحاظ بدنی هم دچار اُفت نشده است. وی در ادامه بابیان 

اینکه بازی با ذوب آهن اهمیت زیادی برای سرخپوشــان 
دارد، تصریح کرد: در هفته های گذشــته جای پرسپولیس 
و ســپاهان در جــدول چنــد بار 
عوض شده است و حالا پرسپولیس 
با یک بازی کمتر در رده دوم قرار 
دارد. بدون شک بازی با ذوب آهن 
اهمیت زیادی برای پرســپولیس 
خواهد داشــت و اعتقــاد من این 
است که این مسابقه نقش مهمی 
در قهرمانــی پرســپولیس خواهد 
داشت. پرسپولیس برای به دست 
آوردن قهرمانی بدون شــک باید 
ذوب آهن را در اصفهان شکســت 
بدهد. اگــر سرخپوشــان در این 
بازی امتیاز از دســت بدهند، قطعا کارشان برای قهرمانی 
سخت خواهد شد. آقایی در پاسخ به این پرسش که شانس 
کدام یک از دو تیم پرســپولیس و ســپاهان برای قهرمانی 
بیشــتر است؟ خاطرنشان کرد: نمی توان گفت شانس کدام 
تیم بیشتر است. نباید فراموش کنید سپاهان پنج بار قهرمان 
لیگ شــده است و از هر لحاظ که حساب کنید، شخصیت 
قهرمانــی دارد. مدیــران، بازیکنان و کادر فنی ســپاهان 
هم بارها در چنین شــرایطی قرارگرفته اند. سپاهان منتظر 
کوچک ترین غفلت شاگردان گل محمدی است و اعتقاد من 
این اســت که تیم نویدکیا یک تهدید برگ برای قهرمانی 

پرسپولیس محسوب می شود.

جدال پرسپولیس و ذوب آهن اصفهان با تقابل این تیم 
برای رســیدن به صدر جدول با رویارویی اســتاد و شاگرد 

اســبق همراه اســت. تیم فوتبال 
ذوب آهن  مقابل  فردا  پرســپولیس 
اصفهان دیدار معوقه خود را برگزار 
می کند تا در صورت پیروزی بتواند 
فاصله ســه امتیازی اش با سپاهان 
که صدرنشــین است را جبران کند. 
به  پایتخت در حالی  سرخپوشــان 
مصاف ذوب آهن می روند که مجتبی 
حسینی سرمربی نفت مسجدسلیمان 
برای نجات این تیم از ســقوط به 
لیگ یک به اصفهان رفت تا ضمن 
پذیرش مجدد هدایت فنی این تیم 
برای رســیدن به هدف این باشگاه 

تلاش کند. مجتبی حســینی که چند سال متوالی دستیار 
یحیی گل محمدی در همین ذوب آهن بود پس از جدایی 
او در ســال ۱۳۹۵ از یار همیشگی خود جدا شد تا در جمع 
ذوبی ها باقی مانده و این تیم را به جایگاه ایده آل برســاند. 
رفتــن یحیــی از ذوب آهن و ماندن حســینی در این تیم 
باعث شد تا شایعاتی درباره کدورت بین آن ها مطرح شود. 
کدورت هایی که با حضور مشــترک هر دو تیم در تراکتور 
تبریز پایان یافت. مجتبی حسینی که در ذوب آهن تجربه 
بدون یحیی بودن را داشــت با رفتن او از تراکتور حاضر به 
ماندن در جمع تبریزی ها نشد. مسیر یحیی و حسینی پس از 

تراکتور نیز به طور کامل از هم جدا شد. یحیی به مشهد رفت 
و دستیارش تصمیم گرفت دیگر زیر سایه کسی مربیگری 

نکند. او به لیگ دسته اول رفت تا سرمربی شود و در لیگ 
برتر بیستم نیز سرمربی نفت مسجدسلیمان شد تا مستقل 
از یحیی برای موفقیت های فردی خود و تیم تحت امرش 
تلاش کند. دوئل این دو نفر در نیم فصل اول با تســاوی 
پرسپولیس و نفت مسجدسلیمان همراه بود تا حسینی نشان 
دهد به خوبی درس شماره یک بودن را از یحیی یاد گرفته 
است. تغییرات زمستانی در فوتبال باشگاهی کشور با جدایی 
حسینی از مسجدسلیمان و پیوستن او به ذوب آهن همراه 
بود. این مربی در دور برگشــت رقابت های لیگ برتر نتایج 

قابل قبولی با ذوبی ها گرفته است.

سپاهان منتظر کوچک ترین غفلت 
پرسپولیس است

ماموریت دشوار یحیی مقابل دوست 
قدیمی در اصفهان
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معاون فرهنگی شهردار و رئیس سازمان فرهنگی اجتماعی 
ورزشی شهرداری اصفهان تأکید کرد در رویکرد جدید شهری، 
کارگزاران توسعه پایدار کودکانی هستند که مدیریت شهری باید 
سخن آن ها را بشنود و برنامه ریزی های شهری را با آن ها به پیش 

ببرد.
دوستدار  پنل تخصصی »اصفهان شهر  در  محمد عیدی 
کودک« که در جریان نخستین سمپوزیوم بین  المللی »آرمان شهر 
کودکان« برگزار شد، درباره اقدامات خانه تخصصی کودک و 
فرهنگسرای نوجوان در راستای تحقق شهر دوستدار کودک اظهار 
داشت: شورای اسلامی شهر اصفهان در دوره پنجم سیاستی 
بر مبنای تحقق شهر فرهنگی با سه شاخص زیست پذیری، 
حیات محوری و معناگرایی به مدیریت شهری ابلاغ کرد و مدیران 
شهری برای تحقق این رویکرد باید همت خود را بر مبنای توسعه 
پایدار شهری قرار می دادند. او بابیان اینکه توسعه پایدار شهری 
بر اساس توسعه شاخص های زیست بومی شکل می گیرد، افزود: 
این توسعه باید با منطق توسعه فرهنگی انجام می گرفت که در 
ارتباط با شهروندان به فرهنگ نگاه محوری داشته باشد. معاون 
فرهنگی شهردار اصفهان با اشاره به در پیش گرفتن دو رویکرد 
در حوزه توسعه پایدار شهری ادامه داد: رویکرد اول این بود که در 
این فرآیند کودکان را موضوع توسعه پایدار بدانیم و رویکرد دوم 
هم اشاره داشت که به جز اینکه کودکان موضوع توسعه پایدار 
باشند، کودکان نیز می توانند کارگزاران توسعه پایدار باشند؛ به این 
معنی که برای ساختن این جهان نیاز به تخیل کودکان داریم 
همان طور که به تجربه سالمندان نیازمندیم. عیدی اضافه کرد: 
یکی از مباحث مهم در فرآیند توسعه پایدار منابعی است که ما را 
به توسعه پایدار می رساند و سرمایه های انسانی یکی از این منابع 
است. این در حالی است که برای رسیدن به توسعه پایدار هیچ گاه 
بر روی ظرفیت های کودکانه سرمایه گذاری نمی شود چون آن ها 
موضوع توسعه پایدار تلقی می شوند، نه کارگزاران آن. او تأکید کرد 
در رویکرد جدید شهری کارگزاران توسعه پایدار کودکانی هستند 
که مدیریت شهری باید سخن آن ها را بشنود و برنامه ریزی های 
شهری را با آن ها به پیش ببرد. رئیس سازمان فرهنگی اجتماعی 
ورزشی شهرداری اصفهان بابیان اینکه موضوع شهروند مطالبه گر 
در سند شهروندی فرهنگی اختصاص به کودکان نیز دارد، گفت: 
شهروند اخلاق مدار، سالم و هویت مدار نیز شامل کودکان می شود؛ 

بنابراین بر اساس این رویکرد شهرداری را به عنوان نهادی خدماتی 
تلقی نکردیم، بلکه شهرداری را نهاد اجتماعی مهارت افزا و توان افزا 
دیدیم که تسهیلگر ظرفیت های مدنی برای تحقق توسعه پایدار 
ازجمله در حوزه کودکان بود. در این راستا بخش های تخصصی 
سازمان جه در حوزه  کودک و نوجوان و چه در حوزه های اجتماعی، 
ورزشی و تفریحی در خدمت پروسه شهر دوستدار کودک قرار 
گرفت. عیدی با اشاره به اجرای طرح »کلاس شهر« با تحت 
پوشش قرار دادن ۷۰ هزار کودک پایه های اول و ششم ابتدایی 
تصریح کرد: این طرح به مهارت افزایی کودکانی می پردازد که 
قرار است شهروند کنشگرِ فعال باشند و بتوانند در فرآیند توسعه 
و برنامه ریزی شهری مداخله کرده و مدیران سخنان آن ها را 
بشنوند. همچنین در بخش فرهنگی برنامه »به وقت نوجوانی« 
را اجرا کردیم که در آن ۱۵۰۰ نوجوان به مهارت های تخصصی 
برای انجام فعالیت های فرهنگی دست پیدا کردند و صفر تا صد 
ساخت برنامه تخصصی »همودو« توسط این نوجوانان انجام شد. 
او بابیان اینکه تسهیلگر فرآیند ارتباطی کودکان شهر اصفهان و 
کودکان سایر شهرها و کشورها شدیم، گفت: کودکان اصفهانی 
برای نخستین بار با تسهیلگری شهرداری در جشنواره شهرهای 
صلح جوی ژاپن و جشنواره جاده ابریشم چین شرکت کردند و 
دارای رتبه شدند. معاون فرهنگی شهردار اصفهان با اشاره به چاپ 
کتاب های مهارتی برای کودکان و نوجوانان افزود: حوزه کودک 
سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری اصفهان در حال 
طراحی بازی های تخصصی برای مهارت افزایی کودکان است 
تا زمینه شنیدن زبان کودکان از سوی مدیریت شهری را فراهم 
کند چون تخیل کودکان، مبنای خلاقیت فرهنگی و هنری در 
شهر است. عیدی با اشاره به اجرای ۱۶۰ عنوان برنامه متناسب 
با اهداف شهر دوستدار کودک اظهار داشت: بیش از ۱۰۰ عنوان 
برنامه دیگر نیز در راستای این اهداف در حوزه های فرهنگی برای 
رسیدن به گام های اولیه اجرا شد. امیدوارم بتوانیم در برنامه های 
آینده خود این ادعا را به صورت کارشناسی تر محقق کنیم که 
کودکان می توانند کارگزاران توسعه پایدار شهری باشد و حتی در 
خلق نمادهای شهری سخن و مهارت آن ها را نیز دریافت کرده 
و دستمایه و درس نامه پروژه های شهری قرار دهیم. او با اشاره 
به اجرای طرح هم پیوندی شهر اصفهان و شهر بنت سیستان و 
بلوچستان خاطرنشان کرد: نتیجه الگویی که در حال اجرا در شهر 

بنت است، پایداری اجتماعی دریکی از محروم ترین نقاط ایران 
به خصوص برای کودکان است و شهرداری زاهدان پیشنهاد داد 
طرح های خود را برای پایداری اجتماعی کودکان شهر زاهدان در 

اختیار آن ها قرار دهیم که با موافقت شهردار اصفهان روبرو شد.
Á آرمانی به نام شهر دوستدار کودک

مدیران شهری اصفهان در نخستین سمپوزیوم بین  المللی 
»آرمان شهر کودکان« به مهم ترین اقدامات و همچنین چالش ها 
درراه تحقق شهر دوستدار کودک اشاره کردند. یکی از بخش های 
نخستین سمپوزیوم بین  المللی »آرمان شهر کودکان« که از سوی 
مرکز مطالعاتی و پژوهشی آرمان شهر کودکان و با مشارکت 
دستگاه های گوناگون ازجمله دانشگاه علم و صنعت و شهرداری 
اصفهان به صورت آنلاین برگزار شد، پنل تخصصی »اصفهان 
شهر دوستدار کودک« بود. در این پنل مسئولان شهری اصفهان 
شامل معاون فرهنگی شهردار و رئیس سازمان فرهنگی اجتماعی 
شهرداری  معماری  و  شهرسازی  معاون  شهرداری،  ورزشی 
اصفهان، رئیس کمیسیون فرهنگی و ورزشی و همچنین رئیس 
کمیسیون معماری و شهرسازی شورای اسلامی شهر اصفهان به 
ارائه نظرات خود و اقدامات انجام گرفته در اصفهان برای رسیدن 
به ویژگی های شهر دوستدار کودک پرداختند. رئیس کمیسیون 
فرهنگی و ورزشی شورای اسلامی شهر اصفهان و عضو شورای 
عالی سیاست گذاری سمپوزیوم »آرمان شهر کودکان« در ابتدای 
از سوی  از ۲ سال پیش  پنل تخصصی گفت: اصفهان  این 
یونیسف و وزارت کشور به عنوان پایلوت شهر دوستدار کودک 
انتخاب شد و پس از اقدامات اجرایی که در این راستا انجام شد، 
در بهمن ماه سال گذشته نشان شهر دوستدار کودک را دریافت 
کرد. به گفته فریده روشن، در نظرسنجی یونیسف از ۱۲۰ هزار 
کودک و نوجوان از ۱۶۷ کشور جهان در سال ۲۰۱۹ مشخص 
شد ۳۸ درصد نوجوانان احساس می کنند زمان کافی برای بازی 
در کنار دوستان خود را ندارند و ۸۶ درصد از آن ها نیز اعلام کرده 
بودند تمایل دارند زمان بیشتری با والدین خود در فضاهای شاد 
سپری کنند؛ بنابراین باید در طراحی های شهری دقت بیشتری 
به خرج دهیم. رئیس کمیسیون معماری، عمران و شهرسازی 
شورای اسلامی شهر اصفهان نیز درباره عدم اشاره به گروه های 
سنی خاص یا کودکان معلول در دستورالعمل ها و ضوابط در 
برخی کشورها و ضرورت توجه به این گروه ها در طراحی های 

شهری اظهار داشت: از ابتدای دوره پنجم شورای شهر موضوع 
شهر دوستدار کودک در دستور کار مدیریت شهری اصفهان قرار 
گرفت و شاید یکی از مهم ترین چالش هایی که باعث شده بود به 
این امر ورود کنیم نیازی بود که در شهری مانند اصفهان احساس 
می شد. شیرین طغیانی با اشاره به اینکه اگر اصفهان ادعا می کند 
می تواند در قامت شهری بین المللی ظاهر شود باید تمام گروه ها را 
در نظر بگیرد، افزود: بنابراین ادعا یکی از موضوعاتی که در دستور 
کار قرار گرفت موضوعات مرتبط با کودکان بود. او ادامه داد: ایران 
از سال ۱۳۷۲ و با مصوبه مجلس شورای اسلامی به کنوانسیون 
حقوق کودک پیوست و از آن زمان به بعد، بحث حقوق کودکان 
در حوزه های مختلف فرهنگی، اجتماعی و کالبدی موردتوجه 
قرار گرفت. در ادامه نیز شورای عالی استان ها و سایر نهادها 
مصوباتی را در دستور کار خود قراردادند که نشان می دهد موضوع 
کودکان موردتوجه بوده است اما به نظر می رسد رویکرد بیشتر 
این مصوبات، مدیریت شهری و به خصوص شهرداری ها بوده اما 
انتظار می رود سایر نهادها و سازمان ها نیز وظایف خود را بدانند و 
این الزام در قانون به وجود آید که هرکدام از آن ها چه رویکردی 
باید داشته باشند. رئیس کمیسیون معماری و شهرسازی شورای 
اسلامی شهر اصفهان بابیان اینکه نمی توان برای تمام شهرها 
یک رویکرد مشخص را در پیش گرفت، گفت: سابقه فرهنگی و 
تاریخی شهری مانند اصفهان ازیک طرف و فضای مذهبی این 
شهر از طرف دیگر، رویکردهای متفاوتی را می طلبد تا اقدامات 
در راستای شهر دوستدار کودک تمام گروه های سنی و جنسی 
را در بربگیرد. شاید دختران نوجوان شرایط استفاده از بسیاری از 
فضاهای شهری را نداشته باشند که باید در برنامه ریزی ها حتماً 

به این امر توجه کرد.

Á  شهر دوستدار کودک با تنفس هوای ناسالم
محقق نمی شود

طغیانی تأکید کرد: بسیاری از افراد با شنیدن نام شهر دوستدار 
کودک به یاد ویژگی های کالبدی این شهرها می افتند، اما شهر 
دوستدار کودک ازنظر روحی و روانی نیز باید برای کودکان و 
والدین آن ها امن باشد و کودکان به راحتی از حمل ونقل عمومی 
استفاده کنند. او به معضل آلودگی هوای شهرها اشاره و تصریح 
کرد: هرچه فضای شهرها را مناسب سازی کنیم اما هوای شهر 
ناسالم باشد، امکان حضور کودکان در فضاهای شهری میسر 
کودکان  گوش  و  چشم  کودک  دوستدار  شهر  در  نمی شود. 
نباید ناهنجاری های اجتماعی را ببیند و بشنود که زدودن این 
ناهنجاری ها تنها بر عهده شهرداری ها نیست. همچنین مناطق 
کمتر توسعه یافته شهرها نباید از اقدامات مرتبط با شهر دوستدار 
کودک محروم بمانند. رئیس کمیسیون معماری و شهرسازی 
شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: مهم ترین نکته در تحقق 
شهر دوستدار کودک تغییر نگاه و رویکردهای مدیران است. در 
ادامه این پنل، معاون شهرسازی و معماری شهرداری اصفهان 
و رئیس شورای اجرایی »اصفهان شهر دوستدار کودک« بابیان 
اینکه امروزه مدیریت شهرها پیچیدگی های خاص خود را دارد، 
تغییر  زمینه شهرسازی  در  از مهم ترین چالش ها  یکی  گفت: 
ساختار  مشکلات  به واسطه  که  است  شهری  اراضی  کاربری 
در  برنامه ریزی ها  تمام  و  آمده  وجود  به  مهاجرت  و  اقتصادی 
راستای این است که شهرها قابل  سکونت، قابل دوام و ازنظر 
اجتماعی همراه با فضای برابری برای شهروندان شوند. سید احمد 
حسینی نیا بیان کرد: یکی از عواملی که می تواند این فعالیت ها را 
در شهرها محقق کند ضوابط و مقررات شهرسازی است؛ بنابراین 

برای تحقق اهداف و آرمان های توسعه پایدار نیاز به ضمانتی داریم 
که می تواند همین مقررات باشد.

Á شهر دوستدار کودک باید حق مدار باشد
او بابیان اینکه ضوابط و مقررات این حوزه باید دقیق تر شود، 
ادامه داد: برخی موازی کاری ها و عدم هماهنگی و همکاری برخی 
ساختارهای مرتبط می تواند ما را از رسیدن به اهداف شهر دوستدار 
کودک بازدارد. شهر دوستدار کودک باید به سمت شهر حق مدار 
حرکت کند و هرچه در استانداردهای شهر دوستدار کودک دنبال 
می کنیم در جهت احقاق کودکان شهر است که می تواند شامل 
حق بازی، شادی، امنیت، سلامت و آموزش باشد؛ بنابراین نظارت 
بر مقررات ساختمانی و شهرسازی در معابر و تأسیسات شهری 
باید سلامت و امنیت کودکان و حتی بزرگ سالان را تأمین کند. 
معاون شهرسازی و معماری شهرداری اصفهان با اشاره به لزوم 
کاربرد رنگ  ها و نقش های جذاب در فضاسازی شهری افزود: 
این باور در شورای شهر و شهرداری اصفهان وجود دارد که شهر 
بستر تحقق حقوق شهروندی است و حقوق کودکان می تواند از 
مهم ترین رئوس راهبردی برای برنامه ریزی ها و اقدامات شهری 
باشد، بنابراین باید رویکردهای سنتی و متداول ناظر بر اداره شهر و 
خدمات شهری را به سمتی ببریم که با استاندارهای شهر دوستدار 
کودک منطبق شود. به گفته حسینی نیا، قوانین و مقررات فعلی 
بخشی از مسیر تحقق شهر دوستدار کودک را هموار می کند اما 
باید پژوهش، مطالعات و ارزیابی های دقیق تر و بیشتری در این 
خصوص انجام شود. او تصریح کرد: رویاهای کودکان باید در 
فضاهای شهری محقق شود و در همین راستا، در فروردین ماه 
امسال شورای مشورتی کودکان اصفهان را با حضور منتخبان 
تشکیل دادیم که امیدوارم بتوانیم نقاط ضعف و خلأ های این 
حوزه را با پیشنهاد قوانین و مقررات جدید به نهادهای بالادستی 
رفع کنیم. رئیس شورای اجرایی »اصفهان شهر دوستدار کودک« 
درباره چشم انداز این طرح خاطرنشان کرد: برنامه اقدام اجرایی 
اصفهان شهر دوستدار کودک با ۱۰ راهبرد و ۱۳۷ برنامه و پروژه 
ابتدا به شورای اسلامی شهر اصفهان و سپس وزارت کشور و 
یونیسف ارائه شد و چشم انداز این طرح این است که شهر اصفهان 
بتواند با مشارکت اجتماعی کودکان برای شکوفایی استعدادها و 
به صورت عادلانه و بدون تبعیض و فضاهای قابل دسترس برای 
کودکان، شهری ایمن، امن و خانواده محور باشد. همچنین توجه 
به عدالت فضایی و رفع محرومیت های مکان محور با تأکید بر 
استفاده کودکان به صورت عادلانه از فضای شهری و ایجاد محیط 
سالم برای زندگی کودکان و شناسایی نیازهای آن ها جزء رئوس 
برنامه اصفهان ۱۴۰۵ است که اهداف شهر دوستدار کودک را نیز 

محقق می کند.

معاون فرهنگی شهردار اصفهان:

کودکان می توانند کارگزاران توسعه پایدار باشند

شاهدان گر دلبری زین سان کنند
زاهدان را رخنه در ایمان کنند

حافظ

سالروز درگذشت ناصر حجازی زندگی کشف خود نیست، ساختن خود است.
جرج برناردشاو پس كیست  ستمگرتر از آن كس كه بر خدا دروغ بست و سخن راست را چون به سوى او آمد دروغ پنداشت آیا جاى 

كافران در جهنم نیست 
۳۲ زمر

سخن بزرگان مناسبتآیات آسمانی یک فنجان 
شعر

با حضور وزیر راه و شهرسازی

ساخت ۳۵۰۰ واحد اقدام ملی مسکن در بهارستان آغاز شد

ــاز  ــان، ف ــه اصفه ــازی ب ــر راه و شهرس ــفر وزی ــا س ــان ب هم زم
اجرایــی عملیــات ســاخت ســه هــزار و ۵۰۰ واحــد اقــدام ملــی مســکن 
ــط  ــود توس ــده ب ــام ش ــان ثبت ن ــوی متقاضی ــن از س ــه پیش ازای ک

شــرکت عمــران بهارســتان آغــاز شــد.
عملیــات اجرایــی ســاخت ســه هــزار و ۵۰۰ واحد مســکونی در قالب 
طــرح اقــدام ملــی مســکن در شــهر جدیــد بهارســتان با حضــور محمد 
اســلامی، وزیــر راه و شهرســازی، عبــاس رضایــی، اســتاندار اصفهــان، 
حبیــب الله طاهرخانــی، مدیرعامــل شــرکت شــهرهای جدیــد، علیرضــا 
قــاری قــرآن، مدیــرکل راه و شهرســازی اســتان اصفهــان، محمدرضــا 
احمــدی، مدیرعامــل شــرکت عمــران شــهر جدیــد بهارســتان و دیگــر 

مســئولان آغاز شــد.
ایــن پــروژه بــزرگ کــه گامــی در جهــت تأمیــن مســکن در کشــور 
خواهــد بــود، ویــژه متقاضیانــی اســت کــه پیش ازایــن ضمــن ثبت نــام، 
از نظــر عــدم دریافــت زمیــن، مســکن و تســهیلات یارانــه ای بررســی 
ــکاری  ــا هم ــی و ب ــزار و ۲۰۰ میلیاردتومان ــار دو ه ــا اعتب ــده اند و ب ش

مجــری پروژه هــای ســاختمانی کــوزو پــارس آغــاز بــه کار کــرد.
در ســاخت ایــن واحدهــای ســاختمانی ایــن پــروژه آورده دولت تنها 
زمیــن بــوده اســت و منابــع مالــی بــرای ســاخت آن از اعتبــارات دولتی 
هزینــه نخواهــد شــد و به گونــه ای می تــوان گفــت کــه ایــن پــروژه از 

مــردم و بــرای مــردم و مــردم ســاز اســت.
ــد  ــهر جدی ــازی در ش ــر راه و شهرس ــور وزی ــا حض ــن ب همچنی
بهارســتان بوســتان دوســتی بهارســتان بــا اعتبار ۸۵ میلیــارد ریــال و در 

ــید. ــرداری رس ــه بهره ب ــع ب ــزار مترمرب ــاحت ۳۷ ه مس
ــر جــدول  ــروژه چهارهــزار و ۵۰۰ مت ــن پ ــرای ای ــی اســت ب گفتن
اســتفاده شــده و ۱۳ هــزار و ۲۰۰ متــر از مســاحت ایــن پــروژه بــرای 

پیــاده روی در اختیــار شــهروندان قــرار گرفتــه اســت.
ــزار  ــنایی اســت و ۱۵ ه ــه روش ــتان دارای ۲۱۰ پای ــن بوس ای
ــک  ــزی، ی ــب بتن ری ــزار مترمکع ــزی، دو ه ــب خاک ری مترمکع
ــک هــزار  ــرای کــودکان و ی ــازی ب ــر فضــای ب هــزار و ۴۰۰ مت

ــده شــده  ــروژه دی ــن پ ــرای اســکیت در ای ــن ب ــر زمی و ۳۰۰ مت
اســت.

افتتــاح میــدان امــام علــی )ع( شــهر جدیــد بهارســتان نیز بــا اعتبار 
۸۰ میلیــارد ریــال و مســاحت ۲۵ هــزار و ۸۰۰ متــر از دیگــر پروژه هــای 
ــود. ایــن پــروژه نیــز  ــرداری شــده در شــهر جدیــد بهارســتان ب بهره ب
دارای ۱۱ هــزار متــر پیــاده رو، ۱۱ هــزار مترمربــع فضــای ســبز و ۵۸۳ 

متــر آب نمــا اســت.
۳۴۴ پایــه روشــنایی بــرای میــدان امــام علــی )ع( اســتفاده شــده 
ــزی  ــب بتن ری ــزار و ۷۰۰ مترمکع ــک ه ــرداری از آن ی ــرای بهره ب و ب
ــورت  ــدول کاری ص ــروژه ج ــن پ ــر در ای ــزار و ۷۴۰ مت ــده و دو ه ش

گرفتــه اســت.
Á  مدیرعامل شرکت عمران بهارستان: عملیات اجرایی

4۵00 واحد طرح اقدام ملی مسکن در بهارستان آغاز شد
مدیرعامــل شــرکت عمــران بهارســتان از آغــاز عملیــات اجرایــی 
چهارهــزار و ۵۰۰ واحــد طــراح اقــدام ملــی مســکن در ایــن شــهر جدید 

خبــر داد.
مهنــدس محمدرضــا احمــدی کــه در آییــن بهره بــرداری از 
پروژه هــای عمرانــی و آغــاز عملیــات اجرایــی ســه هــزار و ۵۰۰ واحــد 
مســکونی ثبــت نامــی و یــک هــزار واحــد در بخــش مشــارکتی طــرح 
اقــدام ملــی مســکن بــا حضور محمــد اســلامی وزیــر راه و شهرســازی 
ســخن می گفــت، بــا اشــاره بــه ســفر یــک ســال و نیــم گذشــته وزیــر 
راه بــه شــهر جدیــد بهارســتان اظهــار داشــت: از ســفر گذشــته شــما 
تاکنــون در شــهر جدیــد بهارســتان اتفاقــات خــوب و مهمــی در جهــت 
ــورده  ــم خ ــعه ای رق ــت های توس ــرای سیاس ــی و اج ــران و آبادان عم

اســت.
وی بــا اعــلام پیشــرفت ۹۳ درصــدی زیرســازی مترو بهارســتان 
ــورت  ــترده ص ــلاش گس ــا ت ــه ب ــدود ک ــی مح ــازه زمان ــک ب در ی
ــی در  ــل مل ــد ری ــه تولی ــتیابی ب ــت: دس ــراز داش ــت، اب ــه اس گرفت

داخــل کشــور و در ذوب آهــن اصفهــان رویــدادی بــود کــه ســبب 
شــد مــا بــرای بهره بــرداری از متــرو بهارســتان از ریــل ملــی بهــره 

ببریــم.
مدیرعامــل شــرکت عمــران شــهر جدیــد بهارســتان با بیــان اینکه 
ســه هــزار تــن ریــل از ذوب آهــن خریــداری شــده اســت، ادامــه داد: 
یــک هــزار و ۸۰۰ تــن آن تاکنــون در ایــن پــروژه اســتفاده شــده و روند 

اجــرا همچنــان بــا قــوت ادامــه دارد.

ــتان  ــه در اس ــکاری ک ــل و هم ــه تعام ــه زمین ــا توج ــزود: ب وی اف
ــان  ــرو بهارســتان در زم ــی می شــود مت اصفهــان وجــود دارد پیش بین

پیش بینی شــده بــه بهره بــرداری برســد.
ــان از  ــارد توم ــته ۲۰۰ میلی ــال گذش ــه س ــان اینک ــا بی ــدی ب احم
ــان و  ــه اســتان اصفه ــه ب ــس ســازمان برنامه وبودج محــل ســفر رئی
۱۶۰ میلیــارد تومــان از محــل منابــع داخلی شــرکت عمران بهارســتان 
بــرای متــرو ایــن شــهر هزینــه شــده اســت، ادامــه داد: می تــوان گفــت 
در ســال ۹۹ در هــر روز یــک میلیــارد تومــان بــرای متــرو هزینــه شــده 

اســت.
وی در ادامــه بــا بیــان اینکــه ۲۱ هــزار واحــد مســکونی در طــرح 
اقــدام ملــی مســکن در بهارســتان برنامه ریــزی شــده اســت، ادامــه داد: 
تکلیــف ۱۴ هــزار واحــد مشــخص شــده و بــرای مابقــی نیــز در حــال 

ــرای شــروع کار هســتیم. ــا ب بررســی تفاهم نامه ه
مدیرعامــل شــرکت عمــران بهارســتان بــا اشــاره بــه اینکــه امــروز 
ــک هــزار واحــد  ســه هــزار و ۵۰۰ واحــد در بخــش ثبت نامی هــا و ی
در بخــش مشــارکتی طــرح اقــدام ملــی مســکن در بهارســتان آغــاز به 
کار می کنــد، ادامــه داد: ارزش ریالــی ایــن پــروژه حــدود دو هــزار و ۲۰۰ 
میلیــارد ریــال اســت کــه معــادل یک ســوم اعتبــارات عمرانــی اســتان 

ــت. اصفهان اس
وی تاکیــد کــرد: حتــی یــک ریــال از اعتبــارات ملــی بــرای ایــن 
طــرح هزینــه نمی شــود و همــه از مشــارکت بخــش خصوصــی، آورده 

متقاضیــان و وام بانــک مســکن اســت.


